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United States District Court

Newark District of New Jersey

	AMY WEBER, Individually, and as Parent, Natural Guardian and Next Friend on behalf of  KEITH ALEXANDER, a Minor,                                                      

                                                Plaintiff,

vs.

FRANCES A.  MCGROGAN, individually and as a STATE actor Judge for the Bergen County Family Court, PETER J. MELCHIONNE, individually and as a STATE actor Judge for the Bergen County Family Court, KENNETH J. SLOMIENSKI, individually and as a STATE actor Judge for the Bergen County Family Court, GARY N. WILCOX, individually and as a STATE actor Judge for the Bergen County Family Court, BONNIE J. MIZDOL, individually and as a STATE actor Judge for the Bergen County Family Court, PETER DOYNE, individually and as a STATE actor Judge for the Bergen County Family Court,  MARCELLE NICOLE, individually and as a STATE actor LAW CLERK  for the Bergen County Family Court,  GOVERNOR CHRIS CHRISTIE, individually and as STATE actor Governor, SENATOR ROBERT MENENDEZ, individually and as STATE actor Senator, SENATOR NICHOLAS SACCO, individually and as STATE actor Senator, STATE OF NEW JERSEY; BERGEN COUNTY FAMILY COURT OF THE SUPERIOR COURT OF NEW JERSEY; AUDREY HEPBURN CHILDREN’S HOUSE, ANTHONY D’URSO, JOAN GLAESER, BRETT BILLER, RICHARD COCO, KYONGOK KIM, JULIA  DEBELLIS, NINA AGRAWAL, JEMOUR MADDUX , SARA MICHALOWLSKI, PATRICIA SERMABIKIAN,  FAMILIES FIRST, VICTORIA MADDEN, CHILDREN’S AIDS AND FAMILY SERVICES, RACHEL POLAN, PATRICIA KRYGER, MARIA MAHTANI, CLAIRE ABEL, DIVISION OF CHILD PROTECTION & PERMANENCY (DCP&P f/k/a DYFS ),  ANN AVRAM HUBER, ESQ. (NEW JERSEY ATTORNEY GENERAL), STATE OF NEW JERSEY BOARD OF ETHICS, MONIQUE D’ERRICO, ESQ., MARY ZEC, ESQ.,  CARYN STALTER, ESQ., YLLINI TORRES,  DOLORES COUNNEELY, RUTH BAZZANO, LOURDES NUNEZ, DANILLE GONZALEZ, KEYSHA TYSON, LUIS PADIERNA, CYNTHIA McWHITE, VICTORIA SUMMERS, JOAN TAKACS, MARTHA VAZQUEZ, MARIA GONZALEZ , NICOLLE MILLER, HAYDEE ZAMORA-DALTON, KELLY NESTOR, LUKE DRUMMOND,   MARISOL NARANJO, JESSICA MULLIGAN, BERGEN COUNTY DIVISION OF FAMILY GUIDANCE, JUDITH LEGGET, RESSA VILLANI,CHETEYAN, DANIEL BROMBERG,  DONNA LOBIONDO, SAMSIRI SOSTRE, VIVIAN CHERN SHNADIMAN,  ROBERT LATIMER, HAROLD GOLDSTEIN, JACQUELINE KIM SZABO, MICHAEL LAMOLINO, ESQ.,  ROBYN VEASEY, ESQ., ALL ABOUT ME, MICHAEL, CONNIE CULVER.
and DOES #1 thru 33
                                   Defendants,

&

KEITH J. YONOS, 
                                   Real Party of Interest
	Case No.  FM 02-1100-08 /  FN- 02-267-11 Case Number #10148267 
CIVIL COMPLAINT FOR DAMAGES, INCLUDING DECLARATORY AND INJUNCTIVE RELIEF UNDER  42 USC 1983 and 1985 



PARTIES

         1. Amy Weber (WEBER) is an individual and resident of the State of New Jersey, domiciled in Bergen County, and natural mother of KEITH ALEXANDER YONOS (KEITH ALEXANDER), a Minor.   Plaintiff. WEBER, has been a resident of the State of New Jersey, domiciled in Bergen County at 452-B North 8th Street, Fairview, NJ 07022 over the course of the instant litigation.

         2.  Keith Yonos (KEITH ALEXANDER), a Minor, is an individual and resident of the State of New Jersey, domiciled in Bergen County with the Interested party YONOS, and natural son of Plaintiff WEBER.

        3.  Interested party: Keith J. Yonos (YONOS) is an individual and resident of the State of New Jersey, domiciled in Bergen County at 305 Palisade Ave, Apt. 402, Cliffside Park, NJ  07010, and natural father of  KEITH ALEXANDER, a Minor. 

        4.  At all times relevant herein, Defendant STATE employed and/or administered salaries and/or retirement pensions to Defendants Governor Chris Christie (CHRISTIE), individually and as STATE actor Governor, SENATOR ROBERT MENENDEZ, individually and as STATE actor Senator, SENATOR NICHOLAS SACCO, individually and as STATE actor Senator, Frances A.  MCGROGAN (MCGROGAN), Peter J. Melchionne (MELCHIONNE), Kenneth J. Slomienski (SLOMIENSKI), Gary N. Wilcox (WILCOX), Bonnie J. Mizdol (MIZDOL),  Peter Doyne (DOYNE), Marcelle  Nicole(NICOLE), individually and as a STATE actor LAW CLERK for the Bergen County Family Court,  Caryn Stalter (STALTER) ESQ, is an individually and STATE Guardian Ad Litem, GAL., Division of Youth and Family Services now known as Division of Child Protection and Permanency (DCP&P f/k/a DYFS ), Ann Avram (HUBER), ESQ. (NEW JERSEY ATTORNEY GENERAL), STATE OF NEW JERSEY BOARD OF ETHICS, Monique  D’Errico (D’ERRICO), ESQ., Mary Zec (ZEC), ESQ.,Yllini Torres (TORRES), Ruth Bazzano (BAZZANO), Lourdes Nunez (NUNEZ), Dolores Conunneely (COUNNEELY), Danielle Gonzalez (GONZALEZ), Jessica Mulligan (MULLIGAN),  Victoria Summers (SUMMERS), Joan (TAKACS), Luis Padierna (PADIERNA), Cynthia McWhite (McWHITE), Martha Vazquez (VAZQUEZ), GONZALEZ’S SUPERVISORS Keysha Tyson (TYSON) and Nicole Miller (MILLER), SUMMERS, TAKACS,, VAZQUEZ’S SUPERVISOR Nicole Miller (MILLER), MILLER’S Supervisor, Haydee Zamora –Dalton (ZAMORA-DALTON), Luke Drummond (DRUMMOND), DRUMMOND’S SUPERVISOR Kelly Nestor (NESTOR)  REMOVAL INVESTIGATOR , Jovan Owimrin (OWIMRIN), STATE OF NEW JERSEY; BERGEN COUNTY FAMILY COURT OF THE SUPERIOR COURT OF NEW JERSEY; AUDREY HEPBURN CHILDREN’S HOUSE, Anthony D’Urso (D’URSO), Joan Glaeser (GLAESER), Brett Biller (BILLER), Richard Coco (COCO), Kyongok (KIM), Julia DeBellins (DEBELLIS), Nina Agrawal (AGRAWAL), Jemour Maddux (MADDUX) , Sara  Michalowlski (MICHALOWLSKI), Patricia  Sermabikian (SERMABIKIAN),  FAMILIES FIRST, Victoria Madden (MADDEN) MADDEN”S SUPERVISO, CHILDREN’S AIDS AND FAMILY SERVICES, Rachel Polan (POLAN), Patricia Kryger (KRYGER), Maria (MAHTANI), Claire Abel (ABEL), BERGEN COUNTY DIVISION OF FAMILY GUIDANCE, Judith Legget (LEGGET), Reesa Villani (VILLANI),LCSW.  Dr. Dennis J. Cheteyan ,EDD (CHETEYAN), Dr. Daniel Bromberg (BROMBERG),  Dr. Donna Lobiondo (LOBIONDO), Dr. Samsiri Sostre (SOSTRE), Dr.Vivian Chern Shnadiman  (SHNADIMAN),  Dr. Robert Latimer (LATIMER), Dr. Harold Goldstein (GOLDSTEIN), Jacqueline Kim Szabo (SZABO), LCSW.,  Michael Lamolino (LAMOLINO), ESQ., State Public Defendant.,  Robyn Veasey  (VEASEY), ESQ., State Appellate Public Defendant. 
      5.  Defendant Judge Frances A.  McGrogan (MCGROGAN) is an individual Judge on recall for the Bergen County Family Court, 10 Main Street,  Room 163. Hackensack, NJ 07601, and acted towards Plaintiff WEBER and the Minor KEITH ALEXANDER under color of statutes, ordinances, customs, and usage of the State of New Jersey and acted within the scope of her employment except when alleged herein that she acted beyond the scope. She is sued in her individual and official capacities.

      6.  Defendant Judge Peter J. Melchionne (MELCHIONNE) is an individual and Judge and/or retired Judge for the Bergen County Family Court, 10 Main Street, Room 163. Hackensack, NJ07601, and acted towards Plaintiff WEBER and the Minor KEITH ALEXANDER under color of statutes, ordinances, customs, and usage of the State of New Jersey and acted within the scope of his employment except when alleged herein that he acted beyond the scope.  He is sued in his individual and official capacities.
         7.  Defendant Judge Gary N. Wilcox (WILCOX) is an individual Judge on recall for the Bergen County Family Court, 10 Main Street, Room 163. Hackensack, NJ07601, and acted towards Plaintiff WEBER and the Minor KEITH ALEXANDER under color of statutes, ordinances, customs, and usage of the State of New Jersey and acted within the scope of his employment except when alleged herein that he acted beyond the scope.  He is sued in his individual and official capacities.

         8.  Defendant Judge Kenneth J. Slomienski (SLOMIESNKI) is an individual and Judge and/or retired Judge for the Bergen County Family Court, 10 Main Street, Room 163, Hackensack, NJ07601, and acted towards Plaintiff WEBER and the Minor KEITH ALEXANDER under color of statutes, ordinances, customs, and usage of the State of New Jersey and acted within the scope of his employment except when alleged herein that he acted beyond the scope.  He is sued in his individual and official capacities.  

         9.  Defendant Judge Bonnie J. Mizdol (MIZDOL) is an individual and the Presiding Judge for the Bergen County Family Court, 10 Main Street, Room 163. Hackensack, NJ07601, and acted towards Plaintiff WEBER and the Minor KEITH ALEXANDER under color of statutes, ordinances, customs, and usage of the State of New Jersey and acted within the scope of her employment except when alleged herein that she acted beyond the scope. She is sued in her individual and official capacities.
 10.  Defendant Judge Peter Doyne (DOYNE) is an individual and the Assignment Judge for the Bergen Family Court, 10 Main Street, Room 163. Hackensack, NJ07601, and acted towards Plaintiff WEBER and the Minor KEITH ALEXANDER under color of statutes, ordinances, customs, and usage of the State of New Jersey and acted within the scope of his employment except when alleged herein that he acted beyond the scope. He is sued in his individual and official capacities.
         11.  Defendant Governor Chris Christie (CHRISTIE) is an individual and Governor of the State of New Jersey and his office is at PO Box 001, Trenton, NJ 08625    He is responsible for the conduct of the STATE actors named herein, has failed to act, and has acted towards Plaintiff WEBER and the Minor KEITH ALEXANDER under color of statutes, ordinances, customs, and usage of the State of New Jersey and acted within the scope of his employment except when alleged herein that he acted beyond the scope. He is sued in his individual and official capacities.

        12.  Defendant Senator Robert Menendez (MENENDEZ) is an individual and Senator of the State of New Jersey.   His office is at One Gateway Center, Suite 1100, Newark, NJ 07102.  He is responsible for the conduct of the STATE actors named herein, has failed to act, and has acted towards Plaintiff WEBER and the Minor KEITH ALEXANDER under color of statutes, ordinances, customs, and usage of the State of New Jersey and acted within the scope of his employment except when alleged herein that he acted beyond the scope. He is sued in his individual and official capacities.

         13.  Defendant Senator Nicholas Sacco (SACCO) is an individual and Senator of the State of New Jersey.  He is responsible for the conduct of the STATE actors named herein, has failed to act, and has acted towards Plaintiff under color of statutes, ordinances, customs, and usage of the State of New Jersey and acted within the scope of his employment except when alleged herein that he acted beyond the scope. He is sued in his individual and official capacities.

         14.  Ann Avram Huber, Esq (HUBER) New Jersey Attorney General in charge of DCP&P f/k/a DYFS mailing address: PO Box 46022, Newark, NJ 07101 08625 She is responsible for the conduct of the STATE actors named herein, has failed to act, and has acted towards Plaintiff WEBER and the Minor KEITH ALEXANDER under color of statutes, ordinances, customs, and usage of the State of New Jersey and acted within the scope of her employment except when alleged herein that she acted beyond the scope. She is sued in her individual and official capacities.

   15.  Defendant Caryn Stalter, Esq. (STALTER) New Jersey Law Guardian, is an

Individual and resident of the State of New Jersey, believed to be domiciled in New Jersey (county unknown) and a New Jersey State licensed attorney employed by Defendant DCP&P f/n/a DFYS, She is responsible for the conduct of the STATE actors named herein, has failed to act, and has acted toward Plaintiff WEBER and the Minor KEITH ALEXANDER under color of statutes, laws, ordinances, customs, and usage of the State of New Jersey and acted within the scope of her employment except when alleged herein that she acted beyond the scope. She is responsible for the protection and well-being of minors and she is obligated to act consistent with her training and pursuant to Law Guardian ethics.

   16.  Defendant Michael Lamolino, Esq. (LAMOLINO) is an individual and resident of the State of New Jersey, believed to be domiciled in New Jersey (county unknown), and a New Jersey State licensed attorney conducting substantial business in this District from offices located at 438 Summit Ave Fl 5, Jersey City NJ, 07306.  He is a public defender. He is responsible for the conduct of the STATE actors named herein, has failed to act, and has acted toward Plaintiff WEBER and Minor KEITH ALEXANDER, under color of statutes, ordinances, customs, and usage of the State of New Jersey and acted within the scope of his employment except when alleged herein that he acted beyond the scope. He is sued in her individual and official capacities.
         17.  Robyn Veasey, Esq., (VEASEY) New Jersey Deputy Public Defender Attorney in charge of Appeal DCP&P f/k/a DYFS   mailing address: PO Box 46022, Newark, NJ 07101 08625 She is responsible for the conduct of the STATE actors named herein, has failed to act, and has acted toward Plaintiff WEBER and the Minor KEITH ALEXANDER, under color of statutes, ordinances, customs, and usage of the State of New Jersey and acted within the scope of her employment except when alleged herein that she acted beyond the scope. She is sued in her individual and official capacities.
         18.  Defendant, State of New Jersey Attorney General Board of Ethics (ATTORNEY GENERAL BOARD OF ETHICS) was and is at all times herein a government entity created and authorized under the laws of the State of New Jersey. It is responsible to uphold ethics, address violations of social worker ethics and infringement of policies and customs. It is operated as governmental entity acting under the color of laws, statutes, ordinances, regulations, policies, customs, and usages of the state of New Jersey. It is sued as such and when alleged herein that it acted beyond the scope of its responsibilities and/or failed to act pursuant to its responsibilities. Monique D'Errico (D’ERRICO) and Mary Zec (ZEC) are both Deputy Attorney Generals at Department of Law and Public Safety, Division of LAW PO BOX 48022, Newark, NJ 07101. They are sued in their individual and official capacities.
They are responsible for the conduct of the STATE actors named herein, has failed to act, and has acted toward Plaintiff WEBER and the Minor KEITH ALEXANDER 
19.  Defendant DCP&P f/k/a DYFYS at all times relevant herein, is obligated through its agents, employees and servants, to act consistent with training and pursuant to home parenting evaluator ethics, and operated as a governmental entity STATE actor acting under the color of laws, statutes, ordinances, regulations, policies, customs, and usages of the state of New Jersey. It is sued individually when alleged herein that it acted through its agents, servants and employees beyond the scope of its duties as Mediators and in their official capacities as an appointees of Defendants DCP&P f/k/a DYFS which conducts substantial business in this District, with offices located at 125 State Street, Hackensack NJ, 07601.  Yllini Torres (TORRES), Ruth Bazzano (BAZZANO), Lourdes Nunez (NUNEZ), Dolores Conunneely (COUNNEELY), Danielle Gonzalez (GONZALEZ), Jessica Mulligan (MULLIGAN),  Victoria Summers (SUMMERS), Joan (TAKACS), Luis Padierna (PADIERNA), Cynthia McWhite (McWHITE), Martha Vazquez (VAZQUEZ), GONZALEZ’S SUPERVISORS Kisha Tyson (TYSON) and Nicole Miller (MILLER), SUMMERS, TAKACS,, VAZQUEZ’S SUPERVISOR Nicole Miller (MILLER), MILLER’S Supervisor, Haydee Zamora –Dalton (ZAMORA-DALTON), Luke Drummond (DRUMMOND), DRUMMOND’S SUPERVISOR Kelly Nestor (NESTOR)  REMOVAL INVESTIGATOR , Jovan Owimrin (OWIMRIN), they all work at DCP&P f/k/a DYFYS as Case-Workers, Supervisors, Investigators, Family Specialists, Head Supervisors. They are responsible for the conduct of the STATE actors named herein, has failed to act, and has acted toward the Plaintiff WEBER and Minor KEITH ALEXANDER under the color of laws, statutes, ordinances, regulations, policies, customs, and usages of the state of New Jersey.  They are individually sued as such and when alleged herein that it acted beyond the scope of its responsibilities and/or failed to act pursuant to their responsibilities that they acted beyond the scope of their duties for the protection and well-being of minors and they are obligated to act consistent with their training and pursuant social workers ethics to Plaintiff WEBER and the Minor KEITH ALEXANDER
20.  Defendant BERGEN COUNTY DIVISION OF FAMILY GUIDANCE (BCDFG) is an organization that was and is at all times relevant herein an entity that operates on funds from the State of New Jersey, other government grants, fees, and financial contributions by professional organizations and private individuals. It was and is at all times relevant herein obligated to act consistent with ethical standards, policies and customs and operated as a governmental entity STATE actor acting under the color of laws, statutes, ordinances, regulations, policies, customs, and usages of the state of New Jersey.  It is sued individually when alleged herein that it acted through its agents, servants and employees beyond the scope of its duties as Mediators and in their official capacities and operated appointed by Defendant DCP&P f/k/a DYFS, which conducts substantial business in this District, with offices located at 21 Main St. Room 110 W, Hackensack, NJ 07801. . It is responsible for the conduct of the STATE actors named herein, has failed to act, and has acted toward the Plaintiff WEBER and the Minor KEITH ALEXANDER under the color of laws, statutes, ordinances, regulations, policies, customs, and usages of the state of New Jersey.  It is sued as such and when alleged herein that it acted beyond the scope of its responsibilities and/or failed to act pursuant to its responsibilities.  Judith Leggett, LCSW (LEGGETT), Reesa Villani (VILLANI), They are sued individually when alleged herein that they acted beyond the scope of their duties as licensed Socials Workers as they are responsible for the protection and well-being of minors and they are obligated to act consistent with their training and pursuant mental health ethics as supervised therapists to Interested party YONOS and the Minor KEITH ALEXANDER
21.  Defendant Families First  (FM), is an organization that was and is at all times relevant herein an entity that operates on funds from the State of New Jersey, other government grants, fees, and financial contributions by professional organizations and private individuals. It was and is at all times relevant herein obligated to act consistent with ethical standards, policies and customs and operated as a governmental entity STATE actor acting under the color of laws, statutes, ordinances, regulations, policies, customs, and usages of the state of New Jersey.  Address unknown. It is sued as such and when alleged herein that it acted beyond the scope of its responsibilities and/or failed to act pursuant to its responsibilities. Victoria Madden (MADDEN) and her direct SUPEVISOR are both psychologists, mental health clinicians. They are sued individually when alleged herein that they acted beyond the scope of their duties as licensed Psychologists and Socials Workers as they are responsible for the protection and well-being of minors and they are obligated to act consistent with their training and pursuant mental health ethics as supervised therapists to Plaintiff WEBER and the Minor KEITH ALEXANDER
22.  Defendant AUDREY HEPBURN CHILDREN HOUSE (AHCH) is an organization that was and is at all times relevant herein an entity that operates on funds from the State of New Jersey, other government grants, fees, and financial contributions by professional organizations and private individuals, which conducts substantial business in this District, with offices located at, 30 Prospect St, Hackensack, NJ 07601.  It was and is at all times relevant herein obligated to act consistent with ethical standards, policies and customs and operated appointed by Defendant DCP&P f/k/a DYFS.  It is responsible for the conduct of the STATE actors named herein, has failed to act, and has acted toward the Plaintiff WEBER and the Minor KEITH ALEXANDER under the color of laws, statutes, ordinances, regulations, policies, customs, and usages of the state of New Jersey.  It is sued as such and when alleged herein that it acted beyond the scope of its responsibilities and/or failed to act pursuant to its responsibilities.  Anthony D’Urso, Dr. (D’URSO), Sara Michalowlski, LCSW (MICHALOWLSKI), Joan Glaeser, LCSW (GLAESER), Dr. Patricia Sermabikian, (SERMABIKIAN), Julia A. DeBellis MD (DEBELLIS), Richard Coco Dr. (COCO), Jemour Maddux Dr. (MADDUX), Nina Agrawal, MD. (AGRAWAL), Kyongok C. Kim, LCSW (KIM), Brett Biller Dr. (BILLER), they all work at AUDREY HEPBURN CHILDREN HOUSE (AHCH) as New Jersey STATE licensed Medical Doctors Pediatricians, Psychologists and Social Workers. At all times relevant herein, she is obligated to act consistent with her training and pursuant to medical, mental health practitioner and social worker ethics. 
They are sued individually when alleged herein that they acted beyond the scope of their duties as licensed Medical Doctors Pediatrician, Psychologists and Socials Workers as they are responsible for the protection and well-being of the minors and they are obligated to act consistent with their training and pursuant social workers ethics to Plaintiff WEBER and the Minor KEITH ALEXANDER
23.  Defendant CHILDREN’S AID AND FAMILY SERVICES (CAFS) is an

organization that was and is at all times relevant herein an entity that operates on funds from the State of New Jersey, other government grants, fees, and financial contributions by professional organizations and private individuals, which conducts substantial business in this District, with offices located at, 148 Prospect Street, Ridgewood, NJ 07450. It was and is at all times relevant herein obligated to act consistent with ethical standards, policies and customs and operated appointed by Defendant DCP&P f/k/a DYFS. It is responsible for the conduct of the STATE actors named herein, has failed to act, and has acted toward the Plaintiff WEBER and the Minor KEITH ALEXANDER under the color of laws, statutes, ordinances, regulations, policies, customs, and usages of the state of New Jersey.  It is sued as such and when alleged herein that it acted beyond the scope of its responsibilities and/or failed to act pursuant to its responsibilities.  Rachel Polan, LCSW (POLAN), Patricia Kryger, LCSW MA, MHC (KRYGGER), Maria Mahtani, LCSW MA (MAHTANI), Lauren T. McCarthy, LSW (McCARTHY), Claire Abel, LCSW (ABEL), they all work at CHILDREN’S AID AND FAMILY SERVICES (CAFS) as New Jersey STATE licensed Psychologists and Social Workers. They are sued individually when alleged herein that they acted beyond the scope of their duties as licensed Psychologists and Socials Workers as they are responsible for the protection and well-being of the minors and they are obligated to act consistent with their training and pursuant mental health ethics as supervised therapists to Plaintiff WEBER, the Minor KEITH ALEXANDERY and Interested party YONOS.
24.  Defendant Kathryn Dixon LCSW (DIXON), New Jersey LCSW, is an individual and

resident of the State of New Jersey, believed to be domiciled in New Jersey (county unknown) and a New Jersey State licensed social worker, owner and employed by Interstate Facts, LLC , private parental supervision agency, which conducts substantial business in this District, with offices located at, 135 Fort Lee Road, Office LL4, Leonia, New Jersey 07605, and appointed by Defendant DCP&P f/k/a DYFS. She is responsible for the conduct of the STATE actors named herein, has failed to act, and has acted toward the Minor KEITH ALEXANDER under color of statutes, laws, ordinances, customs, and usage of the State of New Jersey and acted within the scope of his employment except when alleged herein that she acted beyond the scope. She is responsible for he is obligated to act consistent with his training and pursuant to mental health practitioner and LCSW ethics. She is sued individually when alleged herein that she acted beyond the scope of her authority and duties as supervised therapist to the Minor KEITH ALEXANDER and Interested party YONOS.
25.  Defendant Dennis Cheteyan , EDD (CHETEYAN) New Jersey Psychologist, is an
individual and resident of the State of New Jersey, believed to be domiciled in New Jersey(county unknown) and a New Jersey State licensed psychologist, which conducts substantial business in this District, with offices located at 815 Elm Ave, Teaneck, NJ 07666, and appointed by Defendant DCP&P f/k/a DYFS. He is responsible for the conduct of the STATE actors named herein, has failed to act, and has acted toward the Plaintiff WEBER, under color of statutes, laws, ordinances, customs, and usage of the State of New Jersey and acted within the scope of his employment except when alleged herein that she acted beyond the scope. He is responsible for he is obligated to act consistent with his training and pursuant to mental health practitioner and psychologist ethics. He is sued individually when alleged herein that she acted beyond the scope of his authority and duties as supervised therapist to Plaintiff WEBER and the Minor KEITH ALEXANDER 
26.  Defendant Samsiri Sostre, MD (SOSTRE) New Jersey Psychiatrist, is an individual 

and resident of the State of New Jersey, believed to be domiciled in New Jersey (county unknown) and a New Jersey State licensed psychiatrist, which conducts substantial business in this District, with offices located at 450 Summit Avenue, Hackensack, NJ, 07601, appointed by Defendant DCP&P f/k/a DYFS. She is responsible for the conduct of the STATE actors named herein, has failed to act, and has acted toward the Plaintiff WEBER. under color of statutes, laws, ordinances, customs, and usage of the State of New Jersey and acted within the scope of her employment except when alleged herein that she acted beyond the scope. She is responsible for she is obligated to act consistent with her training and pursuant to mental health practitioner and psychiatry ethics. She is sued individually when alleged herein that she acted beyond the scope of her authority and duties as psychiatry evaluator to Plaintiff WEBER.
      27.  Defendant Vivian Chern Shnadiman MD (SHNADIMAN), New Jersey Psychiatrist, is an individual and resident of the State of New Jersey, believed to be domiciled in New Jersey (county unknown) and a New Jersey State licensed psychiatrist, which conducts substantial business in this District, with offices (unknown), appointed by Defendant DCP&P f/k/a DYFS. She is responsible for the conduct of the STATE actors named herein, has failed to act, and has acted toward the Minor KEITH ALEXANDER under color of statutes, laws, ordinances, customs, and usage of the State of New Jersey and acted within the scope of her employment except when alleged herein that she acted beyond the scope. She is responsible for she is obligated to act consistent with her training and pursuant to mental health practitioner and psychiatry ethics. She is sued individually when alleged herein that she acted beyond the scope of her authority and duties as psychiatry evaluator to the Minor KEITH ALEXANDER
28.  Defendant Robert Latimer, MD (LATIMER) New Jersey Psychologist, is an individual and resident of the State of New Jersey, believed to be domiciled in New Jersey (county unknown) and a New Jersey State licensed psychologist, which conducts substantial business in this District, with offices located at 24 Portland Place, Montclair, NJ, 07042, and  appointed by Defendant DCP&P f/k/a DYFS. He is responsible for the conduct of the STATE actors named herein, has failed to act, and has acted toward the Plaintiff WEBER, under color of statutes, laws, ordinances, customs, and usage of the State of New Jersey and acted within the scope of his employment except when alleged herein that she acted beyond the scope. He is responsible for he is obligated to act consistent with his training and pursuant to mental health practitioner and psychologist ethics. He is sued individually when alleged herein that he acted beyond the scope of his authority and duties as psychologist evaluator to Plaintiff WEBER.

29.  Defendant Dr. Harold Goldstein, (GOLDSTEIN) New Jersey Psychiatrist, is an individual and resident of the State of New Jersey, believed to be domiciled in New Jersey (county unknown) and a New Jersey State licensed psychiatrist, which conducts substantial business in this District, with offices 235 Prospect Avenue, Hackensack, NJ, 07601, and appointed by Defendant DCP&P f/k/a DYFS. He is responsible for the conduct of the STATE actors named herein, has failed to act, and has acted toward the Plaintiff WEBER, under color of statutes, laws, ordinances, customs, and usage of the State of New Jersey and acted within the scope of his employment except when alleged herein that he acted beyond the scope. He is responsible for he is obligated to act consistent with his training and pursuant to mental health practitioner and psychiatry ethics. He is sued individually when alleged herein that he acted beyond the scope of her authority and duties as psychiatry evaluator to the Plaintiff WEBER
30.  Defendant Dr. Daniel Bromberg, (BROMBERG) New Jersey Psychologist, is an individual and resident of the State of New Jersey, believed to be domiciled in New Jersey (county unknown) and a New Jersey State licensed psychologist, which conducts substantial business in this District, with offices located at 315 Broad St, Bloomfield, NJ 07003, and appointed by Defendant DCP&P f/k/a DYFS. He is responsible for the conduct of the STATE actors named herein, has failed to act, and has acted toward the Plaintiff WEBER, under color of statutes, laws, ordinances, customs, and usage of the State of New Jersey and acted within the scope of his employment except when alleged herein that she acted beyond the scope. He is responsible for he is obligated to act consistent with his training and pursuant to mental health practitioner and psychologist ethics. He is sued individually when alleged herein that she acted beyond the scope of his authority and duties as supervised therapist to Plaintiff WEBER and the Minor KEITH ALEXANDER 

31.  Defendant Dr. Donna Lobiondo (LOBIONDO), New Jersey Psychologist, is an individual and resident of the State of New Jersey, believed to be domiciled in New Jersey (county unknown) and a New Jersey State licensed psychologist, which conducts substantial business in this District, with offices located at39 South Fullerton Avenue, Montclair, New Jersey 07042, and appointed by Defendant DCP&P f/k/a DYFS. She is responsible for the conduct of the STATE actors named herein, has failed to act, and has acted toward the Plaintiff WEBER and Minor KEITH ALEXANDER under color of statutes, laws, ordinances, customs, and usage of the State of New Jersey and acted within the scope of his employment except when alleged herein that she acted beyond the scope. She is responsible for he is obligated to act consistent with his training and pursuant to mental health practitioner and psychologist ethics. She is sued individually when alleged herein that she acted beyond the scope of her authority and duties as supervised therapist to Plaintiff WEBER and the Minor KEITH ALEXANDER 

32.  Defendant Jacqueline Kim Szabo (SZABO), New Jersey LCSW, is an individual and resident of the State of New Jersey, believed to be domiciled in New Jersey (county unknown) and a New Jersey State licensed psychologist, which conducts substantial business in this District, with offices located at, 135 Fort Lee Road, Office LL4, Leonia, New Jersey 07605, and appointed by Defendant DCP&P f/k/a DYFS. She is responsible for the conduct of the STATE actors named herein, has failed to act, and has acted toward the Minor KEITH ALEXANDER under color of statutes, laws, ordinances, customs, and usage of the State of New Jersey and acted within the scope of his employment except when alleged herein that she acted beyond the scope. She is responsible for he is obligated to act consistent with his training and pursuant to mental health practitioner and LCSW ethics. She is sued individually when alleged herein that she acted beyond the scope of her authority and duties as supervised therapist to the Minor KEITH ALEXANDER
33.   Defendant All about Me Learning Center (ALL ABOUT ME) is a daycare and preschool-organization located at 225 Edgewater Road, Cliffside Park, NJ, 07010 
Michael (unable to obtain names and address) is an individual and owner at Defendant (ALL ABOUT ME), believed to be domiciled in New Jersey (county unknown) believed to be domiciled in New Jersey (county unknown) and a New Jersey State licensed academic Pre-school and Day care Institution Owner, employed by All About Me Learning Center, INC. At all times relevant herein, he is obligated to act consistent with his work training and pursuant to Owner and teaching academic ethics. He is sued individually when alleged herein that he acted beyond the scope of his authority and duties as Owner and school director supervisor to Plaintiff KEITH ALEXANDER   He is responsible for she is obligated to act consistent with her training and pursuant to Owner and teaching practitioner worker ethics. He is sued individually when alleged herein that he acted beyond the scope of his authority and duties as Owner of a daycare and preschool academic Institution to Plaintiff KEITH ALEXANDER       Connie Culver (CULVER) (unable to obtain address) is an individual and was a Director at Defendant (ALL ABOUT ME), believed to be domiciled in New Jersey (county unknown) and a New Jersey State licensed academic Pre-school and Day Care Institution Director, employed by All About Me Learning Center, INC, with offices located at 225 Edgewater Road, Cliffside Park, NJ, 07010. At all times relevant herein, she is obligated to act consistent with his work training and pursuant to Director and teaching academic ethics. She is sued individually when alleged herein that he acted beyond the scope of her authority and duties as Director and school director supervisor to Plaintiff KEITH ALEXANDER She is responsible for she is obligated to act consistent with her training and pursuant to Director and teaching practitioner worker ethics. She is sued individually when alleged herein that she acted beyond the scope of his authority and duties as Director of a daycare and preschool academic Institution to Plaintiff KEITH ALEXANDER At all times herein where (ALL ABOUT ME) is stated, it shall mean collectively All About Me Learning Center, Michael, and Connie CULVER (CULVER).

34.  Defendants DOES #1 thru 33 are policymaking officials of Defendant STATE who are as responsible as the other named Defendants in this action and who knew of and ignored the constitutional violations in this case and in other cases which they have for years reinforced a custom and policy in the Family Court of ignoring litigants’ due process rights. Plaintiff WEBER and the Minor KEITH ALEXANDER reserves the right to amend this Complaint after discovery reveals the true names of DOES.

35.  Plaintiff WEBER and the Minor KEITH ALEXANDER reserves the right to amend this Complaint and add plaintiff and defendants after Discovery reveals further information and/or as Plaintiff WEBER is able to secure legal representation for herself and her child. 
          36.  Plaintiff WEBER and the Minor KEITH ALEXANDER  also reserves the right to amend this complaint for any errors and/or deficiencies, as Plaintiffs are unrepresented and filing in propria persona.
          37. Upon learning the true names and capacities of the DOE defendants, Plaintiff WEBER and the Minor KEITH ALEXANDER will amend this complaint as appropriate.   
JURISDICTION AND VENUE
 38.  Jurisdiction is conferred on this Court by 28 U.S.C. §1332; §1341; §1343(3) and (4); and §1346, which provide for original jurisdiction pursuant to 42 U.S.C. §§1983 and 1985 and 28 U.S.C. §1331 to redress federal constitutional violations and conspiracy under color of STATE law; and 42 U.S.C. §§1983 and 1985 civil rights violations and conspiracy.

          39.  Venue is proper in the Newark District of New Jersey pursuant to 28 U.S.C. §1391(b) and 18 U.S.C. §1965 et seq. because the events giving rise to this action occurred within the Newark District.

   40.  Declaratory relief is available pursuant to 28 U.S.C. §§2201 and 2202.
          41.  Civil remedies and damages are available pursuant to 18 U.S.C. § 1983.
FACTS AND PROCEDURAL HISTORY OF PLANTIFF’S CUSTODY CASE
          42.  Interested party YONOS and Plaintiff WEBER were married on March 22, 2003. They had one (1) child together, KEITH ALEXANDER (born January 20, 2005). They separated when Plaintiff WEBER forced Interested party YONOS out of the marital home on August 28, 2006 due to domestic violence. Plaintiff WEBER was named the custodial parent.  They entered into a Consent Order for custody where Plaintiff WEBER was named the custodial parent and they shared joint legal custody. Child custody was bifurcated from the divorce pursuant to NJ Rule 5:7-8). They were divorced on May 27, 2007 in Bergen County and entered into a Property Settlement Agreement (PSA), which was incorporated into the Final Judgment of Divorce under NJ Rule 2A:34-2(c).
   43.  Interested party YONOS harassed Plaintiff WEBER post-separation to present. Six years post-divorce, Defendant Judge  MCGROGAN entered a judgment in Bergen County Family Court on March 28, 2013 under color of law, granting sole residential and sole legal custody to Interested party YONOS.                       
TIMELINE OF ABUSE ALLEGATIONS

         44.  September 11, 2009  KEITH ALEXANDER  told Mr. Maxwell from Bergen County Crisis Intervention that his father put his penis in his mouth and ejaculated.  He stated that his father, Interested party YONOS put his hand on his penis. The child disclosed that his father stuck his finger the child's butt and then his father made him stick his finger up his father's buttocks. The child said he vomited too.

         45.  January 11, 2010 KEITH ALEXANDER stated to his private therapist Carol Los Calzos, "Papa says when you tell the truth you get in trouble" and “Papa puts his finger in his collies” referring to anus.  Carol Los Calzos reported to DCP&P f/k/a DYFS.
         46.  January 16, 2010 KEITH ALEXANDER alleged to the Nurse Jeani from Hackensack Medical Center during the shower his father ate his pee-pee. The child complaint that his penis hurt.  

         47.  Dr. Woo the attending physician told DCP&P f/k/a DYFS case worker the child stated that his pee-pee hurt him.  KEITH ALEXANDER reported to the case worker that they went to the hospital, that his father hit his pee-pee, his father ate his pee-pee and then stuck his finger in his coolie (referring to his anus) and demonstrated his father eating his BP by opening his mouth and made a gesture with his head back and forth similar to oral sex.   KEITH ALEXANDER also explained that his father took his own finger in stuck it in his own coolie (anus) and made him smell it.   Dr. Woo told DCP&P f/k/a DYFS case worker that the child was very consistent in his answers regarding to this issue that "his father ate his pee pee and stuck his finger in his coolie".  
         48.   Dr. Woo stated to that she concurred with Dr. Nina Agrawal (AGRAWAL) of Audrey Hepburn Children House AHCH as they suspected some type of oral play maybe occurred. 

         49.   January 20, 2010 DCP&P f/k/a DYFS  case worker met with Detective Harris and leading investigator Detective McNaulty, forensic investigator Bergen County Prosecutors Office BCPO. The caseworker observed the interview between detective McNaulty and the child. The child stated "Papa ate my pee-pee today" “I was very tired when Papa ate my pee-pee”. The detective informed the case worker that the child was "all over the place" during the interview.

          50.  August 19, 2010 Judge Peter Melchionne (MELCHIONNE) dismissed WEBER’s temporary restraining order on YONOS and the DCP&P f/k/a DYFS  case was transferred to Judge Frances McGrogan (MCGROGAN).  YONOS was supervised (without overnight visits) with Rose Vega who presently is a foster mother of a baby girl.   Rose Vega started supervising October 28, 2009 until August 19, 2010.  

          51.  It is of judicial note that in the fact-finding trial, Rose Vega,  it was found that she knew father of the child, Interested party YONOS, in August 2007 and had a sexual relationship with him. The Interested party YONOS denied this until the discovery. His 83-year old mother supervised Interested party YONOS.

         52.  February 3, 2011 Judge MCGROGAN enters an order on YONOS's application for on supervised parenting time is hereby “denied without prejudice. Contact with the child shall remain supervised at all times including overnight parenting time shall be at their recommendation of Audrey Hepburn Children's House”.  

         53.  March 1, 2011 DCP&P f/k/a DYFS case worker Danielle Gonzalez (GONZALEZ) introduced a program with Families First.  Psychologist Victoria Madden (MADDEN) was to observe ten hours per week for one full month: #1) the interaction of the child and mother at their home and #2) the interaction of the child at the father's home under the supervision of his 83-year-old mother.  
          54.  After successfully completing the program, the psychologist of Family First, Victoria Madden (MADDEN) indicated to WEBER, to the case w DCP&P f/k/a DYFS worker, and all therapists at Audrey Hepburn Children's House that the safety of the child was at the mother's home not at the father's home.  This was said are a meeting held at DCP&P f/k/a DYFS  with all 21 supervisors and case workers present and Audrey Hepburn Children's House therapists.
          55.  February 12, 2011the Minor KEITH ALEXANDER reported to Defendant WEBER that during his visits with Interested party YONOS while the grandmother was sleeping in the couch, Interested party YONOS stuck his finger in his anus and it hurt.   The Minor KEITH ALEXANDER  said the sexual abuse occurred under the dining table. A private supervisor, Reesa Villani (VILLANI) was put in place to supervise once a week and the 83- year-old grandmother during the parenting weekend.  She informed the case worker Defendant Danielle Gonzalez (GONZALEZ) and supervisor Nicole Miller (MILLER) that she was withdrawing from supervising the visits with the father. She claimed YONOS had insulted her and had a violent behavior and she feared for her life.    Then the Families First program came into place      (above written description) 

  56.  April 9, 2011 DCP&P f/k/a DYFS   removed the child from the mother and gave the child to the father for primary residential custody, suspending the mother from having any contact with the child.

   57.  April 11, 2011 WEBER appeared before Judge MCGROGAN for an emergency hearing.   Reesa Villani (VILLANI) wrote a letter to the court and informed   DCP&P f/k/a DYFS that the father was dangerous to the child and that she has caught him touching the child's private part while sitting a 5-year-old on the car seat.  She also reported Interested party YONOS had screamed at her and she feared for her life. She withdrew from supervising. The judge ignored that letter.   Mother was to have supervised visits one hour per week at   DCP&P f/k/a DYFS facility with psychologist and clinicians Rachel Polan (POLAN) and Patricia Kryger (KRYGER). 
         58.  Rachel Polan (POLAN) was removed by Judge MCGROGAN from being one of the supervisors due to WEBER’s complaint that POLAN’s reports that she was providing were totally different than what was happening during the visits.  WEBER had been recording the visits. Also, at the fact-finding trial Rachel Polan was found to a relationship with the father of the child, YONOS.

        59.   January 26th, 2012   visit supervised by clinician’s psychologist from Children Aids and Family Services (CAFS) Patricia Kryger (KRYGER) and Maria Mahtani (MAHTANI) is child pulled down his pants and told both clinicians to put their mouth in child’s penis child opened up his buttock and told both clinicians to stick their fingers in his anus. 
        60.  Both clinicians called DCP&P f/k/a DYFS supervisor Nicole Miller (MILLER) the visit was held at their office.  The child was terrified in that in the presence of mother and one of the clinicians, MAHTANI. The Minor  KEITH ALEXANDER said that he did not wanted to go home with his father; that his father was going to kill him; that his father had a black gun and was going to put it on his head KEITH ALEXANDER ran into the corner of the room, facing the wall, saying “please help me somebody please help me I want to die nobody helps me”. 

 61.   DCP&P f/k/a DYFS supervisor Nicole Miller (MILLER) decided to end the visit that was being held at DCP&P f/k/a DYFS  facility division and handed the child to his father, Interested party YONOS.   Those two clinicians were very concerned about  KEITH ALEXANDER’s allegations and they called DCP&P f/k/a DYFS supervisor Nicole Miller (MILLER) who made the decision to allow   KEITH ALEXANDER to go with his father, Interested party YONOS, indicating that they will have the  KEITH ALEXANDER evaluated again by  AHCH psychologists to find out why he was still making sexual allegation against YONOS when he had not lived with WEBER for over one year at that time and was allowed to communicate with  his mother only under supervised visitations with clinicians present.
 62.   Plaintiff  WEBER was informed that by the next day she would know what the division would be doing.  The DCP&P f/k/a DYFS  case worker or the two clinicians from CAFS: Ms. Kryger (KRYGER) and Ms. Mathanis (MAHTANI) did not call WEBER.  Plaintiff WEBER called CAFS clinicians and who were resistant to speak to her over the phone. They told WEBER to call AHCH as they (AHCH) were handling the matter going forward. The case worker disappeared and so did Nicolle Miller DCP&P f/k/a DYFS  supervisor and Haydee Zamora-Dalton (ZAMORA-DALTON), who was her supervisor. The only person that was handling this matter at this point was Dr. Anthony D'Urso, (D’URSO) the director of psychologists at Audrey Hepburn Children’s House (AHCH).
 63.  August 2012 during WEBER's supervised visit with   DCP&P f/k/a DYFS caseworker Joan Takcas (TAKACS) plaintiff told a case supervisor that his penis was hurting, to please take a look at his penis, and see how bad it was hurt.  Caseworker said “Just keep playing with your mother.”  KEITH ALEXANDER  told Plaintiff WEBER and Defendant TAKACS again that his penis was hurting very badly, to please both to take a look at his penis.  WEBER asked caseworker to please call a nurse to check on her son’s penis.  The caseworker denied her request and at the end of the visit, gave the child to his father.  
          64.  The caseworker informed the mother that she told the father to take the child to his own pediatrician for an examination and she would get back to the mother the following day.  WEBER called the Division to find out the status of her son's medical examination. Caseworker informed WEBER that she found out that the father has left on a business trip very suddenly and they were not happy and were going to address the issue with the father upon his return.   WEBER asked where was the child?  The caseworker said that they were not going to provide that information to the mother.  One week later, Interested party YONOS comes back from a business trip and takes KEITH ALEXANDER to his pediatrician who finds that the child informed him that his penis was hurting the week before, but pediatrician did not see anything abnormal. (Voice recording).

          65.  Judith Legget (LEGGET) told WEBER that the reason Judge MCGROGAN had sent the case to Bergen County Division of Family guidance for KEITH ALEXANDER and his father, Interested party YONOS to have supervised visitations was because the judge believed the boy was being sexually abused by his father.  She assured WEBER and told her not to worry, that they were going to protect WEBER’s son and make sure he was safe. LEGGET said YONOS had demonstrated form the very beginning obsessive uncontrollable behaviors and had insulted her (LEGGET) over the phone and told her F**K YOU, that he was not attending to those supervise visits.  LEGGET told WEBER she knew she was a victim of domestic violence and that she was going to report to Judge MCGROGAN that Mr. YONOS was not well in his behavior calling obsessively to their offices and insulting them.
          66.   Mary Zec, Esq  (ZEC), DCP&P f/k/a DYFS) and GAL Caryn Stalter (STALTER), were forcing WEBER to pay $300.00 up to $600:00 an hour out of her pocket to have supervised visitations where they picked several of their "trusted expert psychologists” after CAFS clinicians abandoned the case because  KEITH ALEXANDER had made sexual allegations during their supervised visits.  The judge and (DCP&P f/k/a DFYS) did not allow WEBER to see her son for a period of four months.  Yet they were forcing her to pay Dr. Michel Bromberg and Dr. Donna Lobiondo (LOBIONDO).   WEBER fought and said she was tired of paying for visitation, and that in the past, while YONOS was under supervised visitations (with Interstate facts and Reesa Villani), she was not to pay.  There was a tense hearing where WEBER wrote letters to Marisol Naranjo (NARANJO) DCP&P f/k/a DFYS Manager, that this was fraudulent actions. NARANJO attended the hearing because she had been “pinned to the wall” via phone calls and emails.   Then she wrote WEBER an e-mail that she was leaving her job position and she was not to be contacted ever. She disappeared from the case. 
          67.   Additionally, Luke Drummond, an investigator from DCP&P f/k/a DYFS, failed to follow through on the contacts with WEBER’s brother, Ariel but called a second cousin she barely knew.  What kind of work ethic is this to judge a family with? 
                    Matters regarding Defendant Children Aids and Family Services (CAFS)

          68.  Rachel Polan (POLAN) an employee of CAFS who supervised WEBER’s visits at the beginning when KEITH ALEXANDER was removed in 2011.  She used to supervise Interested party YONOS and KEITH ALEXANDER, for one hour every week.

          69.  Defendant POLAN was the one who told WEBER that her son was removed because AHCH had said that she was delusional after she had cleared by the court- appointed state psychiatrist  Dr. Michael Gentile.

          70.  One year after AHCH came up with the idea that WEBER was delusional, WEBER found POLAN and YONOS until 7:00 pm in their office.  The visit had ended at 5:30 pm and WEBER and KEITH ALEXANDER had stayed in the backyard of CAFS playing in a garden when she noticed his car was still there.   While they played, WEBER told her son, “let's go” and they walked by the window and saw POLAN and YONOS very close to each other.  When they saw WEBER, then POLAN got very sacred.  WEBER reported it to DCP&P f/k/a DYFS  case worker Daniele Gonzalez, to her then-attorney Judith Ball to AHCH and to my therapist Joan Glaeser that there was some sort of conflict of interest with POLAN. 

          71.  Defendant POLAN had not followed the rules agreed upon that had been discussed at the beginning of the program.

          72.  Defendant POLAN would meet with WEBER after she had a visit with his father for ten minutes prior their visit to give her an update of her observations.  They signed an agreement of the program. Rachel Polan (POLAN) failed in following this process and WEBER called her numerous times for a meeting to discuss how were the visitations going with her son and his father. POLAN would always put her off.   

          73.  Plaintiff WEBER did report to POLAN the allegations her son had made and she ignored them.  POLAN was cruel to WEBER and her family and friends when they all went to DCP&P f/k/a DYFS offices for supervised visitations.   
          74.   When Plaintiff WEBER’s mother and friends would be waiting for the Minor KEITH ALEXANDER to walk out, when he finally did, the child would run to hug them but Defendant POLAN would grab  the Minor KEITH ALEXANDER tight by the arm and say NO SPANISH and she would yell to Plaintiff WEBER’s friends and family about “No Spanish”.   Defendant POLAN would yell at Plaintiff WEBER and then accuse WEBER that her son was speaking Spanish. The Minor KEITH ALEXANDER.  was so sad about the way she would humiliate him and embarrass him.  

      75.  Defendant POLAN was removed by Judge MCGROGAN found in conflict of interest with YONOS and POLAN would write reports that do not match with the recording of WEBER’s visits.

      76.  Plaintiff WEBER requested a meeting; the Minor KEITH ALEXANDER was removed in order to tell DCP&P f/k/a DYFS supervisor Nicole Miller (MILLER) in the presence of both of the appointed clinicians supervisors for the visits with her son.   

       77.  Defendant POLAN was leaving out of her report significant episodes and actions and reactions that the Minor  KEITH ALEXANDER was having and the things he was disclosing during the visits. 

       78.   Plaintiff WEBER reported that Defendant POLAN would tell inform to start taking anti- psychotropic medications.  Plaintiff WEBER told her that no doctor had recommended that to her and that Dr. Michael Gentile had said she had not needed medications and who had told her that WEBER needed such medications?   Defendant POLAN said that Defendant AHCH had informed her that Plaintiff WEBER was to be under anti-psychotropic medications.   Plaintiff WEBER told Defendant POLAN she was not a doctor nor a psychiatrist and neither was Defendant AHCH. 

           79.  Plaintiff WEBER called Defendant Anthony D'Urso (D’URSO) to find out who had diagnosed her as delusional at Defendant AHCH and who had mandated for her to take anti-psychotropic medications.  Plaintiff WEBER demanded to see that medical report and who had conducted it and when. There was no response.  

            80.  Defendant Nicole Miller (MILLER) arranged the meeting and Defendant POLAN and Defendant Patricia Kryger (KRYGER) were present.  When the meeting started, Defendant POLAN was in a bad mood and started yelling, "The problem, Ms. Weber, is that you need to take mental medications, do you hear me?”     Plaintiff WEBER replied “Excuse me, who are you to indicate I need to take medications. Where are you all getting that from?” Defendant Nicole Miller (MILLER) was furiously screaming too. 

            81.   Defendant POLAN then said that WEBER needed to comply by taking anti-psychotropic medication.  Plaintiff WEBER demanded to know which prescription was that one they were referring to and who prescribed it.   Defendant POLAN and Defendant MILLER had no answer and so Plaintiff WEBER stood up and left. She then drove to her trial attorney's office Mark P. to explain what had happened.  

            82.    McAuliffe seemed upset by this incident and filed a motion regarding this inappropriate behavior from Defendant Nicole Miller (MILLER), the DCP&P f/k/a DYFS supervisor and Rachel Polan.   While WEBER was waiting for the hearing, suddenly McAuliffe said there was to be no hearing after he had filed the motion before Judge MCGROGAN..  Mark McAuliffe never explained what happened to that hearing.   

           83.  Plaintiff WEBER was scheduled to see Dr. Samsiri Sostre (SOSTRE) for a second psychiatry evaluation after she had been cleared with Dr. Michael Gentile one year before.  The order at that time said that KEITH ALEXANDER was to be supervised with his Interested party YONOS per  court order by Judge MCGROGAN  February 2011 and DCP&P f/k/a DYFS  caseworker removed KEITH ALEXANDER  two months later.

          84.   The Minor KEITH ALEXANDER was being treated per court order and recommendation of Audrey Hepburn Children's House  (AHCH) by an expert qualified child abuse therapist under the age of five years old, Carol Los Calzos, LCSW located in Oradell, New Jersey.  The child therapist Carol Los Calzos had reported to DCP&P f/k/a DYFS that the child should not be under the supervision of Rose Vega with his father because the child had deteriorated since Ms. Rose Vega had become the supervisor on the weekends and at his father’s home, even without over nights. 
          85.  Judge Peter Melchionne (MELCHIONNE) removed Carol Los Calzos from being KEITH ALEXANDER’s therapist after she was treating him for a period of 10 or 11 the moths. This was the request of Case worker Danielle Gonzalez (GONZALEZ) and Case Investigator Luis Padierna (PADIERNA) and Ira Kaplan.  
          86.   Judith Ball (BALL) , WEBER’s then-attorney asked the judge to have Danielle Gonzalez (GONZALEZ) case worker be removed from the case since she was creating conflicts and misbehaving at WEBER’s home when she came for interviewing Plaintiff WEBER and KEITH ALEXANDER and the nanny. Danielle Gonzalez (GONZALEZ) was found by Judge Melchionne (MELCHIONNE) to be sanctioned, however she was never removed from the case and never stopped her inappropriate behavior.  GONZALEZ came to WEBER’s home and ran after KEITH ALEXANDER when he did not wanted to speak to her, she locked him in a room with her alone and he would be screaming to get out and GONZALEZ told WEBER she had power over her home. She punished KEITH ALEXANDER and said he was not allowed to watch TV for one week and told WEBER if he did, then she would remove him from my home.
          87.  Mr. Luis Padierna (PADIERNA) insisted he needed pick up KEITH ALEXANDER at his preschool and take him in his personal vehicle to be interviewed at Audrey Hepburn children House (AHCH).   WEBER told PADIERNA that she wanted to be in his vehicle with her son too.  PADIERNA told WEBER she was unable to go and it was his job to pick up the child, then (5) five years old, for about two to three hours by himself and drive him back and forth to Audrey Hepburn Children’s House (AHCH) alone because he was going to question KEITH ALEXANDER Y. as well and WEBER could not be present. 
          88.  Plaintiff WEBER raised this concerned to her then-attorney Judith Ball (BALL) and she said Mr. Luis Padierna (PADIERNA) was the case investigator of DCP&P f/k/a DYFS and she had no choice.  WEBER was very uncomfortable that this man, a stranger, would pick her son up at his preschool and be out with him for 2 -4 hours. 
          89.  PADIERNA got very angry at WEBER when she called him and told him he was not allowed to pick her son up at the pre-school and be alone with him. Interested party YONOS called WEBER up and told her that she was interfering with DCP&P f/k/a DYFS investigation and to stay out or she was going to be "punished in court for not cooperating”.  
          90.   Suddenly Luis Padierna (PADIERNA) did not pick KEITH ALEXANDER up but on an unknown day the case worker Danielle Gonzalez (GONZALEZ) did.    It was reported by the preschool teacher, Mrs. Erica, that KEITH ALEXANDER had a struggle and a break-down and did not want to go and they all were helping him to get in Danielle Gonzalez’s vehicle and he was hysterically crying. 

           91.   Judge Peter Melchionne (MELCHIONNE) knew that Luis Padierna was facing legal family accusations and facing paternity issues, as well being involved in a case of a friend accused of molesting minors. Judge Peter Melchionne (MELCHIONNE)  was the presiding judge for Luis Padierna's (PADIERNA) personal case. Luis Padierna (PADIERNA) was being represented by Mark P. McAuliffe Esq. who then became WEBER’s attorney when she fired attorney Judith Ball.  This was a conflict-of-interest.  
          92.  Defendant PADIERNA disappeared from the case and never appeared again in court even though he kept the case "under his investigation." Judge Peter Melchionne said for Luis Padierna to conclude the investigation on his own.

          93.  These are some of the allegations in the reports at DCP&P f/k/a DYFS:  The Division Worker then spoke with the child Keith.  Ms. Connie Culver (CULVER) (director of ALL ABOUT ME Learning Center) agreed to be present.  Keith then stated that his father “tried to kill me with a knife here,” pointing to his stomach.  Keith then reported that he, his father and his paternal grandmother were driving in his father’s vehicle.   He explained his father held him outside the window and “cut my stomach”.  Keith indicated that this had occurred the previous day. He also alleged that his father “mushed” him with the car.  Keith used his arms to demonstrate his father driving over him with the car.  Keith again stated that these events had occurred the previous day.  Keith was told that the worker was not aware that he had seen his father the previous day to which the child responded that it has happened “a long time ago”.  Keith further alleged that his father punched him in the face and his nose was bleeding.  He mentioned crying, but did not know what happened next.
           94.  At another DCP&P f/k/a DYFS meeting:  As soon as Keith saw this worker, the child didn’t even say hello and stated: “Look what my Papa did to me with a knife.  He cut me here.”  The child pointed to his chest, back, arms, neck, and both legs.  The worker observed the child to be very anxious and desperate to tell the worker what his father had allegedly done to him.  The worker instructed the child to sit down and slowly tell the worker what happened during the visits with his father that past weekend.  Keith sat down and again began to show the worker the same body parts that his father had allegedly injured with a knife.  Keith showed the worker a very small, one-inch faint scratch on his arm which was brown in color; another one on his right leg which was brown in color; and a third mark on his left leg which was brown in color.  The worker asked the child to tell the worker when did his “Papa” cut him and the child could not answer the question.    
           95.   On or about April 2011, the second time WEBER went to her supervised visitation after her son’s removal, Danielle Gonzalez (GONZALEZ) was supervising the visit. KEITH ALEXANDER showed up to that visit with his face scratched, his left eye with back and blue and his nose scratched and still blood remaining inside of his nose.  When he walked into the room he said, "Mummy, don't worry, please.  Nothing happened.”  He was very nervous.   WEBER asked him what had happened to him. KEITH ALEXANDER said in front of GONZALEZ that his “sister” Kaley Bundy threw him on the floor at the hotel room while they were on a vacation KEITH ALEXANDER trip with his father.  
           97.  Interested party YONOS went out and Kaley Bundy was watching him.  Kaley was mad at him for upsetting his father for making allegations against him.  She pushed him on the carpet.  He said he had had nose bleeding but she apologized. WEBER told GONZALEZ that this was unacceptable.  GONZALEZ asked KEITH ALEXANDER again and he said the same thing to her in WEBER’s presence. WEBER told her attorney Mark P McAuliffe (MCAULIFFE) to look into this matter.  WEBER demanded to see Nicole Miller (MILLER), and she came to meet with WEBER after the visit with her son. Miler said she would talk to YONOS about this.  He testified in court that his daughter Kaley Bundy, who resides in Denver Colorado, was babysitting while he stepped out to buy something and accidentally she dropped KEITH ALEXANDER, and he had a minor injury. The injury WEBER saw was not minor.  WEBER demanded that Kaley Bundy be investigated and called to accountability about this but nothing was done.  WEBER again requests for her to testify about this.
Matters Concerning ALL ABOUT ME daycare/ preschool
        98.   KEITH ALEXANDER was enrolled at ALL ABOUT ME Learning Center with the mutual consent of YONOS and WEBER, not as a "day care but to socialize”. KEITH ALEXANDER had a full time live-in nanny since WEBER had full-time employment and YONOS too was employed with extensive traveling required. 
        99.   YONOS and WEBER agreed for two to three times per week for only a couple of hours at the day care, not full time. He is an only child and no siblings at home and they wanted him to be with other children, not only at home with just mother and the live-in nanny when at home.   WEBER also had activities for KEITH ALEXANDER outside of the daycare center. For example, WEBER attended dancing class with their son at Englewood Library with other mothers; they attended NYC child museum and other activities.
       100.  When WEBER and YONOS divorced, they shared 50/50 parenting time and KEITH ALEXANDER’s primary home was at WEBER's resident. YONOS would be abusive to WEBER and use ALL ABOUT ME as a shield to create conflicts.  WEBER met with then-Day care Director CULVER, and explained the situation. YONOS failed in picking up KEITH ALEXANDER during his parenting time after the day care hours and WEBER received a phone call from Connie CULVER and her daughter MEGAN who was present that nobody had picked up KEITH ALEXANDER WEBER and Nanny Margarita Lopez ran to the daycare to pick the child up and asked Connie CULVER if YONOS ever called to inform them that he was not picking KEITH ALEXANDER up that day. CULVER stated no.  This type of incident happened about four times and WEBER told YONOS that was unacceptable. YONOS would call WEBER and go to her house and threaten her and go to the school and talk to the owner MICHAEL and teachers such as Ms. Annie and Ms. Erica and get them involved in the domestic disputes - even after the couple were separated and divorced.  WEBER met with owner of ALL ABOUT ME more than one time to explain they needed to stay away from being in the middle of our problems.  MICHEL the owner of ALL ABOUT ME told WEBER several times that YONOS would pay the school up front the entire year while WEBER was making monthly payments. WEBER told MICHAEL that was irrelevant. However, the fact was that YONOS was seen at a public cafe with Ms. Annie the teacher and that was a conflict of interest. Also WEBER had reported Ms. Annie since KEITH ALEXANDER made a complaint that she punished him and left him alone in the classroom while let all the children go out and play because he had accidentally dropped some cheerios on the carpet. KEITH ALEXANDER told WEBER he was crying hard and Ms. Annie would yell at him. 
        101. ALL ABOUT ME and their staff were in the middle and favoring YONOS and escalating conflicts by providing YONOS papers he asked for to go to court and make KEITH ALEXANDER to be mandatory in attending their Day Care during summer 2009 when WEBER had told YONOS via email not to pay the day care because she had taken two months of vacation and a leave of absence at work to spend summer with her son.   
         102.   YONOS knew WEBER requested his approval for the minor KEITH ALEXANDER to stay home with her and for them to go and travel for two weeks with WEBER’s mother and KEITH ALEXANDER at her mother's expense to Spain and Israel.  KEITH ALEXANDER’s grandmother wanted to take all her grandchildren on a summer trip.  YONOS was aware of this and suddenly he demanded WEBER at the court hearing (who went as pro se).  His attorney, Ira Kaplan, showed up again and they accused her of being a "Flight Risk".  Judge SLOMIENSKI removed KEITH ALEXANDER’s passport and they even threatened to take WEBER’S  passport away.  WEBER wept before Judge SLOMIENSKI, saying that her family was all she had and that YONOS knew she had to fly to Miami and overseas frequently with her son, the minor: KEITH ALEXANDER since her family was spread out internationally in other nations and YONOS knew that was a family condition she had prior to the marriage, her intense desire to not be away from the bosom of her family and neither her son be separated from their love.  It was an agreement because WEBER’s family was very traditional and very close.    Judge SLOMIENSKI threatened to incarcerate WEBER if she kept pleading in court.   
        103.   YONOS took WEBER before Judge Slomienski (SLOMIENSKI) to make the summer for KEITH ALEXANDER  at ALL ABOUT ME a mandatory appointment.  YONOS did this to abuse WEBER and to further control her.   
        104.   At this same time, Ms. Annie became hostile toward WEBER and would not provide her information about her son's day at the day care. WEBER complained about her several times and asked for her son to be removed from her class. Other mothers were also complaining about Ms. Annie and CULVER the Director. Later on, Connie Culver (CULVER) was fired from the Day care. She became YONOS’s witness during the fact-finding trial despite the fact she had been fired a year earlier. WEBER told MICHAEL the Owner and Ms. Vicky the current Director to stay out of it since CULVER had been fired for having all sorts of problem at the school with other parents and they were going to end up being sued if they went and lied during the fact finding trial. Ms. Vicki said there were no records of KEITH ALEXANDER at the day care, stating all that CULVER said during the fact finding trial was her opinion. ALL ABOUT ME refused to take responsibility.
          105.   DCP&P f/k/a DYFS had gone many times to interview KEITH ALEXANDER and the teachers at ALL ABOUT ME but they never reported anything negative about WEBER. Danielle Gonzalez (GONZALEZ) was harassing KEITH ALEXANDER at the daycare and he told Danielle to stop bothering him. Also Cynthia McWHITE investigator went to the day care with a Fairview Police Department Detective and KEITH ALEXANDER disclosed sexual and physical allegations against his father to both the police detective and DCP&P McWhite (MCWHITE) investigator and also to Luis Padierna (PADIERNA).
The following text is an excerpt from the most recent filing at SUPERIOR COURT OF
NEW JERSEY CHANCERY DIVISION: FAMILY PART BERGEN COUNTY
DOCKET NO: FN-02-267-11
            On March 28, 2013, the trial court suspended Amy Weber's right to visit with her 
Minor son, KEITH ALEXANDER (“KA”) until Amy Weber complies with psychiatric counseling sessions.
             The history of this case, which can be gleaned from the Brief submitted to the
Appellate Division is confusing and bizarre.  Counsel will summarize the pertinent facts in this Certification, but urges the Court to read the Appellate Brief for further clarification as it makes reference to the trial transcripts and exhibits.
             In or about 2010, KEITH ALEXANDER commenced making bizarre allegations about his father 
and indicated that his father, Keith Yonos (“KY”) had sexually molested him.
             There was ample evidence to suggest that Keith Yonos (YONOS) may have acted inappropriately with the child as he admitted to sleeping naked with the child, showering naked with the child, and allegedly not washing KEITH ALEXANDERY's private parts during regular baths.
             Of further import, is the fact that Keith Yonos (YONOS) himself had previously been arrested for sexual assault. It appears from the trial record that the sexual assault case was dismissed, but it was never fully explored at length at trial and DCP&P f/k/a DYFS did not fully investigate same.
          The issue arises, because even though DCP&P f/k/a DYFS found the allegations of sexual abuse by Keith Yonos (YONOS) unsubstantiated, Amy Weber (WEBER) continued to relate to DCP&P f/k/a DYFS that Keith Yonos (YONOS) was in fact sexually molesting the child, KEITH ALEXANDER
           The trial court found that Amy Weber had implanted or coerced her child to make false allegations against Keith Yonos (YONOS), which in essence is the basis for emotional abuse of KEITH ALEXANDER by Amy Weber (WEBER). The trial court made these findings, even though there is ample evidence to suggest that the child was acting inappropriately while with his father outside of Weber's purview, and the psychologists could not determine the basis for child's behavior.

           The determination that WEBER allegedly coerced her son to lie came from one source, Dr. Anthony Vincent D'Urso (D’URSO).

            Dr. D'Urso stated at trial “his mom had told him to lie...” However, the statement was not corroborated, as there were no reports suggesting that Amy Weber told her son to lie.
          As a result of that singular statement, KEITH ALEXANDER was removed from the custody of Amy Weber and custody was transferred to Keith Yonos (YONOS). This occurred on or about March 31, 2011.   

          On or about October 4, 2012, the Honorable Frances MCGROGAN (MCGROGAN), J.S.C. found that Amy Weber had violated Title 9, and that therapeutic visitation should continue.  

         In or about November 13, 2012 Dr. Lobiondo (LOBIONDO) recommended terminating all therapeutic visits with WEBER because the child (who was 7 at the time) said the visits were going “terrible.”   As such, visitation was in essence terminated because of the statement of a seven year old.   

            Further, Lobiondo (LOBIONDO) terminated the visitation after Amy Weber threatened to take her to the media, which makes it appear that her recommendation to terminate visitation was retaliatory and not based on the well being of the child.

            WEBER has not seen her child since November 2012, nearly two years ago.
           It is further important to note that it does not appear, at least from the undersigned's perspective that a follow up has occurred with this child. Has the child continued to make allegations? Has the child's behaviors improved? Has the child outgrown “making up stories” if in fact he made the allegations up? What is the current status of the child?
           Pursuant to N.J.S.A. 9:6-8.70, an “appeal may be taken as of right from any final order of disposition and from any other final order made pursuant to this act. An appeal from a final order or decision in a case involving child abuse may be taken as of right to the Appellate Division of the Superior Court.     Pending the determination of such appeal, such order or decision shall be stayed where the effect of such order or decision would be to discharge the child, if the Superior Court, Chancery Division, Family Part or the court before which such appeal is pending finds that such a stay is necessary to avoid imminent risk to the child's life or health.”      (Emphasis Added)    At this point in time the child's health is in imminent risk.  The child has not see his mother in nearly two (2) years.
         Assuming arguendo that the appeal is successful and Amy Weber is cleared of neglect charges, then the child will have absolutely no knowledge of his mother anymore as the decision from the Appellate Division could take years. In fact, the appeal has already taken over one (1) year and briefs are just being finalized. The very fact that a child will have no idea who his mother is will be a great detriment to the child's health and to the mother's health. 

    Depriving a mother and a child of each other will have and probably already has had irreparable harm on both parties, that can never be compensated.

           At this point the only way to minimize the damage that has been done is for the Court to grant reintegration services to the mother and child and to commence a course of supervised visitation under the guidance of therapists.

          It is respectfully requested that the  Court  stay  the  prior  orders,  pursuant  to  NJSA     9:6-8.70, allow visitation to recommence, and/or reevaluate the child, KEITH ALEXANDER, to determine his mental status now that Weber has not been a focal point for nearly two years.  

Plaintiff WEBER was denied her parental rights even though she is a fit parent and has no history of alcoholism, drug abuse, arrests, etc. Defendant MCGROGAN’s decision on custody goes against the well-established federal case law of Troxel v. Granville, 530 U.S. 57 (2000) and violates Plaintiff WEBER’s constitutional right to raise her child. There is a wealth of additional case law that supports this:

a. “No case authoritative within this circuit, however, had held that the state had a comparable obligation to protect children from their own parents, and we now know that the obligation does not exist in constitutional law.” K.H. Through Murphy v. Morgan, 914 F.2d 846 (C.A.7 (Ill.), 1990.

b. "Rights to marry, have children and maintain relationship with children are fundamental rights protected by the Fourteenth Amendment and thus, strict scrutiny is required of any statutes that directly and substantially impair those rights." P.O.P.S. v. Gardner, 998 F2d 764 (9th Cir. 1993)   "Parents right to rear children without undue governmental interference is a fundamental component of due process." Nunez by Nunez v. City of San Diego, 114 F3d 935 (9th Cir. 1997).

c. “The rights of parents to the care, custody and nurture of their children is of such character that it cannot be denied without violating those fundamental principles of liberty and justice which lie at the base of all our civil and political institutions, and such right is a fundamental right protected by this amendment (First) and Amendments 5, 9, and 14.” Doe v. Irwin, 441 F Supp 1247; U.S. D.C. of Michigan, (1985).

d. “The several states have no greater power to restrain individual freedoms protected by the First Amendment than does the Congress of the United States.” Wallace v. Jaffree, 105 S Ct 2479; 472 US 38, (1985).

e. The United States Supreme Court has stated: "There is a presumption that fit parents act in their children's best interests, Parham v. J. R., 442 U. S. 584, 602; there is normally no reason or compelling interest for the State to inject itself into the private realm of the family to further question fit parents' ability to make the best decisions regarding their children.” Reno v. Flores, 507 U. S. 292, 304. “The state may not interfere in child rearing decisions when a fit parent is available.” Troxel v. Granville, 530 U.S. 57 (2000).

f. “Loss of First Amendment Freedoms, for even minimal periods of time, unquestionably constitutes irreparable injury. Though First Amendment rights are not absolute, they may be curtailed only by interests of vital importance, the burden of proving which rests on their government.” Elrod v. Burns, 96 S Ct 2673; 427 US 347, (1976).

g. Law and court procedures that are "fair on their faces" but administered "with an evil eye or a heavy hand" was discriminatory and violates the equal protection clause of the Fourteenth Amendment. Yick Wo v. Hopkins, 118 US 356, (1886).

h. “Even when blood relationships are strained, parents retain vital interest in preventing irretrievable destruction of their family life; if anything, persons faced with forced dissolution of their parental rights have more critical need for procedural protections than do those resisting state intervention into ongoing family affairs.” Santosky v. Kramer, 102 S Ct 1388; 455 US 745, (1982).

i. “Parents have a fundamental constitutionally protected interest in continuity of legal bond with their children.” Matter of Delaney, 617 P 2d 886, Oklahoma (1980). .

j. “The liberty interest of the family encompasses an interest in retaining custody of one's children and, thus, a state may not interfere with a parent's custodial rights absent due process protections.” Langton v. Maloney, 527 F Supp 538, D.C. Conn. (1981).

k. “Parent's right to custody of child is a right encompassed within protection of this amendment which may not be interfered with under guise of protecting public interest by legislative action which is arbitrary or without reasonable relation to some purpose within competency of state to effect.” Regenold v. Baby Fold, Inc., 369 NE 2d 858; 68 Ill 2d 419, appeal dismissed 98 S Ct 1598, 435 US 963, IL, (1977).

l. “Parent's interest in custody of her children is a liberty interest which has received considerable constitutional protection; a parent who is deprived of custody of his or her child, even though temporarily, suffers thereby grievous loss and such loss deserves extensive due process protection.” In the Interest of Cooper, 621 P 2d 437; 5 Kansas App Div 2d 584, (1980).

m. “The Due Process Clause of the Fourteenth Amendment requires that severance in the parent-child relationship caused by the state occur only with rigorous protections for individual liberty interests at stake.” Bell v. City of Milwaukee, 746 F 2d 1205; US Ct App 7th Cir WI, (1984).

n. “Father enjoys the right to associate with his children which is guaranteed by this amendment (First) as incorporated in Amendment 14, or which is embodied in the concept of "liberty" as that word is used in the Due Process Clause of the 14th Amendment and Equal Protection Clause of the 14th Amendment.” Mabra v. Schmidt, 356 F Supp 620; DC, WI (1973).

o. "Separated as our issue is from that of the future interests of the children, we have before us the elemental question whether a court of a state, where a mother is neither domiciled, resident nor present, may cut off her immediate right to the care, custody, management and companionship of her minor children without having jurisdiction over her in personam. Rights far more precious to appellant than property rights will be cut off if she is to be bound by the Wisconsin award of custody." May v. Anderson, 345 US 528, 533; 73 S Ct 840, 843, (1952).

p. “A parent's right to care and companionship of his or her children are so fundamental, as to be guaranteed protection under the First, Ninth, and Fourteenth Amendments of the United States Constitution.” In re: J.S. and C., 324 A 2d 90; supra 129 NJ Super, at 489.

q. The Court stressed, "the parent-child relationship is an important interest that undeniably warrants deference and, absent a powerful countervailing interest, protection. A parent's interest in the companionship, care, custody and management of his or her children rises to a constitutionally secured right, given the centrality of family life as the focus for personal meaning and responsibility.” Stanley v. Illinois, 405 US 645, 651; 92 S Ct 1208, (1972).

r. Parent's rights have been recognized as being "essential to the orderly pursuit of happiness by free man." Meyer v. Nebraska, 262 US 390; 43 S Ct 625, (1923).

s. The U.S. Supreme Court implied that "a (once) married father who is separated or divorced from a mother and is no longer living with his child" could not constitutionally be treated differently from a currently married father living with his child.” Quilloin v. Walcott, 98 S Ct 549; 434 US 246, 255^Q56, (1978).

t. “The U.S. Court of Appeals for the 9th Circuit (California) held that the parent-child relationship is a constitutionally protected liberty interest. (See; Declaration of Independence --life, liberty and the pursuit of happiness and the 14th Amendment of the United States Constitution -- No state can deprive any person of life, liberty or property without due process of law nor deny any person the equal protection of the laws.)” Kelson v. Springfield, 767 F 2d 651; US Ct App 9th Cir, (1985).

u. “The parent-child relationship is a liberty interest protected by the Due Process Clause of the 14th Amendment.” Bell v. City of Milwaukee, 746 f 2d 1205, 1242^Q45; US Ct App 7th Cir WI, (1985).

v. “No bond is more precious and none should be more zealously protected by the law as the bond between parent and child." Carson v. Elrod, 411 F Supp 645, 649; DC E.D. VA (1976).

w. “A parent's right to the preservation of his relationship with his child derives from the fact that the parent's achievement of a rich and rewarding life is likely to depend significantly on his ability to participate in the rearing of his children. A child's corresponding right to protection from interference in the relationship derives from the psychic importance to him of being raised by a loving, responsible, reliable adult.” Franz v. U.S., 707 F 2d 582, 595^Q599; US Ct App (1983).

x. “A parent's right to the custody of his or her children is an element of "liberty" guaranteed by the 5th Amendment and the 14th Amendment of the United States Constitution.” Matter of Gentry, 369 NW 2d 889, MI App Div (1983).

y. “Reality of private biases and possible injury they might inflict were impermissible considerations under the Equal Protection Clause of the 14th Amendment.” Palmore v. Sidoti, 104 S Ct 1879; 466 US 429.

z. “Judges must maintain a high standard of judicial performance with particular emphasis upon conducting litigation with scrupulous fairness and impartiality. 28 USCA § 2411; Pfizer v. Lord, 456 F.2d 532; cert denied 92 S Ct 2411; US Ct App MN, (1972).

aa. “State Judges, as well as federal, have the responsibility to respect and protect persons from violations of federal constitutional rights.” Gross v. State of Illinois, 312 F 2d 257; (1963).

ab. The Constitution also protects "the individual interest in avoiding disclosure of personal matters." Federal Courts (and State Courts), under Griswold can protect, under the "life, liberty and pursuit of happiness" phrase of the Declaration of Independence, the right of a man to enjoy the mutual care, company, love and affection of his children, and this cannot be taken away from him without due process of law. There is a family right to privacy, which the state cannot invade or it becomes actionable for civil rights damages.” Griswold v. Connecticut, 381 US 479, (1965).

ac. “The right of a parent not to be deprived of parental rights without a showing of fitness, abandonment or substantial neglect is so fundamental and basic as to rank among the rights contained in this Amendment (Ninth) and Utah's Constitution, Article 1 § 1.” In re U.P., 648 P 2d 1364; Utah, (1982).

ad. “The rights of parents to parent-child relationships are recognized and upheld.” Fantony v. Fantony, 122 A 2d 593, (1956); Brennan v. Brennan, 454 A 2d 901, (1982). 

ae. “State's power to legislate, adjudicate and administer all aspects of family law, including determinations of custodial; and visitation rights, is subject to scrutiny by federal judiciary within reach of due process and/or equal protection clauses of 14th Amendment...Fourteenth Amendment applied to states through specific rights contained in the first eight amendments of the Constitution which declares fundamental personal rights...Fourteenth Amendment encompasses and applied to states those preexisting fundamental rights recognized by the Ninth Amendment. The Ninth Amendment acknowledged the prior existence of fundamental rights with it: "The enumeration in the Constitution, of certain rights, shall not be construed to deny or disparage others retained by the people." The United States Supreme Court in a long line of decisions, has recognized that matters involving marriage, procreation, and the parent-child relationship are among those fundamental "liberty" interests protected by the Constitution. Thus, the decision in Roe v. Wade, 410 US 113; 93 S Ct 705; 35 L Ed 2d 147, (1973), was recently described by the Supreme Court as founded on the "Constitutional underpinning of ... a recognition that the "liberty" protected by the Due Process Clause of the 14th Amendment includes not only the freedoms explicitly mentioned in the Bill of Rights, but also a freedom of personal choice in certain matters of marriage and family life." The non-custodial divorced parent has no way to implement the constitutionally protected right to maintain a parental relationship with his child except through visitation. To acknowledge the protected status of the relationship as the majority does, and yet deny protection under Title 42 USC § 1983, to visitation, which is the exclusive means of effecting that right, is to negate the right completely.” Wise v. Bravo, 666 F.2d 1328, (1981).

af. “One of the most precious rights possessed by parents is the right to raise their children free of government interference. That right, "more precious than mere property rights," is a liberty interest, protected by the substantive and procedural Due Process Clauses of the Fourteenth Amendment.” Stanley v. Illinois, 405 U.S. 645, 92 S.Ct. 1208, 31 L.Ed.2d 551 (1972).

ag. “Because of the magnitude of the liberty interests of parents and adult extended family members in the care and companionship of children, the Fourteenth Amendment protects these substantive due process liberty interests by prohibiting the government from depriving fit parents of custody of their children. See Stanley v. Illinois, 405 U.S. 645, 651, 92 S.Ct. 1208, 31 L.Ed.2d 551 (1972); Santosky v. Kramer, 455 U.S. 745, 760, 102 S.Ct. 1388, 71 L.Ed.2d 599 (1982); Duchesne v. Sugarman, 566 F.2d 817, 824 (2d Cir. 1977); Hurlman v. Rice, 927 F.2d 74, 79 (2d Cir. 1991). In the United States Supreme Court’s view, the state registers "no gains toward its stated goals [of protecting children] when it separates a fit parent from the custody of his children." Stanley, 405 U.S. at 652.

ah. “In controversies affecting the custody of an infant, the interest and welfare of the child is the primary and controlling question by which the court must be guided. This rule is based upon the theory that the state must perpetuate itself, and good citizenship is essential to that end. Though nature gives to parents the right to the custody of their own children, and such right is scarcely less sacred than the right to life and liberty, and is manifested in all animal life, yet among mankind the necessity for government has forced the recognition of the rule that the perpetuity of the state is the first consideration, and parental authority itself is subordinate to this supreme power. It is recognized that: 'The moment a child is born it owes allegiance to the government of the country of its birth, and is entitled to the protection of that government. And such government is obligated by its duty of protection, to consult the welfare, comfort and interest of such child in regulating its custody during the period of its minority.' Mercein v. People, 25 Wend. (N. Y.) 64, 103, 35 Am. Dec. 653; McKercher v. Green, 13 Colo. App. 271, 58 Pac. 406. But as government should never interfere with the natural rights of man, except only when it is essential for the good of society, the state recognizes, and enforces, the right which nature gives to parents [48 Colo. 466] to the custody of their own children, and only supervenes with its sovereign power when the necessities of the case require it.”

The experience of man has demonstrated that the best development of a young life is within the sacred precincts of a home, the members of which are bound together by ties entwined through 'bone of their bone and flesh of their flesh'; that it is in such homes and under such influences that the sweetest, purest, noblest, and most attractive qualities of human nature, so essential to good citizenship, are best nurtured and grow to wholesome fruition; that, when a state is based and built upon such homes, it is strong in patriotism, courage, and all the elements of the best civilization. Accordingly these recurring facts in the experience of man resulted in a presumption establishing prima facie that parents are in every way qualified to have the care, custody, and control of their own offspring, and that their welfare and interests are best subserved under such control. Thus, by natural law, by common law, and, 

likewise, the statutes of this state, the natural parents are entitled to the custody of their minor children, except when they are unsuitable persons to be entrusted with their care, control, and education, or when some exceptional circumstances appear which render such custody inimical to the best interests of the child. While the right of a parent to the custody of its infant child is therefore, in a sense, contingent, the right can never be lost or taken away so long as the parent properly nurtures, maintains, and cares for the child.” Wilson v. Mitchell, 111 P. 21, 25-26, 48 
COUNT ONE: FOURTEENTH AMENDMENT VIOLATION - 42 U.S.C. §1983
                   Due Process, Familial Association, Right to Parent, Conspiracy, 

                  Breach of Contract, Abuse of Process, Culpable Breach of Duty, 

                   Intentional Infliction of Emotional Distress, Personal Injury
            106.    The averments of the above stated paragraphs are alleged as if fully set forth herein.   

             107.   In January of 2011, WEBER appeared before Judge MCGROGAN, being made to pay for her ex-husband’s supervised visitation.  WEBER was frustrated because she was always the one paying for everything that YONOS’ attorney, Ira Kaplan, Esq. requested for his client.  
              108.    WEBER’s then-attorney, Judith Ball, Esq. was reprimanded by Judge MCGROGAN for showing up to court unprepared as she had left documents at the office and she was unhappy with WEBER asking her questions she was unprepared to answer.  Prior to that court session, WEBER told her then-attorney, Judith Ball, Esq. that she (WEBER) did not understand legal terminology thus, WEBER was asking her many questions.  WEBER’s then-attorney surprised her in court before MCGROGAN (when reprimanded for being un-prepared), Judith Ball, Esq. told MCGROGAN that WEBER needed an interpreter going forward, because her client (WEBER) was not very fluent in the legal terms. WEBER immediately told her then-attorney, Judith Ball, Esq. that she never asked for an interpreter.  
              109.    However, from then on, WEBER was ordered to use a Spanish interpreter and that made effectively presenting her case to the Court even more difficult, because the interpreter was using words that WEBER understood even less than what the court was saying.  WEBER’s Spanish vocabulary is limited to business and social Spanish,  and she has always performed all her jobs in English (primarily). 
          110.   Furthermore, WEBER comes from the Dominican Republic where the type of Spanish spoken varies greatly from the Castellan Spanish that a court interpreter comes equipped with.  WEBER speaks three languages fluently.   Needless to say, WEBER was notably furious with Ms. Ball and told her this was an excuse for her lack of performance. 
           111.   Judith Ball, Esq. left WEBER stranded in the hearing when her son, KEITH ALEXANDER was removed April 11th, 2011.   WEBER represented herself and again, MCGROGAN told her that she needed to use an interpreter.  I said, “NO.  I could not speak Spanish like this.”   WEBER was tearful and said she wanted to communicate in English.   MCGROGAN said “No”.   WEBER told MCGORGAN that was the interpreter was her former attorney’s idea and that it was difficult for her.  
          112.   When WEBER’s next attorney, Mark P. McAuliffe took over the case, the first thing he told MCGROGAN was to remove the issue of the interpreter, because WEBER had told him it was very confusing and the hearings were very lengthy and she was stuck hearing the interpreters using wrong words that she did not say, and that they were translating with words from other Spanish-speaking countries that she was not familiar with and it all felt was chaotic. MCGORGAN opposed this request and forced WEBER to keep an interpreter. That was a major due process violation.   
         113.   WEBER was even more confused as she could not speak English in court, only to her attorney directly, but if she had to say something to the court, she needed the interpreter as MCGROGAN refused to hear her directly.   When WEBER spoke English, MCGROGAN would yell at her and say the rules said she had to use the interpreter.  WEBER told her that she could not do it, yet MCGROGAN forced her to and told McAuliffe, Esq. to control his client and explain to her that she had no choice. McAuliffe would tell her that Ms. Ball did that without WEBER’s consent because she is a client that asks questions.  To no avail, MCGROGAN knew that WEBER struggled to find words to speak Spanish with the interpreter and she would be feeding that conflict.      WEBER would be frustrated and roll her eyes or put her hands on my head trying to express that this was a crazy situation and MCGROGAN would scream at WEBER that she was spoiled and only wanted her way.  No, WEBER replied, again and again, she needed to speak English, that she was short on vocabulary in Spanish,  and that her son KEITH ALEXANDER and she spoke basic Spanish at home. They were practicing with the Nanny and it was WEBER’s connection with her family and her son but not for court or the professional league.   This was humiliating and demeaning to be made to speak through an interpreter.  
        114.    Later on, McGROGAN used it against WEBER in her ruling that while she was very educated, she (WEBER) had used an interpreter when all along McGROGAN knew that it was a former attorney’s bad idea and WEBER had asked her directly several times and then her next attorney Mark P. McAuliffe, he too asked to remove the interpreter several times. MCGROGAN denied the request.  Putting WEBER in a situation of a “Spanglish” communication during a real trial, in which she could not keep up with any language is deeply abusive and indicates an improper behavior, no matter what the reason, WEBER’s right to a fair trial was violated intentionally by MCGROGAN, thus cancelling out her immunity in this case. Her denials of that request were abusive, and she repeatedly denied it arrogantly. She meant to do it.  
        115.   YONOS especially enjoyed his ex-wife’s increasing frustration with this degrading situation.   It was ludicrous to have McGROGAN force her to speak Spanish, knowing it was a struggle, yet, at the very same time, she forbade KEITH ALEXANDER to speak Spanish, a language we only spoke to practice at home for visits with WEBER’s mother and other family members.  
        116.    Also, KEITH ALEXANDER was speaking Portuguese since his best friend was from Brazil and WEBER also speaks Portuguese.  
          117.   Also, KEITH ALEXANDER was saying his prayers in Hebrew, but Judge McGROGAN forbade KEITH ALEXANDER Y. to speak any other language but English.  WEBER said “His prayers!   What is going to happen to his prayers in Hebrew?”  But Judge MCGROGAN said no.  Ira Kaplan, Esq. said his client YONOS only wanted English since he was having residential custody and he was American and all he wanted was English in his home.  The court agreed.  
          118. When Plaintiff WEBER found out more details about Children Protection Services   

  failing abused children and the custody of children being granted to the abuser, she went  

  online and contacted several organizations that were fighting this problem.  

        119. Plaintiff WEBER then went to her then-attorney, Mark’s office and questioned him.  He became very defensive and told Plaintiff WEBER that she needed to stay away from those organizations and her trips to the court house library, researching about similar cases to hers.   She told McAuliffe that she was not going to comply with his request.  She felt she was getting to the bottom of why her case was in such a mess and a delay of the trial, and felt her son was in danger.  Plaintiff WEBER had shown him several cases with most of the same DCP&P f/k/a DYFS staff as well as the same Deputy Attorneys (D’ERICCO) and (ZEC) and Law Guardian (STALTER) and Audrey Hepburn Children's House (AHCH) therapists.

         120.   Plaintiff WEBER confronted McAuliffe regarding Families First, then Defendants PADIERNA and VILLANI.  Why did McAuliffe never touched the fact of all the allegations made by Plaintiff KEITH ALEXANDER made to PADIERNA and how his investigation was dissolved.  

         121.  Also in question is why McAuliffe didn't he pursued the letter that Reesa Villani had written to Judge MCGROGAN regarding Interested party YONOS being dangerous while she supervised him with KEITH ALEXANDER 

         122.   Additionally, on January 20th, 2012 WEBER was allowed to have supervised visitation to celebrate her son's birthday with a paid supervisor Dr. Dennis Cheteyan  (CHETEYAN) in Englewood NJ. The court order by Judge MCGROGAN stated that Mr. Yonos (YONOS) was to drop off their son to Dr. CHETEYAN’S office and WEBER would pick him up.   She had two hours to celebrate his birthday.   WEBER went with her friend’s father in the car that she was driving with Mr. Hector Castro.   They picked up her son and Dr. Dennis Cheteyan (CHETEYAN), after a small session in his office and KEITH ALEXANDER. and WEBER hugged each other.   They went to Outback on River Road in Edgewater for dinner. It was a quick dinner and WEBER’s friend, Jazmine Gomez, her father and mother, her 12-year-old son and their Turkish friend Mr. Gulgu attended who doesn’t even speak Spanish was there. They had not time to basically talk but were full of joy that they were able to open up presents and have dinner and sing happy birthday to KEITH ALEXANDER They were only thirty minutes late to go back to Dr. Cheteyan’s office.  CHETEYAN texted and spoke with Mr. Keith J. Yonos that the child would be by his office by 7:45 PM.   Nothing unusual when Mr. Yonos had supervised visitations with Kathryn Dixon - he was up to one hour and half hours late from his court order time and WEBER was always flexible. When they arrived to drop off her son to Dr. Cheteyan’s office, they saw a man coming from behind a tree, it was dark and he grabbed Dr. CHETEYAN and told him he was late and insulted him.  Mr. Yonos opened the left back door of WEBER’s car and pulled the child out. He was dragging him by his clothes and the child was saying he was being hurt.   YONOS dragged KEITH ALEXANDER  all the way to the sidewalk. Dr. CHETEYAN intervened and he said you are hurting the child.   WEBER got out of the car and Mr. Yonos threatened her and put his finger on her nose. There was a witness, Jazmin's mother Libya Gomez and she said please call the police.  WEBER was trying to get her cell phone from her hand bag but then Mr. Yonos kept dragging KEITH ALEXANDER screaming at him and put him in the back seat of his car, not even making sure the child had put seat belt on and was sitting properly on the booster seat, and then drove away. CHETEYNE promised he would call DCP&P f/k/a DYFS  that night and report it. He did not. WEBER called her lawyer and left him a message and no response. Mr. Yonos wrote a letter to the judge and turned the story around. We ended in an OSC by Mr. Yonos.  Dr. Cheteyan (CHETEYAN) testified and said Mr. Yonos needed to be evaluated by a psychiatrist and KEITH ALEXANDER was in tremendous danger. Dr. CHETEYAN was dismissed form the case as a supervisor that day. After Dr. CHETEYAN, WEBER had no visits for over four months until the GAL and DCP&P got an agreement on who could be a qualified clinician supervisor.
         123.  Also in question is why McAuliffe didn't find out where were the records of Families First stating that KEITH ALEXANDER’s safety was in Plaintiff WEBER’s home and no YONOS 's home.   McAuliffe had no answers and said he might have to dismiss himself from the case.     McAuliffe blamed it all on Judge Frances MCGROGAN that she had been a deputy Attorney General for Defendant DCP&P f/k/a DYFS and she was never going to lose the case.

         124.  One of Plaintiff WEBER’s advocates called up Defendant    Mark P. McAuliffe the next morning to let him know that they were aware of WEBER’s case and KEITH ALEXANDERY must be returned to a safe place – to his mother’s home.    McAuliffe was abusive toward the advocate over the phone and said that it was a criminal action for her to call him and to speak about WEBER’s case and no one was to know the details of the case. 

         125.   Mark McAuliffe filed a motion OSC to dismiss himself from the case.  Plaintiff WEBER filed a cross-motion demanding him to finish the case and ordering him to honor his work ethics and explain why was he leaving the case hanging after he had paralyzed the KEITH ALEXANDER’s’ lives for 22 months.   WEBER also denied his request for a remaining balance since she had no written agreement with him and had already finished paying him all the monies he had required in writing via email to finish the case. At this point, he had practically lost the case.

         126.  During the hearing when Judge MCGROGAN allowed McAuliffe to be dismissed from the case, plaintiff WEBER asked to be Pro se litigant.  Guardian Ad Litem Caryn Stalter (STALTER) argued that WEBER shouldn’t be a Pro se litigant because she said it was dangerous should WEBER gain access to my case documents.  WEBER said she could not afford to hire another lawyer and at this point she was confident that she could be a Pro se litigant.  

         127. Defendant STALTER also requested for plaintiff WEBER was to be put under a GAG order.   WEBER was denied her rights to be a Pro se litigant.  WEBER was forced to immediately talk to the assigned public defender who happened to be in the same court room that day -- no one else was present but him and the litigants.  WEBER was forced by Judge MCGROGAN to sign the document to be under Michel Lamolino (LAMOLINO), a public defender that only work cases for Defendant DCP&P f/k/a DYFS.    Mark P. McAuliffe walked out of the chamber's room relieved of the case and left WEBER with the public defender.   WEBER was unhappy about it. 

         128.  Judge Frances MCGROGAN then gagged WEBER and told Public Defender Michael Lamolino to transfer all case files from McAuliffe to his office. 

         129.  Plaintiff WEBER then told Defendant MCGROGAN why was Defendant STALTER protecting the rights of Interested party YONOS and not defending and protecting the rights of minor KEITH ALEXANDER, then (7) years old.   WEBER was confused of who exactly were they protecting.  WEBER was in tears had tears in her eyes at such a gross act of malice right in front of Plaintiff WEBER’s face where she was, as a mother, asking for her son’s protection.  The Defendants were all about themselves.

         130.  Interested party YONOS has custody of  KEITH ALEXANDER  who had clearly alleged his father had abused him sexually and physically. 

         131.  Plaintiff WEBER was threatened with incarceration if she left that chamber and went and talked about her case to the press as she had indicated previously to and them others in the court.  She was told she could not speak to anybody about her case including her family member and friends, and also her advocates were forbidden to say anything about her case.   

         132.  Plaintiff WEBER’s family also were forbidden to speak Spanish to KEITH ALEXANDER WEBER’s mother was disbarred from speaking to her grandson so they were simply not talking.  WEBER’s mother went through much tension after she flew in to see KEITH ALEXANDER then she was practically told to be a “mummy”, meaning like a dead person just to sit there in silence.  WEBER’s mother is an elderly woman and it was cruel to deny her the ability to speak in her native Spanish to her grandson. 

         133. Defendants deprived Plaintiff of their federal substantive and procedural due process rights in the Family Court by denying them access to the court, proper legal representation, fair and full hearings and they violated Plaintiff constitutional rights to due process, familial association and freedom of religion as guaranteed by the 1st, 4th and 14th Amendments of the U.S. Constitution.

        134. Defendants made, caused to be made, acted in concert or conspired to make, and/or aided and abetted one another to make representations as to material facts as alleged herein which were false, and known to be false by Defendants and were done as part of Defendants’ custom and policy as they are friends who undermine court proceedings and integrity to complicate and protract cases so they can profit.
         135. Acting pursuant to said custom and policy, at all relevant times alleged herein, Defendants acted in concert and with the cooperation and encouragement of each other to commence and continue fictionalized proceedings against Plaintiff and continued the prosecution of Plaintiff WEBER in the Family Court to the point of taking away her access entirely and/or having third parties interfere with their access time without a basis.
         136.  Defendants caused said prosecution of Plaintiff WEBER by the filing of baseless motions against her, deficient and false forensic reports they used to support their baseless arguments to take away the Minor KEITH ALEXANDER  from his mother against her wishes, and Defendants willfully and maliciously continued to fabricate facts, reports and orders and ignore any positive report favoring Plaintiff WEBER.
          137.  Defendants deprived the Minor KEITH ALEXANDER of their federal rights to access their mother and their right to a fair hearing by ignoring the Minor KEITH ALEXANDER’s desire to live with his mother by allowing Defendants to control the court proceedings based on their personal bias and greed.
         138. The Fourteenth Amendment to the United States Constitution provides Plaintiff a right to intimate association. That guarantees an individual the choice of entering an intimate relationship free from undue intrusion by the STATE, including the fundamental liberty interest of natural parents in the care, custody, and management of their child.
         139. Plaintiff WEBER is informed and believes and thereon alleges that the right to familial association guaranteed under the Fourteenth Amendment is "clearly established" such that a reasonable judge, and attorney for the child in Defendants' situation would know it is unlawful to remove a child from the care, custody, and control of its parent or for STATE actors or private individuals working in the court system to subject a child, in the absence of proven exigent circumstances or a sound and substantial basis to change custody for years without.
         140.  In addition, there is a clearly established due process right not to be subjected to false accusations on the basis of false evidence that was fabricated such that a reasonable judge, attorney, and/or custody evaluator would know it is unlawful to lie, fabricate evidence, and/or suppress exculpatory evidence in court reports or filed with the court.

           141.   In doing the things alleged herein above, Defendants and each of them, interrupted and impaired the familial rights of Plaintiff by unlawfully removing KEITH ALEXANDER from the custody and care of his mother Plaintiff WEBER and continuing such inference for years that resulted from a lie and continuing lies, suppressions, subversions, and fabrications perpetuated by Defendants.
         142.  In doing the things alleged herein above, Defendants and each of them, interrupted and impaired the rights of Plaintiff WEBER to parent her child for years as her access was denied based on false and incomplete reports. 
         143.  All Defendants knowingly, intentionally, and voluntarily collaborated with the other Defendants, and each of them in effectuating their unlawful scheme/plan to keep KEITH ALEXANDER from the care, custody, and control of his mother, and out of his mother’s home for as long as possible and continuing to date.

         144. All Defendants knowingly, intentionally, and voluntarily collaborated with the other Defendants, and each of them in effectuating their unlawful scheme/plan to keep Plaintiff in the middle of conflict, domestic violence, and in control by Interested party YONOS, for as long as possible and continuing to date.
         145.  All of these acts were and are done deliberately, maliciously and with willful indifference to Plaintiff protected rights under State and Federal laws and procedures to interfere with Plaintiff  WEBER and the Minor KEITH ALEXANDER’s rights to due process.
         146. Regardless of the procedures, Defendants MCGROGAN, MELCHIONNE SLOMIENISKI, MIZDOL and DOYNE as state actors abused their governmental decisions and actions to violate Plaintiff’ fundamental rights when no overriding important State interest justified those infringements.

          147.  Defendants infringed on Plaintiff constitutional rights to access to each other and parental rights by summarily approving orders to violate those rights on the basis of false or greatly flawed representations of  Interested party YONOS, and DCP&P f/k/a DYFS.
           148.  Defendants infringed on Plaintiff constitutional rights to access to each other and parental rights by using judicial proceedings that were otherwise substantially tainted by Defendants by concealing the fact that the Minor KEITH ALEXANDER want to live with his mother and fictionalizing a case against Plaintiff WEBER.’
                 149.   For over five years, Defendants deprived Plaintiff of their substantive and  
       procedural due process rights under the Fourteenth Amendment by repeatedly and 

       systematically interfering with Plaintiff WEBER’s right to parent her child and Plaintiff 

      rights to access each other as parent and child based upon government action that is 

       arbitrary, conscience-shocking and oppressive in a constitutional sense by refusing full 

       hearings, failing, refusing and deliberately ignoring the Minor KEITH ALEXANDER best   

      interests including Plaintiff WBER’s emergency motions notifying Defendants STATE, 

       MIZDOL, DOYNE, MCGROGAN, and MELCHIONNE, SLOMIENSKI  that the father 

      abuses and endangers KEITH ALEXANDER  Judge Frances  MCGROGAN   

       gagged WEBER and allowed her son to be in the court room when he was removed from her  

       one week later, after witnessing his parents argue.                              
                 150.  Judge Frances MCGROGAN allowed the Minor KEITH ALEXANDER to be in the court room when he was removed from his mother Plaintiff WEBER one week later, also witnessing his father Interested party YONOS and her argue.  KEITH ALEXANDER was sitting alone in the back bench of the court room. He was six (6.2) years old. He was crying and asking for his mother --traumatic for a young child.  That hearing was about WEBER’s home that she had already paid off Interested party YONOS his share on February 2010 in a hearing before Judge Slomienski (SLOMIENSKI). YONOS needed to sign the deed in order for WEBER to refinance.  He failed doing so and WEBER could not refinance for almost two-and-half year.

           151. Interested party YONOS and his attorney, Ira Kaplan  kept taking WEBER to court in order to obtain a court order to pay Kaplan attorney’s fees.  YONOS would not give up the deed when WEBER needed to refinance, order to pay him. They were putting WEBER’s home for sale with the same agent and harassing WEBER and endangering her life and her son's life, with a drop box in front of WEBER’s home allowing the agent entering her home while they were sleeping late and on another occasion while WEBER was showering on a Saturday morning.   WEBER complained to the court but they were not focused on protecting her and her son, but rather their focus was on selling the family home and putting them out on the street.

          152.  Judge Frances MCGROGAN is demanding Plaintiff WEBER pay $30,000 for a bill that has no accounting, on details on why and what for.  Judge France MCGROGAN passed the case to Judge Melchionne (MELCHIONNE) who entered an ex parte hearing/order on December 20th, 2013 without WEBER’s presence.  

          153.  Plaintiff WEBER recorded the phone conversation where his clerk Ms. Marcelle Nicole lied that court was adjourned until January 17th, 2014.  WEBER have it on the record and on transcripts on June 27th, 2014 that Judge Peter Melchionne was covering Judge Frances MCGROGAN. Judge Peter Melchionne stepped off the case suddenly and passed the case back to Judge Frances MCGROGAN—continuing to play ping pong with the case since 2009.

          154.  Plaintiff WEBER was arrested July 2014 while paying child support at Bergen County Court House, New Jersey.  Judge Gary Wilcox’s clerk had called WEBER the day before requesting some documents for her filed motion regarding child support, asking it to be decreased since she was unemployed due to all the stress of this case and losing her son's residential custody.   WEBER was not able at this time to pay the mortgage of her home.  WEBER had no money and the judge (WILCOX) kept denying it and forcing her to pay child support based on a history of an income of previous years. 
        155.  Plaintiff WEBER went to deliver the documents.  The motion had a hearing date; however before the hearing WEBER was arrested before she had even finished paying the child support.  A police office came from the court house and said “Are you Amy?”  Not “Amy Weber”, just Amy.   She said, “Yes sir, how can I help you?”  Without a warning or any documentation, he said, “You are under arrest.”  

        156.  Plaintiff WEBER fainted from the stress of the arrest.  They picked her up from the floor and an officer told her “Just be cool or they will inject you something and lock you up in jail under mental medications.”   WEBER mentioned a friend of hers, a police captain of the town next door, Captain Michael Russo to please call him and tell him that she was in this position. One of the staff from Bergen County Jail knew Captain Russo and said he would call him. 

        157.  WEBER was then informed she was arrested for child support $1,900 payment behind. WEBER said that the arrest in the state of New Jersey is when you don't pay over $2,500 not $1,900 and what was going on?  WEBER explained that she had received a phone call from Judge Wilcox’s clerk the day before regarding her motion and we were schedule to have a hearing regarding child support.   WEBER was sailed Friday afternoon until Monday 7 pm then was out.  WEBER saw judge on Monday morning and she threatened me with a bracelet and was humiliated and mistreated in court when the judge told her that she could be making over $140,000 per year with her history of income and to go and land a job in the pharmaceutical industry and pay child support.   WEBER asked Judge Foti that if she was diagnosed delusional, how come the court was demanding her to make that much money per year to maintain child support. How was it that for child support, she was not mentally unstable but to be disbarred from seeing her son, she was delusional and mentally unstable.   The judge threatened to lock her back up in jail for arguing her.  She told WEBER the names of pharmaceutical companies with home offices in New Jersey and told me to walk in there with her resume experience and apply for jobs making over 6 figures because child support was based on employment history not on mental status.

 158.  Plaintiff WEBER is currently threatened with incarceration by her ex-husband's attorney Ira Kaplan. 

       159.  Kaplan recently entered another motion requesting punishment for incarceration--again, because according to Mr. Kaplan, WEBER was not cooperating during an oral examination dated July 3rd, 2014 regarding her finances.  That was under Judge Peter Melchionne (MELCHIONNE).   However, on Judge Peter Melchionne stepped off the case July 28th, 2014.

       160.  Judge Frances MCGROGAN was trying to enter another ex parte order, his clerk David told WEBER over the phone court was July 24th, 2014.   Plaintiff realized that July 24th, 2014 was on a Sunday and called Judge Frances MCGROGAN's chamber this past Tuesday and was redirected to a voice mail message.  No one called her back.   
       161.   Judge  Frances MCGROGAN was furious when she was to start the hearing and asked WEBER’s attorney Mario Blanch that if he had read that letter had faxed her the day before our hearing August 27th, 2014.   Mario Blanch said nothing. The judge denied the stay and to resume with visitations and ordered the 6 months of psychiatry and psychology treatment despite the fact she was told that DCP&P f/k/a DYFS had ignored all of WEBER’s attempts for one year to have them to send the psychiatrists and psychologists order directly to the evaluators. Letter to Attorney General was shown to the judge and Deputy attorney Monique D'Errico (D’ERRICO) and GAL Caryn Stalter (STALTER) denied having knowledge of any of WEBER’s attempts contacting DCP&P ORMALLY KNOWN AS DCP&P f/k/a DYFS and being ignored. WEBER was punished again and prevented from seeing her son and having access to her son's academic information and medical information but to pay child support or incarceration.

      162.  This is the aforementioned letter that WEBER sent MCGROGAN on Aug 25th, 2014 followed by the complaints filed on the judges.
Honorable Frances McGrogan
Bergen County Courthouse 
Re: Docket No. FM-02-1100-08 Request for Adjournment
Judge McGrogan,

This letter is to memorialize the following:

The original hearing regarding Mr. Kaplan’s dismissal of this case and vacating your honor’s ex parte Order entered January 17th, 2014 was denied to be heard on June 20th, 2014 before Judge Peter Melchionne—while we were in court—but he did touched some points regarding that motion. That was confusing. Judge Melchionne rescheduled it for July 11th, 2014. Judge Peter Melchionne stated that Mr. Ira Kaplan had not responded to my motion—which is not true. Mr. Kaplan had sent me two responses to my motion and to Judge Peter Melchionne as well.

I called Judge Peter Melchionne’s chamber on or about July 8th, 2014 to confirm our hearing scheduled July 11, 2014. Judge Peter Melchionne’s calendar assistant Ms. Theresa (Terry) informed me there was no hearing because Judge Peter Melchionne was on vacation and it was rescheduled for July 25th, 2014.

On or about July 20th, 2014 I received an email from Mr. Kaplan stating that his client Mr. Keith John Yonos was going to be “on a business trip” therefore the hearing was to be adjourned—Mr. Kaplan did not indicate when.

On or about July 20th, 2014 I called Judge Peter Melchionne’s chamber spoke with Theresa (Terry) to find out the reschedule of my hearing date. Theresa (Terry) indicated that it was reschedule for July 31st, 2014 at 1:30: pm.

On or about July 28th, 2014 I called Judge Peter Melchionne to confirm our hearing dated July 31st, 2014 and Theresa (Terry) informed me that Judge Peter Melchionne was no longer the Judge on my case and the case had been transferred to your honor Judge Frances McGrogan and not to call their chamber anymore because they had nothing to do with my case. Theresa (Terry) transferred me to speak with your honor’s clerk David.

I spoke with your honor’s clerk Mr. David the same day and he stated that our hearing was scheduled for July 24th, 2014--but he was not sure which Judge would be hearing my case.

On or about August 20th, 2014 I called your honor’s chamber and spoke with a lady that did not identified herself and told me said she was transferring me to speak directly with your honor’s clerk David—regarding the confirmation of my hearing date. I was redirected to his inbox voice mail; I left a detailed message to David asking him to please call me back with the confirmation of my hearing date. No call back.

On or about August 21st, 2014 afternoon I called you honor’s clerk David and was able to speak to him. David indicated the hearing was scheduled for August 26th, 2014 at 2:00 PM.

I am requesting for this hearing to be adjourned since I already have a work appointment and I cannot continue to block days off my working calendar and rescheduling my work appointments.  All these hearing changes at the last minute have been affecting my employment, again, and this time around this courthouse will not make me unstable as it did in the past, jeopardizing my job employment.

This week is not possible neither is next week due to work meetings.

This letter of confirmation is to avoid the confusion that occurred regarding the hearing dated on January 17, 2014 that I was not informed not properly served and an ex parte Order had been entered demanding the payment of almost $30,000.00 dollars. My joint bank account with my brother had been already emptied by another ex parte Order entered by your honor and another ex parte Order by Judge Peter Melchionne on December 20th, 2014.

This is one of several times where I have been misled by the Court and an ex parte Order has been entered. This is a violation of my due process rights pursuant to the 5th and 14th Amendments of the U.S. Constitution.

Please be advised that I am hereby cc’ing the Assignment Judge, Peter Doyne, as this is a common occurrence at the Bergen County Courthouse among female litigants in particular.

Furthermore, please also be advised that I have a right under the 1st Amendment to pursue this matter with the press and on social media since Judge Peter Melchionne pushed me to shut down my website and your honor has GAGGED me regarding DCP&P—former DFYS case to protect Mr. Keith John Yonos privacy not my son’s privacy. Request made by Guardian Ad Litem, Caryn Stalter, on February 26, 2013. However I have not violated that GAG order.

Thank you for your consideration in this matter.

Respectfully submitted,    Amy Weber

Cc: Judge Melchionne

Cc: Judge Peter Doyne

CC: Mario Blanch

CC: Ira Kaplan
JUDGE KENNETH SLOMIENSKI COMPLAINT (filed)

   On or about October 2008 I received a motion filed by Mr. Keith J. Yonos as a “prose” litigant regarding the former marital home.  Mr. Keith J. Yonos complaint was about him wanting me to sell the house.  Also a complaint about me removing my son to a non-mandatory daycare when he had a living nanny and was attending a day care to socialize and using that to force me to keep him in day care when in the summertime I was taking vacation and wanted to spend time with our son. Mr. Yonos lied to the court that I was taking our son out of the country without his permission - as a flight-risk and demanded our son's passport to be removed from me.   I went to the court as a pro se litigant.  Ira Kaplan was representing Mr. Yonos.  I asked Judge Slomienski for a reschedule since I needed to hire an attorney and I was not able to defend myself alone, thus asked for an adjournment.  Mr. Yonos was to be pro se never was I informed Mr. Kaplan was to show up.  Judge Slomienski denied my petition and forced me to go thru this hearing violating my constitutional rights to have an attorney. I also pleaded the Fifth Amendment and Judge Slomienski forced me to respond to all of his questions and Ira Kaplan's questions.   During the hearing Judge Slomienski threatened to incarcerate me because I could not articulate out of fear of appearing without an attorney for his questioning and Ira Kaplan's intimidations, lies and terrorism during that hearing.  Motion regarding Halloween, the judge denied the fact Mr. Yonos knew and agreed before married and when we were married, we agreed that our son was only celebrating at school but not trick-or-treating because of my spiritual and traditional belief.   Judge Slomienski said that my ex-husband was granted to celebrate all Halloween and denied my freedom of religion to be also considered or, even, alternate one year with his father and one with me.   We were already divorced. Judge Slomienski violated my rights as a mother and my right to practice religion.
I appointed my former divorce attorney law firm Robert Corcoran, Esq. after that first horrible traumatic terrorizing hearing with Judge Slomienski and Ira Kaplan.  My divorce attorney was Brian McCann from Robert Corcoran Law firm. He took over that case. I went to his office crying that I was surprised with Ira Kaplan and denied to be repented by an attorney. Brian McCann took over.  During one of the hearings regarding the house settlement, which I ended up paying Mr. Keith Yonos the amount of $40, 000.00 for the house to be under my name only, and he was to sign the deed within 24 hours.  We paid him in court with a certified check.  Mr. Keith John Yonos did not sign the deed - never in four years - but kept taking me to court and demanding attorney’s fees that always were granted to Ira Kaplan, without a detailed bill ever provided.   Asked for but denied by Judge Slomienski.  This judge also kept entertaining the fact that I paid Mr. Yonos and put my house for sale several times per Ira Kaplan request; basically, harassing us, not taking into consideration the best interest of our child.   I was always punished to pay Ira Kaplan's fees.   It was as if I had never paid my ex-husband for his share of the former marital home.  Ira Kaplan continued to take me to court because I was not able to re-finance the house.  But the house could never be refinanced if Mr. Yonos did not sign the deed.   No mortgage company would move forward.
On July 6th 2009 my son told me disclosed to me he had eaten his father's pee pees for breakfast, he also said his father had eaten his pee pee too and he did not wanted his father to do that anymore. That it happened in the shower. I disclosed this information to New Jersey CPS former DFYS (today DCP&P) on July 9th, 2009.  I also told my attorney Brian McCann and he entered an OSC to suspend all visit with his father Keith John Yonos.  It was granted while DFYS investigated.   Dr. Nina Agrawal, Pediatrician at Audrey Hepburn Children's House said after medically examining my son (without my presence) she determined and called the DFYS (now DCP&P) caseworker the Yllini Torres and informed her and her supervisor Ruth Benson that all contact with his father was to be suspended.  She was 95% sure that my son was sexually abused by his father.
Mr. Yonos and Ira Kaplan entered a motion without DCP&P being present and requested for supervised visitation with our son's nanny, Margarita Lopez, but no overnights. Judge Slomienski, without the presence of DCP&P, granted it. Margarita complained that Mr. Yonos harassed her during the supervised visits and questioned her and there was a woman present always, Rose Vega that spoke Spanish and intimidated her.   I told DFYS and Judge Slomienski.  Nothing happened.  About 6 weeks later, Margarita resigned her position, as she felt threatened by Mr. Yonos.  She was a live-in nanny and she had to rent a room where Mr. Yonos and Rose Vega would not find her.   She was in fear.  She came to work and I would give her a ride at the end of the day somewhere where she could leave incognito to her home.   A friend of mine, Barbara Cambon, for supervised visitations, replaced Margarita.   She was also harassed and again, Rose Vega was always present. Judge Slomienski kept overruling what Audrey Hepburn Children’s House’s Dr. Nina Agrawal had said.  Case worker Yillini Torres and Ruth Benson said that Judge had power over them. If he entered an order even if DCP&P wasn't present, it was to be obeyed.
Barbara Cambon only helped me for about 3 weeks until I found a baby sitter from a church that did the supervision and I had to pay out of my pocket $10 dollars an hour for the safety of my son.  Every supervisor I had in place said that they were harassed and intimidated by Rose Vega and Keith Yonos.  These two always wanted to know where they lived.  They never provided their address since they picked up my son at my home and dropped him off.  I told the judge and the caseworkers this was exhausting me financially.  Judge Slomienski granted visitations every other weekend, after pre-k school picks on Wednesdays until 8 pm Saturdays from 10 am till 7 pm and Sundays 10 am to 5 pm (verify needed).  I was paying the bill because I did to want my son with strangers and protected. CPS said they would not help or interfere.
Then Ira Kaplan entered a motion and requested for Rose Vega to be his supervisor, a stranger unknown to me. I opposed it.  He also requested Mr. Yonos' daughter Kelly Bunny who resided in Denver, Colorado. He had not raised that daughter, but met her when she was 3 years old and started visiting her when she was 5 years old.  He flew her to San Francisco where he lived for one week, every year.  He never spent more than two weeks a year with his daughter.  She was about 21 years old.  Since she lived in Denver, Colorado, how could she be a supervisor?  It was actually Rose Vega, I told the Judge and CPS that my son had disclosed since he was 2 1/2 there was a woman at his father’s house by the name of Diana and Rose but it was not too clear to me and she would sleep in the same bed, the three of them and took showers together.  The judge disregarded my opposition and my attorney's opposition.  Rose was in the courtroom, and the judge told Mr. Yonos that he felt they had a relationship.  Mr. Yonos denied it and said she was "too old" as she was 53 years old and a grandmother.  Mr. Yonos denied it and said she was "too old" as she was 53 years old and a grandmother. The judge said you are not going to fool me but I will grant it.  During the fact finding trial with DCP&P in 2012 Rose Vega was interrogated by my then trial attorney Mark P., Esq. Rose Vega testified while in the stand and under the oath, she had met Mr. Keith John Yonos at a bar "Las tapas" located in North Bergen, NJ, the same day he had left his marital home for good. 

Rose Vega testified during trial "they started a romantic relationship that didn't last long because they then became "friends."  Rose existed as my son KEITH ALEXANDER had said and complaint to his then nanny and me that there was a woman that lived at his father’s house referring to her as "Rose and Diana." Our son Keith-Alexander stated numerous times Rose pulled his hair and hit him, that his father, Mr. Keith J Yonos and Rose left him home alone and went out at nights and sometimes during day times while my son was parenting his father. 

I argued this case before a judge in Hudson county and Mr. Yonos turned the story around that there was no woman in his house ever. I told Judge Slomienski about the danger of allowing Rose Vega to be a non-neutral supervisor for Mr. Yonos while having mandatory supervised visitation per Audrey Hepburn Children's House recommendation. Judge Kenneth Slomienski called me a liar and threatened me with incarceration again. 

Also our son had surgery for the removal of his tonsils and adenoids.  Mr. Ira Kaplan entered another motion right before the scheduled surgery of our son.  I requested for that motion to be rescheduled since I was a preparing my son for surgery.  I needed family to fly into town and be with my son and me.  Such request was denied and the hearing took place where again Judge Kenneth Slomienski was entertaining about the house going for sale.  

I was humiliated, during moments of a mother's concern of taking her child to the doctor for preparation for surgery. Witness Ana Maria Rosales was present in court with me--who flew from Miami Florida to help me thru the surgery with my son. Ana Maria Rosales-my witness pointed at me that my ex-husband Mr. Keith John Yonos was talking to the judge at the end of a hallway where his chamber was located. I went to take a peak and it was true. 

I went to the chamber and spook with one of his male cleric or assistant and he told me that Mr. Yonos was constantly at their chamber filing motions and he was "charming" the staff. I explained all of this to my then representing attorney Jason Miller, Esq. and he told me that if Mr. Yonos was a Prose litigant maybe he was talking to the judge. This situation was always unclear to me since Mr. Yonos played being a "pro-se litigant" but Mr. Ira Kaplan always showed up the day of the hearings to represent him.  Then the judge was removed from trail court because there were many complaints about him damaging families lives as he was a real estate judge, never a family law judge.  In sum, Judge Kenneth Slomienski has violated the following Rules of Professional Conduct: 

Canon 3. A Judge Should Perform the Duties of Judicial Office Impartially and Diligently

A. Adjudicative Responsibilities.

(1) A judge should be faithful to the law and maintain professional competence in it. A judge should be un-swayed by partisan interest, public clamor, or fear of criticism.

(2) A judge should maintain order and decorum in judicial proceedings.

(3) A judge should be patient, dignified, and courteous to litigants, jurors, witnesses, lawyers, and others with whom the judge deals in an official capacity, and should not permit lawyers, court officials, and others subject to the judge's direction and control to display impatience or discourtesy or to detract from the dignity of the court.

Commentary: The duty to hear all proceedings fairly and with patience is not inconsistent with the duty to dispose promptly of the business of the court. Courts can be efficient and business-like while being patient and deliberate.

(4) A judge should be impartial and should not discriminate because of race, color, religion, age, sex, sexual orientation, national origin, language, marital status, socioeconomic status, or disability.

(5) A judge shall require lawyers in proceedings before the judge to refrain from manifesting, by words or conduct, bias or prejudice based upon race, color, religion, age, sex, sexual orientation, national origin, language, marital status, socioeconomic status or disability against parties, witnesses, counsel, or others. This section does not preclude legitimate advocacy when race, color, religion, age, sex, sexual orientation, national origin, language, marital status, socioeconomic status or disability, or other similar factors are issues in the proceeding.

(6) A judge should accord to every person who is legally interested in a proceeding, or that person's lawyer, full right to be heard according to law, and, except as authorized by law, neither initiate nor consider ex parte or other communications concerning a pending or impending proceeding. A judge, however, may obtain the advice of a disinterested expert on the law applicable to or the subject matter of a proceeding if the judge gives notice to the parties of the person to be consulted and the nature of the advice, and affords the parties reasonable opportunity to participate and to respond.

(8) A judge should abstain from public comment about a pending or impending proceeding in any court and should require similar abstention on the part of court personnel subject to the judge's direction and control. This subsection does not prohibit judges from making public statements in the course of their official duties or from explaining for public information the procedures of the court.

Commentary: "Court personnel" does not include the lawyers in a proceeding before a judge. The conduct of lawyers is governed by RPC 3.6 of the Rules of Professional Conduct.

B. Administrative Responsibilities.

(1) A judge should diligently discharge the administrative responsibilities of the office without bias or prejudice, maintain professional competence in judicial administration, and facilitate the performance of the administrative responsibilities of other judges and court officials.

(2) A judge should require staff, court officials, and others subject to the judge's direction and control to observe the standards of fidelity and diligence that apply to the judge and to refrain from manifesting bias or prejudice in the performance of their official duties.

(3) A judge has the following disciplinary responsibilities:

(b) A judge who receives information indicating a substantial likelihood that a lawyer has committed a violation of the Rules of Professional Conduct should take appropriate action. A judge having knowledge that a lawyer has committed a violation of the Rules of Professional Conduct that raises a substantial question as to the lawyer's honesty, trustworthiness or fitness as a lawyer in other respects shall inform the appropriate authority.

(c) Acts of a judge in the discharge of disciplinary responsibilities required or permitted by Sections 3B (3) (a) and 3B (3) (b) are part of a judge's judicial duties and shall be absolutely privileged, and no civil action predicated thereon may be instituted against the judge.

(4)A judge should not make unnecessary appointments, should exercise the power of appointment only on the basis of merit, avoiding nepotism and favoritism, and should not approve compensation of appointees beyond the fair value of services rendered.

C. Disqualification. (See R. 1:12-1)

(1) A judge should disqualify himself or herself in a proceeding in which the judge’s impartiality might reasonably be questioned, including but not limited to instances where:

(a) the judge has a personal bias or prejudice concerning a party or a party’s lawyer or has personal knowledge of disputed evidentiary facts concerning the proceeding.
JUDGE PETER MELCHIONNE COMPLAINT   (filed)
On or about April 26th, 2010 our then DFYS now called DCP&P complaint was transferred from Judge Kenneth J. Slomienski to Judge James J. Guida who only heard us one day and he transferred the case to Judge Peter Melchionne right after that hearing.  My attorney then was Judith Ball, Esq. We had an investigation opened with DCP&P regarding serious sexual and physical allegations that my son Keith-Alexander Yonos (KEITH ALEXANDER), then (5) years old, had made against his father. More sexual and physical allegations included his father's friend, who was also the visit supervisor, Rose Vega. The case-worker was Danielle Gonzalez.  The case-worker Investigator was Luis Padierna. The DCP&P Attorney was Monique D'Errico.  Mr. Keith Yonos’s attorney was Ira Kaplan, Esq.   Judge Peter Melchionne knew that Mr. Luis Padierna was facing legal family accusations and facing paternity issues, as well involved in a case of a friend accused of molesting minors. Judge Peter Melchionne was the presiding judge for Luis Padierna's personal case. Mark P Esq, who then became my attorney when I fired Judith Ball, was representing Luis Padierna.  Judge Peter Melchionne should have never allowed case investigator Luis Padierna investigating my case when Mr. Padierna was facing serious legal issues and all the while, he was Padierna’s judge too. Witness Laura Emialia Ordaz, who had a son with Luis Padierna, and was appearing before Judge Melchionne demanding Luis Padierna be held accountable for failing their son, lying and being involved in a case of his best friend, Antonio Torres accused of molesting minors boys and girls.
My son Keith-Alexander Yonos (KEITH ALEXANDER), was being treated per court order and on the recommendation of Audrey Hepburn Children's House (AHCH) by an expert qualified child abuse therapist under the age of five years old, Carol Los Calzos, and LCSW.  Ms. Los Calzos had reported to then DFYS now DCP&P that the child should not be under the supervision of Rose Vega with his father because the child had deteriorated since Ms. Vega had become the supervisor on the weekends and at his father’s home without overnight visits.  Judge Peter J. Melchionne removed Carol Los Calzos from being KEITH ALEXANDER’s therapist after she was treating him for a period of 10 to 11 months. This was the request of Case Worker Danielle Gonzalez and Case investigator Luis Padierna and Ira Kaplan, Keith Yonos Attorney.  The evidence was disregarded and my son was at risk.   The judge favored their request and then a therapist at the Audrey Hepburn Children’s House (AHCH) treated my son Keith-Alexander. His therapist was Ms. Kyongok C. Kim.

Judith Ball my then-attorney asked the judge to have Case Worker Danielle Gonzalez removed from my case since she was creating conflicts and misbehaving at my home when she came for the interviews of my son Keith-Alexander, myself and the nanny. Danielle Gonzalez was found by Judge Peter J. Melchionne to be sanctioned, however she was never removed from the case and never stopped her inappropriate behavior.  Danielle Gonzalez came to my home and ran after my son when he did not want to speak to her; she locked him in a room with her alone, he was screaming to get out; and then Ms. Gonzalez would tell me she had power over my home. Ms. Gonzalez would punish my son KEITH ALEXANDER and say he was not allowed to watch TV for one week and told me if he did, she would remove him from my home.

Mr. Luis Padierna disappeared from the case and never appeared again in court and kept the case "under his investigation".  Judge Peter Melchionne said for Mr. Luis Padierna to conclude the investigation on his own.   Mr. Luis Padierna insisted he needed pick up my son at his pre-school and take him in his personal vehicle to be interviewed at Audrey Hepburn Children’s House.   I told Mr. Luis Padierna that he was discussing that in my home, and that I wanted to be in his vehicle with my son too.  Mr. Luis Padierna told me I was unable to go and it was his job to pick up my son, then five years old, for about two to three hours by himself and drive him back and forth to Audrey Hepburn Children’s House (AHCH) alone because he was going to question my son as well and I could not be present.   I raised this concerned to my then-attorney Judith Ball and she said Mr. Luis Padierna was the case investigator at DCP&P (former DFYS) and I had no choice. I was very uncomfortable that this man, a stranger, would pick my son up at his pre-school and be out with him for 2 to 4 hours. No one listen to my motherhood protection complaint but Mr. Padierna used it against me as a "hysterical mother and over protective and difficult to deal with” just because I did not feel it was right for a male investigator, unknown to me, to pick up my son from pre-school alone and be gone with him for three hours just because he claimed he had "power over me" because he was a DCP&P investigator and in the end I had to submit.  Mr. Luis Padierna got very angry at me and asks me over the phone when I called him and Told him he was not allowed to pick my own up at the pre-school and be alone with my son. My ex-husband, Keith J Yonos called me up and insulted me and told me I was interfering with DCP&P investigation and to stay out or I was going to be "punished in court for not cooperating.”    Suddenly Mr. Luis Padierna did not pick my son up but on an unknown day, the case worker Danielle Gonzalez did. I was reported by the pre-school teacher, Ms. Erica, that my son had a struggle and a break-down and did not want to go and they all were helping him to get in Ms. Danielle Gonzalez’s vehicle and that my son was hysterically crying.

My son had been disclosing to me and his live-in nanny, Margarita Lopez, since my ex-husband had been removed from the marital home by me (after the divorce too) that when he was spending time with his father, Mr. Yonos, that his father, Mr. Yonos was coming to my home when we were not home. I was extensively traveling with my job and usually when my son was at his father the live-in nanny would be off. We did not understand much of what my son was telling us; however many things from my home were missing and then re-appearing. For example: my teeth retainers that my son had told me not to look for them because they were at his father's bathroom. I sent my ex-husband an e-mail asking him if that was true because my teeth retainers were missing.   Also, when my ex-husband left my home, he left on my bicycle --he had no car since he was driving my personal car and I had an employment company car. 
One day the bicycle appeared in the garage. I sent an email to him, how did he enter my home and how was that bicycle in the garage?  He replied he had not entered my home. 


I had changed all door locks she my ex-husband moved out of my home.  Also my book shelves is organized by books category. Many times they were disorganized, even the nanny Margarita and I were always wondering who was moving my books around. Margarita Lopez also mentioned to me that when she had to be the visitation supervisor of Mr. Keith J Yonos, she had seen many sheets and towels and other items from this home (including kitchen stuff), as well some of my mother and father’s pictures.  It was odd because when he left my home, he only took his clothes from the guest bedroom and his desk and a few of his personal things, nothing from this home. Margarita said to me that she had a feeling that he was entering in my home. 

I reported this matter to my then attorney Judith Ball, Esq. She felt we needed to do an emergency hearing OSC which we did on an afternoon on or about July 2010 to ask the judge for a restraining order against Mr. Keith J Yonos. .   We went to the court house and appeared before a woman judge.  When we were about to be heard, Mr. Ira Kaplan showed up and said he was in the courtroom with a client and that he had “heard” we were going to discuss something before the judge and that he must represent his client, Mr. Keith J Yonos.  The judge asked him if his client was aware of the OSC; Mr. Ira Kaplan said no but that Mr. Yonos was his client and that he needed to be present. Judith Ball, my then-attorney, argued with Mr. Ira Kaplan that if his client not retains him at that moment he had no business to be interfering with our OSC. Mr. Kaplan was arguing with the judge and the judge said he was allowed to stay in the court room but not to speak or interfere -- which Mr. Kaplan did not.  He interrupted several times until the judge told him that he was to leave the chamber if he kept interfering.  I was granted a temporary restraining order against Mr. Keith J. Yonos.  I had clarified to my attorney Judith Ball and the judge knew because Mr. Ira Kaplan stated to the judge that his client was out-of-town on a business trip, which I confirmed.  We were not saying Mr. Keith J. Yonos had entered my home that week but that he had been entering since he had moved out approximately four years earlier.  Later on, this was used against us during the trial before Judge Melchionne, when Kaplan and Yonos turned the story around providing Judge Melchionne his traveling airplane tickets.  We had clearly said that for four years, not that specific week while I knew he was on business travel.

On or about October 2010, I had a trial to obtain a final restraining order against Mr. Yonos since the earlier judge had already granted a temporary one on that OSC. That trial was a five days. Judge Melchionne had evidence, i.e.  a cloth tie that Mr. Keith Yonos almost killed me with; he had ripped it with his teeth causing Mr. Yonos to lose one of his veneer tooth.

Judith Ball (during the trial) suddenly slowed down.  I caught her several times walking in the court house with Ira Kaplan. I told Judith Ball that I had felt she had changed; that she had softened up on arguing my case for my final TRO; and why was she engaging with Ira Kaplan to please stop doing that.  She said that as attorneys, they ended up together and discuss at the judge's chamber. I said I had seen her less aggressive and letting a lot of Kaplan argue. She actually did not cross-examine Mr. Keith Yonos and she said that when she was cross-examining him, she balked and she asked the judge for a reschedule. She never finished cross-examining him.  There were police reports: a wall painting my ex-husband broke on my head, and pictures of Mr. Yonos siting at my home outside, taking numerous pictures of him violating Judge Slomienski’s court order of CURBSIDE pick-up and drop-off on or about September 2009. Mr. Yonos said he was unaware of any such court order and he was trespassing into my home because he was probably looking at a butterfly.  The final TRO denied.  

In late November 2013 my ex-husband, Keith John Yonos, submitted a motion to request modification of matrimonial divorce decree -- since Judge Frances A.  MCGROGAN granted my ex-husband sole custody in March 26th, 2013 –on the papers not during the hearing, due to a Children Protection Services custody battle (in which I have a gag order). My ex-husband put in a motion before Judge Peter J. Melchionne requesting Change of Matrimonial Agreement-child dependent/ Relinquish Bank Status/ Auto, Title, VIN, and License Plate Number.  This motion was to be heard on December 20, 2013. My ex-husband failed to serve my attorney, Mario Blanch.  I called the court chamber of Honorable Peter J. Melchionne on December 19, 2013 and I was informed that the hearing was to take place on January 17th, 2014. I sent e-mails to my ex-husband and sent copy to my attorney that my ex-husband needed to send the motion to my lawyer and my ex-husband remained silent. No response. Surprisingly, I received in the mail, January 13, 2014, a court order where the judge granted my ex-husband his motion request. I was not present in court so I do not know how this happened. This is typical of Bergen County Family court abuse. Judge Peter Melchionne entered an ex parte order on December 20th, 2013 and his clerk Ms. Marcelle Nicole lied to me and I have it as evidence in audio recording.  Another ex parte was entered on January 17th, 2014 by Judge Frances  MCGROGAN regarding the judgment of Mr. Kaplan's attorney fees without providing a bill and without me being notified that there was another motion entered.   Bottom of FormzOn or about March 25th, 2014 I appeared before Judge Peter Melchionne being represented by an attorney, Michelle P Adams, to request visitation with my son Keith-Alexander and start reunification. I hired Michelle Adams on or about first week of February 2014. Ms. Adams sold herself as a lawyer that knew the "ins and out" of the system dealing with the Division Children and Family DCF (former DFY). Ms. Adams told me she was a former Public Defender for DCF--former DFYS. Ms. Michelle P Adams was provided with copy of the final court order entered by Honorable Judge Frances  McGrogan February 26th, 2013. Michelle P Adams was fully aware of the obstacles I was facing with that specific Judge court order that were difficult to accomplish:

1- I needed to be treated by psychiatry for a period of 6 months and provide the psychiatrist with the "previous Psychiatrists evaluations conducted by state Psychiatrists and Evaluators.” 2- Ms. Adams knew that I had gone to several psychiatrists and after three to five treatment sessions, my treatment was terminated due to the fact they found NO mental illness in me. 3- Ms. Adams was aware I had attended therapies for over 9 months with my therapist that had treated me since my DFYS case opened July 2009.  4-Ms. Adams said she "knew DCF—(former DFYS) make up stories and twist everything around” and she was able to help me since she believed my son was in danger in the hands of my ex-husband (after she reviewed my case documents and spoke with Mario Blanch Esq- the current appeal attorney). Ms. Adams advised me to start being treated with another Psychiatrist again and she recommended Jersey City Behavioral Center (I followed her advice and provided her with five psychiatry sessions and again, terminated because no treatment needed). Ms. Adams was to put in a motion to request visitations. Ms. Adams said she knew what she was "dealing with" referring to DCF (former DFYS).

Judge Peter J. Melchionne denied the request for me to start visitation with my son and stated that those psychiatrist and psychological evaluations were not satisfactory and he had not even heard them. Judge Peter J. Melchionne said my current son's therapist had reported that my son had said he did not want to see his mother nor know anything about his mother. I asked the name of the therapist that was treating my son and Judge Peter J. Melchionne could not even provide the name and had to ask Mr. Yonos attorney Ira Kaplan.   Judge Pete J. Melchionne told my then attorney Michelle P. Adams for me to shut down my Painful Silence website and the Facebook page immediately. Also to stop Safe Kids International calling Judge’s chamber as they had received over 300 phone calls of people demanding for me to see my son and he was not to be intimidated by any international Facebook page.  At the end of the hearing Judge Peter Melchionne told Michelle Adams to go and meet privately with his clerk Marcelle Nicole -who had lied to me regarding those two ex parte orders.   Michelle Adams told me to wait in the hall way and she went to meet with the judge and clerk in his chamber.  Suddenly Ms. Michelle Adams behavior changed toward my case. 
She informed me the following: 

1 - I was never going to win the appeal that my attorney Mario Blanch was working on--which is due on May 14th, 2014. Ms. Adams told me she had talked to DCF (former DFYS-) and they told her “I wanted to continue to fight my case and I was not going to win it.”

2 – Ms. Adams told me “Judge Peter J. Melchionne's eyes are on you and so is Ira Kaplan’s and they will do everything to skew your case.  You need to isolate yourself, shut that Facebook page Painful Silence down and website too, and do not talk to those mothers that lost their children too and focus on how to get yours back and be silent as you were before. You are creating too much noise and you will never see your son again if you keep up making noise. The judges don't like that.”   

3 – Ms. Adams told me Judge Melchionne wanted me to come back to him with a psychiatrist evaluation stating that I am suffering from some mental disorder or I would not see my son ever again. 

4 - Ms. Adams said she was informed that DCF (former DFYS) had their eyes on my ex-husband but then turned on me because "I was rolling my eyes in court and I was difficult to deal with because I wanted to fight the system".

5 - Ms. Adams told me I needed to do exactly what she said in order for me to see my son again and start visitations.  Ms. Adams said that having advocates on my case was okay at first, but then she called me days later and said she thought that the Safe Kids International Court Watch was going to hurt my case. I informed her my case was already fraudulent and I had hired her to fight for justice and to get me my son back or at least, to start visitations.

March 25th, 2014, we lost our hearing and the judge did not grant me visitations. The judge said the court order was not followed properly.  Ms. Adams had the court order and has read it and she knew that I was unable to obtain the "second state Psychiatry evaluation that diagnosed me "delusional" because I had gone physically to Newark trying to obtain it and I was told the case was closed and they were not providing me with any documents.  Michelle Adams told me over the phone on May 2, 2104 that the only way I was going to see my son again was if I admitted that I was delusional and I made false allegations against my ex-husband regarding my son's disclosing to the nanny, myself, the police, the trauma therapist, Audrey Hepburn Children's House evaluators, the pediatrician, as well as DCF (former DFYS) Case Workers that his father had molested him. I informed Ms. Adams I was not pleading guilty to something I did not do. Ms. Adams told me I would never see my son again if I did not do what she said. She also mentioned to me after court on April 25th, 2014 that I should ask the doctor to medicate me and diagnose me with something she did not care what, but that the judge needed to hear and read a report stating that "I was sorry for making false allegations", else he (the judge) would not grant me visitations.  
Ms. Adams also told me not to speak about God and the Bible to anyone when dealing with my case, to use the word "meditate." I told Ms. Adams I was not willing to follow that advice. She further told me that I needed to inform, "Safe kids International to immediately to remove from their Facebook page “The Court Watch” and anything related to this judge and my case.  I told Ms. Adams that I had requested to Safe Kids International to remove it, but they said once they are aware of a sexual abuse case being covered up and a child was in danger, they will not remove it until the child was safe and not in the hands of the abuser.  Ms. Adams told me I was not going to see my son if I did not have everything regarding my case off the Internet.  I informed her that I had shared my case before I was gagged in February 26, 2013 and I had no control over it at this point.  Michelle Adams screamed at me "you are a BAD MOTHER."  I said I was not going to work with her because she was not the same person I had hired to defend my case. I had noticed a change in her behavior toward my case, that she was acting unprofessional and forcing me to do things against my will and now calling me a "bad mother”, because I had shared my case with family and friends and advocates that have been trying to help me and my son out of this terrible situation when I was not gagged from 2009 thru February 26, 2013. Ms. Adams tried to intimidate me by telling me I had violated the New Jersey Law by allowing Safe Kids International expose my case online and DCF (former DFYS) was not going to allow me see my son again. Ms. Adams told me I needed to play the game or she would not represent me as an attorney. I informed her I was not playing a "game" to cover up injustice and then it was going to backfire on me with a sanction up to $200,000.00 for "making false allegations" and possible facing prison time.  I asked Ms. Adams why her behavior had changed toward my case and she was so inclined now in protecting DCF (former DFYS) and not me: her client.   Ms. Adams screamed again at me (on the phone) and said it was none of my business. Ms. Adams told me that I was not able to be a Pro-Se litigant because I have a gag order and the only way I can go before the judge to request visitations in December 2014 is if I am "only represented by an attorney because DCF (former DFYS) was NOT releasing any documents to me directly and/or any therapists or medical doctors. I said I have the rights to see my records but she said "No, you need a lawyer or you are not seeing your son until he is 18 years old” --my son is presently 9 years old. She said "your son is going to hate you for exposing the sexual abuse to the public and that is something private and pertains to his personal life, not yours.” 

I told Ms. Adams I was not going to follow her advice and it was best to terminate our client-lawyer relationship. I received an e-mail from Ms. Michelle P Adams right after our phone conversation where she states she is terminating her services as "the client insist upon taking actions with which the lawyer has a fundamental disagreement."   I have found out that Ms. Michelle Adams worked as a Public Defender for DCF (the Division of Children and Family). I am asking that Ms. Adams current attorney bill be annulled.

I filed three motions on June 20th, 2014 

1- vacate/quash those two ex parte orders from Judge Peter Melchionne and Judge Frances  MCGROGAN, regarding that judgment of $30K and also requesting Mr. Ira Kaplan be dismissed from this case for conflict of interest and professional unethical behaviors throughout the time he has been representing his client, Mr. Keith Yonos. This motion it is still pending and Judge Peter Melchionne said he was not hearing it and he      re-scheduled it for July 11th 2014 - but without hearing it, entered and ordered denying vacating those two ex parte orders and it is not correct. He never heard the motion and Mr. Kaplan dismissal was not even argued. How could he order something when he rescheduled that motion and it is still pending and no judges want to hear it in Bergen County right now?

2- Motion to demand an updated bill for my son summer camp and for me to participate in his enrollment and know what classes he was taking – it was denied.

3- Child support review and reduction and a review of Mr. Keith Yonos actual finances to adjust child support properly - this was denied.

I filed a Motion regarding June 27th, 2014 pending motion to Vacate/quash ex parte orders entered on December 20th, 2013 and January 17th, 2014 plus the dismissal of Ira Kaplan Esq, as attorney Mr. Keith John Yonos from this case. 

I filed a Motion on June 13th, 2014 in Bergen County Court House located on 10 Main street Hackensack NJ. The financial clerk dated that motion to be heard on June 20th, 2014. I also filed a motion regarding 2014 Summer Camp for minor son, Keith-Alexander Yonos on the same date to be heard also on June 20th, 2014. Another motion regarding review of child support and requesting to decrease it filed on June 13th, 2014 to be heard on June 20th, 2014 by financial clerk.

Judge Clerk Theresa (Terry) was forced to give many reschedules of these three motions due to the fact that my ex-husband's attorney Mr. Ira Kaplan had requested reschedules in order to respond to his motions, which he did over the phone (conversation recorded and available; evidence that all three motions were to be heard on June 27th, 2014). On June 27th, 2014 I was prepared to present and argue those three motions and Mr. Ira Kaplan’s cross motions.

Judge Peter Melchionne stated that he was not hearing the motion regarding the VACATE/Quash and dismissal of Mr. Ira Kaplan on that day. I asked the judge the specific reason. He said he was rescheduling it for July 11th, 2014 and told his clerk to put it in the calendar. Judge Peter Melchionne said Mr. Ira Kaplan had not responded to that specific motion. I told the judge he had responded via regular mail and e-mail and he was provided it to his clerk. Still Judge Peter Melchionne said he was not entertaining it that day. Mr. Ira Kaplan did not defend or argue he remain silent. Judge Peter Melchionne denied the review and decrease of child support and my request to review of Keith John Yonos’ current financial status.   Judge Peter Melchionne denied plaintiff viewing the bill of the "summer camp" that my son was attending but to pay the amount my ex-husband was demanding --without a factual and updated bill, I was been forced to pay $1,300.   On or about July 7th or 8th, 2014 I called Judge Peter Melchionne's chamber to confirm the time of the hearing dated on July 11th, 2014. I spoke with Theresa (Terry) and she was told there was no hearing because Judge Peter Melchionne was on vacation. I asked when was that motion going to be heard. Theresa (Terry) said July 25th, 2014. Judge Perter J. Melchionne recused himself from my case.

On August 27th, 2014 hearing when I appeared before Judge Frances MCGROGAN to request for visitation with my appeal attorney Mario Blanch, at that time, Ira Kaplan asked Judge Frances MCGROGAN to reinforce the judgment and to hear that motion pending of June 27th, 2014 and she denied to hear it and sent it back to Judge Peter Melchionne.   To my understanding Judge Peter Melchionne does not want to hear any of my motions and he is in the process of retiring.Top of Form
JUDGE FRANCES  MCGROGAN COMPLAINT (filed)
On April 26, 2010 Judge Peter Melchionne when he transferred my case to Judge  McGrogan regarding DCP&P f/k/a DYFS.   My then-attorney Judith Ball requested Reesa Villani to supervise my ex-husband Keith Yonos with my son KEITH ALEXANDER  He was being supervised by non-neutral supervisors Rose Vega, as well as his 83 year old alcoholic mother, Eleanor Yonos and his daughter Kaley Bunny, who actually resides in Denver Colorado.
 
Reesa Villani wrote a letter to Judge McGrogan that she had seen red flags re. Keith Yonos while she supervised him and so did Judith Legget who also complained to Judge that my son was at risk with my ex-husband.  What happened to the letter Supervisor Reesa Villani wrote to Honorable Judge Frances McGrogan regarding her concerns of Alexander being in the hands of his father?   Ms. Villani had a fight with Alexander's father and he threatened her life. She described him as a "madman." She stated she was fearful for her life. Why Judge  McGrogan did disregarded such important document?  Where is that document? ***Note: I was forced to pay for half of Reesa Villani's supervision when my ex-husband was the suspect per court order by Judge Frances McGrogan (including Interstate Fact Kathryn Dixon/s agency). 

Judge  McGrogan GAGGED me and allowed my son to be in the court room when he was removed from me one week later witnessing his father and I argue about the house when I had paid my ex-husband his share of the former matrimonial home but he continually refused to sign the deed - for two years -    yet kept harassing me in court with his lawyer Ira Kaplan Esq.  All this while my son was present in court, I was ordered to pay attorney’s fees to Ira Kaplan. Our son was sitting alone in the back bench of the court room. He was (6.2) years old. He was crying and asking for his mother.  

Judge  McGrogan made me pay outrageous attorney’s fees to Ira Kaplan while she was my Judge, but denying me to see those detailed attorney's fees.  I had funded Ira Kaplan more than thirty thousand dollars already. My then-attorney Judith Ball asked Judge McGrogan to have Mr. Kaplan swear under the oath that this tremendous amount of money for legal representation of his client Mr. Keith Yonos for one hearing (almost five thousand dollars in one hearing day) was legitimate. Judge  McGrogan yelled at my then-attorney Judith Ball and told her she was denying her petition and Mr. Kaplan to not swear under the oath.  She entered a court order again for me to pay attorney’s fees. This again also happened with Donna Tamayne when she represented me.

After Donna Lobiondo had suspended my visitations and DFYS and judge Frances  MCGROGAN disbarred my visitation with my son based on Donna Lobiondo’s  false report and because I said I was going to the press to expose my case and her for covering up the DFYS caseworker that drove my son to one of my last visitations.  I had reported to my lawyer, DFYS case worker, supervisor Nicole Miller, also to my therapist Sarah Perkins, that my son was unattended in her parking lot office by that case worker.  He ran to me asking me to take him home with me and clinging to the handle of that back door of my car with the excuse he was giving me some stickers. Donna Lobiondo suspended my visitations stating my son had told the case worker that drove him there that I told him "you don't love me anymore" which is not true. Then Judge Frances  McGrogan, after I was disbarred form seeing my son since November 2012 she court ordered me to see Psychologist Dr. Harold Goldstein and Psychiatrist Robert Latimer.   In the month of March 2013, four months after I was disbarred form visiting my son. I told my then-attorney Mark P    McAuliffe since Dr. Sostre had a vague and non-credible 17 minutes evaluation on me and had falsely diagnosed me as delusional when I had a state psychiatrist from DFY prior to her evaluation (Dr. Michel Gentile) who diagnosed me PTSD and not delusional -.  I felt the judge and DFYS wanted an excuse to suspend my visitations for further time.

On or about February 3rd, 2011 Judge France A  McGrogan decided on the papers that my ex-husband Keith J Yonos was to remain under the current supervised visitations arrangements once per week with Interstate facts; Kathryn Dixon and his parenting; assigned weekends with his hired supervisors: his mother and Rose Vega.   I was to be paying for half of the supervisors. Judge McGrogan order states no overnight visits and without prejudice, this rider was to remain.

but kept the case with DFYS aka DCP&P 
I asked her why was the case then still open if she was telling me this was final and why did Danielle Gonzalez was still coming to my home and harassing my son and myself? There was no answer.  It was to become an open-ended nightmare.  

My son Keith-Alexander told me that he had seen his bedroom ready at his father’s and met with “Essie”, the sister he was told to have. He told me he did not wanted to have that sister. He also complained that he had to watch her at nights and he was afraid she would fall from his arm. My son was only 5 and ½ years old.   DCP&P caseworkers and supervisors and my then-attorney Judith Ball always ignored all of my son’s disclosures that were of my concerned. Judith told me my son was the son of his father and had half of his genes and could be also half sociopathic and be making up stories. I was very offended and hurt by Judith Ball's remarks.   I called Judith Ball beginning of March 2011 and told her that I had received a phone call from a social worker named Families First Clinician Caseworker Victoria Madden. Ms. Madden had told me she had to come to my home urgently because she was informed my son was to be removed suddenly from my home.   Victoria Madden had a program of 10 hours per week to be at my home and at my ex-husband's home and to find out why my son was still making allegations.

Judith Ball told me to comply with the program but that the court order form Judge Frances  McGrogan was already in place and my son was not to ever be removed from my residential home. Judith told me I was exaggerating and I need to calm down.

The program took place for about five weeks. The result of the program was that Families First Victoria Madden and her supervisor found that the safety of my son was to be in my home. That Mr. Yonos and I and our son were to be attending "family theories sessions” at Audrey Hepburn Children’s House, not only individual therapies but also, a family program.

Suddenly during my therapies and my son’s therapies on Friday 9th April 2011 when I showed up with my son, Danielle Gonzalez was present with another DCP&P case worker at my then- therapist office, Joan Glaeser. Danielle told me that my son was to be removed from my home starting that moment and for me to be under supervised visitations. I told her that we had gone to attend family therapies per Families’ first recommendation. Danielle Gonzalez said that “was very good and beautiful; however I am DFYS aka DCP&P and I have power and I make decisions over Families, first the judge and everyone else, Ms. Weber.” 
They brought my son to say good-by to me, my son was very sad and told me "Mommy, I told you so many times I was going to be living with Papa and you failed to take care of me". They took my son Keith-Alexander away from me and all I could do was give him hugs. They separated us from hugging while my son was crying hysterically.
I called Judith Ball from my car and she said that could not be true, that if I was mentally well because she had never heard of such a thing. I told Judith that my son was gone and there was an emergency hearing on Monday April 11th 2011, and that I needed her to argue this before Judge  McGrogan. I went to court and Judith Ball did not show up. The Judge said my attorney had called the chamber and said she was withdrawing from the case. I was stranded without an attorney and a public defender Michael Lamolino represented me. 
During the hearing Public Defender Michael Lamolino was present. That was very strange to me. No one in that court room but us plaintiff and defendants and Mr. Lamolino. Judge Frances A.  McGrogan granted Mr. McAuliffe to be dismissed form the case and they forced me to take the public defender Mr. Lamolino when specifically requested that if Mr. McAuliffe was to be dismissed I wanted to be a Prose litigant and I requested for all my case documents. GAL Caryn Stalter opposed that I would be a prose litigant and told the judge I would go to the press and expose my case and I must be under the Public defender. I argued that issue and the Judge force me to sign a document that Mr. Michael Lamolino was to be my attorney going forward. I asked to sign it another day since I wanted to consult this matter with my family but the judge said no.
April 11, 2011 we appeared before Judge Frances McGrogan for an emergency hearing.  Ms. Reesa Villani wrote a letter to Judge Frances Mc Grogan and informed DFYS that the father was dangerous to the child, as she has caught him touching the child's private part while putting the 5-year old in the car seat. She also reported the father had screamed at her and she feared for her life. She withdrew from supervising the visits. The judge ignored that letter on April 11, 2011 stating that it was I who was to have supervised visits one hour per week at DFYS facility with psychologist PHD clinicians Rachel Poland and Patricia Kryger. Judge Frances  McGrogan removed Rachel Polan from being one of the supervisors. I complained that Rachel Poland was providing reports that were totally different than what was happening during the visits. I had been recording the visits. During the fact-finding trial Rachel Poland was found to a relationship with my ex-husband.

Judge  McGrogan entered a court order that my son KEITH ALEXANDER, who was fluent in Spanish, his first language, and semi-fluent in Portuguese was forbidden to speak any other language but English.   I cried in court and told the judge that was cruel and that my son had never communicated to me in English he only spoke English at the preschool but he was more fluent in Spanish and my family communication and my friends.  The judge was moody and yell at me and humiliated me.
I hired Mark P. McAuliffe right after my son was removed from me by DFYS (now called DCP&P) Case Worker Danielle Gonzalez, about April 15thh, 2011. My then-attorney Judith Ball who left me stranded and did not show up at that hearing on April 11th, 201i before Judge Frances A.  McGrogan. I called Mark P.   McAuliffe’s office since he was referred to me by a lawyer on Bergen County as an aggressive lawyer who knew how to fight DCP&P and would get my son home. When I called Mr. McAuliffe to see if he could be in court to represent me, he said he could not take my case that week since he was busy, but to look for public defender, Michael Lamolino, who was able to help me in the meantime and he would talk to Michael Lamolino and to go to his office with ten thousand dollars to retain him. When I retained him, he said he would get my son back within six months. However, he was dishonest in telling me that he had represented my caseworker investigator, Luis Padierna, in his own personal legal family matter with his son, and where he was testifying for his best friend as a witness being accused of molesting boys and girls.
On or about May 12th, 2011 we had a hearing – Mark P. McAuliffe then representing me, before Judge Frances  McGrogan, Mr. McAuliffe  surprised me when he told the judge, without discussing with me, that I was to be pleading guilty of emotionally harming my son and neglect and he was asking to start immediate reunification. I was in shock. I was expecting Mr. McAuliffe to fight for my son to be returned back to me and the judge clarify why my son was removed, when the judge had ordered on February 2011 for my son to remain with me and his father Mr. Yonos to have continued supervised visitation. I interrupted Mr. McAuliffe and asked why was he doing that? I was NOT pleading guilty to a crime I did not commit. Judge McGrogan told Mr. McAuliffe to talk to me outside the court room and get clarification.

I told Mr. McAuliffe that I was outraged with the way he had proceeded. Mr. McAuliffe told me that the judge was a difficult judge and she had hired as an attorney for DCP&P (former DFYS) taking children away from parents and he did not see a way out on my case other that play the game and for me to start reunification because this judge was never going to admit they had made a mistake by giving my son to my ex-husband and this was done by Danielle Gonzalez and the Judge needed to protect DCP&P because she worked for them for 25 years. I told Mr.    McAuliffe I was not moving forward and to tell the judge to stop the hearing and I wanted to fire him and get another attorney since he had acted unethically. Mr. McAuliffe said okay, we will go to trial then. I said, just stop this hearing, but he said “I will tell the judge, we will go to trial.”
I noticed Mr. McAuliffe was stretching days for what he promised it was going to be a ten-day trial and it would not take more than three weeks to get it over just in case there were some other emergencies that the judge may, in the end, reschedule. It was not true. They were scheduling hearings for every two months and for a period of three hours and even one hour. We only had during the fact-finding trial, about two or three days that were full days of six hours straight. The trial lasted 22 months. I also told Mark I had caught the GAL Caryn Stalter lying that she had gone to my son's school and spoken with the principal and superintendent and teachers. I had meeting at my son’s school and I have audio recording where they all state they never had seen her at the school, nor met with them. I asked Mark to subpoena GAL Caryn Stalter's notes and Mark responded he could not because she was not caseworker.

January 26th, 2012 VCD supervised me and my child; clinicians psychologist from Children Aids and Family (CAFS) Patricia Kryger and Maria Mathanis: he pulled down his pants and told both clinicians to put their mouth on his penis.  He opened up his buttocks and told both clinicians to stick their fingers in his anus. Both clinicians called DCP&P f/k/a DYFS supervisor Nicole Miller the visit was held at DFYS office.  He said that he did not wanted to go home with his father; his father was going to kill him; his father had a black gun and was going to put it on his head. He ran into the corner of the room, facing the wall saying, “Please help me, somebody please help me, I want to die, nobody helps me.” DFYS supervisor Nicole Miller decided to end the visit (that was being held at DFYS facility division) and handed the child to his father.  I was informed that by the next day she would know what the division would decide according to experts from Audrey Hepburn Children's house. No one contacted me from neither Audrey Hepburn Children’s House (AHCH) nor Children's Protective Services (DCP&P). Both clinicians Patricia Krieger and Maria Mathanis withdrew from supervising the visits with my son and me; both stated to me over the phone that they had concerns regarding the child being abused by the father and they were not experts in sexually child abuse.
I called Mark McAuliffe and also sent him a text message of what had happened during my visit and I never heard back from him until 20 days later. I showed up at his office angry and demanding what he was doing with my case. Then he was nervous and said he was going to do an OSC but that he was afraid that Mary Zec, the Deputy City Attorney would say to the judge we had spoken Spanish during my visit with my son for his birthday and that was not true. This idea came from Mark and that was exactly what Mary Zec argued in court. Also in front of me, in his office, he said “Be quiet, I am calling Mary Zec (DCP&P Attorney) to let her know I will do an OSC.” I asked Mark if he had to ask her permission for any of this who was he working for me and my son Keith-Alexander Yonos (KEITH ALEXANDER) or for DFYS, now called DCP&P.
August 2012 during the Mother's supervised visit with former DFYS now DCP&P caseworker Joan Takcas the child told a case supervisor that his penis was hurting and to please take a look at his penis and see how bad it was hurt. Caseworker said to “just keep playing with your mother.” My son told me and case worker again that his penis was hurting very badly, please both to take a look at his penis. I asked caseworker to please call a nurse to check up on my son penis please. The caseworker denied my request and gave the child to the father. The caseworker informed me that she told the father to take the child to his own pediatrician for an examination and she would get back to me the following day. I called the division to find out the status of my son's medical examination. Caseworker informs me that she found out that the father have left on a business trip very suddenly and they were not happy and were going to address the issue with the father. I asked where was the child? The caseworker said that they were not going to provide that information to me.    I reported this to Mr.  McAuliffe and he never got back at me. He ignored all these opportunities to go before the judge and argue my son was not living with me and he was still making sexual allegations. One week later, father comes back from a business trip and takes the child to his pediatrician, who finds that child informed him that his penis was hurting the week before but pediatrician did not see anything abnormal.
On January 20th, 2012 I was allowed to have supervised visitation to celebrate my son's birthday with a paid supervisor Dr. Cheteyan in Teaneck NJ. The court order by Judge Frances   McGrogan stated that Mr. Yonos was to drop off my son to Dr. Chateinne’s office and I would pick my son up. We had two hours to celebrate his birthday. I went with my friend’s father in the car that I was driving with Mr. Hector Castro. We picked up my son and Dr. Dennis Cheteyan; after a small session in his office and my son and I hugged each other. We went to Outback on River Road in Edgewater for dinner. It was a quick dinner and my friend, Jazmine Gomez, her father and mother, her 12-year-old son and my Turkish friend Mr. Gulgu attended who doesn’t even speaks Spanish. We had not time to basically talk but we were full of joy that we were able to open up presents and have dinner and sing happy birthday to my son. We were only thirty minutes late to go back to Dr. Chateinne’s office. 
Dr. Dennis Cheteyan texted and spoke with Mr. Keith J. Yonos that we would be by his office by 7:45 PM.   Nothing unusual when Mr. Yonos had supervised visitations with Kathryn Dixon - he was up to one hour and half hours late from his court order time and I was always flexible. When we arrived to drop off my son to Dr. Chateinne’s office, we saw a man coming from behind a tree, it was dark and he grabbed Dr. Chateinne and told him he was late and insulted him. Mr. Yonos opened the left back door of my car and pulled my son out. He was dragging my son by his clothes and my son was saying he was being hurt. He dragged my son all the way to the sidewalk. Dr. Chateinne intervened and he said you are hurting the child. I got out of the car and Mr. Yonos threatened me and put his finger on my nose. There was a witness, Jazmin's mother Libya Gomez and she said please call the police. I was trying to get my cell phone form my hand bag but then Mr. Yonos kept dragging my son, screaming at him and put him in the back seat of his car, not even making sure the child had put seat belt on and was sitting properly on the booster seat, and then drove away.   Dr. Chateinne promised he would call DFYS that night and report it. He did not. I called my lawyer and left him a message and no response. Mr. Yonos wrote a letter to the judge and turned the story around. We ended in an OSC by Mr. Yonos. Dr. Chateinne testified and said Mr. Yonos needed to be evaluated by a psychiatrist and my son was in tremendous danger. I wanted to testified and the witness Libya Gomez too but Mr. McAuliffe did not say anything nor defended the case properly. Dr. Chateinne was dismissed form the case as a supervisor that day. After Dr. Chateinne, I had no visits for over four months until the GAL and DCP&P got an agreement on who could be a qualified clinician supervisor. I reported this frustration to Mr. McAuliffe and told the Judge. Mr. McAuliffe ignored me and told me to "play the game".   I had several disagreements with Mark McAuliffe because I thought it was important that he find the lost documents from the Families First and the clinicians prior to the removal that stated that the safety of my son KEITH ALEXANDER was in my home and that their recommendation was for "family therapy at Audrey Hepburn Children House" and that those documents disappeared and   did not wanted to touch that during trial. Where are those documents and why were they ignored?   I called Mark McAuliffe after I have my supervised visitation with Donna Lobiondo, Psychologist in Montclair NJ, and, my mother was also present during my visitation with my son. That there had been an incident with Mr. Keith Yonos in the waiting area. Mr. Yonos was harassing my mother and myself and I had requested for Ms. Lobiondo to please make special arrangements prior our arrival where Mr. Yonos was not to be in the same room with my mother and I when our son arrived to the visit. Such arrangement was granted but when we arrived it was not set the way it was promised. Mr. Yonos was sitting in the waiting area and told our son not to greet his grandmother - my mother. I reported to Mark McAuliffe that my mother was not allowed to communicate to my son since she does not speaks English and my son was forbidden per court order to speak any other language but only English.  Also I told Mark P. McAuliffe that my son in a previous supervised visit at Donna Lobiondo’s office My son Keith-Alexander had ran away from the DCP&P case worker in the parking lot – (Caseworker that drove him to the supervised visit) and there were cars driving by and the caseworker didn’t do anything to protect my son. My son was at risk to be hit by a vehicle. 

I was expecting for Mark McAuliffe to file and OSC before Judge McGrogan regarding this incidents but he did not get back to me. Never even responded to my phone calls. 
Mr. McAuliffe was focused on the money that according to him I owed him when I had never signed a written agreement that I was to pay him more than 50K for the entire case.
Dr. Donna LoBiondo, Supervisor suspended my visitations and told the judge I had threatened to go to the Media and expose my case and her lack of protection to my son during the parking lot incident and in her waiting area with my son present and his father Mr. Keith Yonos bullying my mother and myself and telling my son not to greet his grandmother.  Judge  McGrogan had gagged me, forbid my son and I to speak our native language Spanish, forbid my son to speak to any of my side relatives to speak Spanish when they speak no English and they flew from overseas to see my son.


I had reported to Mark McAuliffe that my son’s school Principal informed me and his teacher that they were unaware that there was still a DFYS (DCP&P) case going on. The principal told me he had not seen a caseworker and never meet with GAL Caryn Stalter. Caryn Stalter sated over the oath several times she had met with my son’s teacher and the Principal and Superintendent of the school. I asked Mark McAuliffe to subpoena Ms. Stalter’s note and Mark told me he had asked Ms. Stalter and she had said she was not my case worker and did not have to provide me notes. I have all of these evidence e-mail and audio recordings.  Mark was calling me asking me to bring ten thousand dollars to his office. I told him I had e-mail where he stated the final amount he was charging for my case and I had paid him already, my son was in danger and he was not doing anything about it.
I decided to Google about DFYS (DCP&P) cases and I found out that I was not the only protective mother that had lost her child because of reporting sexual abuse and the children were given custody to their identified abusers as well I found out about “foster care business.”    I connected with many advocates in the United States to know more about this terrible situation and I found thousands of parents in very similar situation I was. I went to Mark P   McAuliffe’s office and I told him about all these advocates and organizations. Mr. McAuliffe was very defensive and instead of being helpful and understanding decided to withdraw from my case and left me stranded.   He wrote a motion asking to dismiss him from the case and asking the judge for me to pay a balance of almost $50,000 when there had never been a written agreement.   I wrote a cross motion as a Prose litigant demanding Mr. McAuliffe to stay in my case as my attorney since I had not money to hire another attorney and we were at the end of the trial and my ex-husband had retained his attorney Ira Kaplan and they were going to be asking for sole custody of my son Keith-Alexander.   Judge France A.  McGrogan denied Mr. McAuliffe the balance he claimed I owed him since there was no written agreement signed by me that I owed him that money but a letter where Mr. McAuliffe stated that all I owed him was $20,000 and I had already paid him in full.  Mr. Mark P. McAuliffe bullied my appeal attorney Mr. Mario Blanch for almost one year denying to transfer my case to Mr. Blanch since he was hired by me.  I needed documents that Mr. McAuliffe had in my file in his office in order for me to comply with court order to restore visitations with my son Keith-Alexander.  Mr. McAuliffe told my appeal lawyer Mario Blanch that my case had an order of protection and in order for him to transfer my files he would need to go before the judge. That was not true. Mr. Mario Blanch sent Mr. Mark P. McAuliffe a letter informing him that for a period of over nine months he was asking for my case files and he was not cooperating in transferring them therefore Mr. Blanch was going to turn Mr. McAuliffe to the board of ethics and file a complaint about him.  Mr.    McAuliffe then decided to transfer my case within one week—nine months later of us not having a document to work with.  Mr. Mark McAuliffe continues to harass me weekly by sending me attorney’s bills via regular mail – when I have no payments obligations with his office.

On August 25th, 2014 prior to my hearing August 27th, 2014 to request a stay and resume visitations with my son I sent a letter to Judge Frances McGrogan via fax and regular mail. Judge  McGrogan was furious when she was to start the hearing and told my attorney Mario Blanch that if he had read that letter I had faxed her the day before our hearing August 27th, 2014. Mario said nothing. The judge denied the stay and resume with visitations and ordered the 6 months of psychiatry and psychology treatment despite the fact she was told that DCP&P had ignored all my attempts for one year to have them to send the psychiatrists and psychologists order directly to my evaluators.  That specific Judge court order that has been difficult to accomplish:    I needed to be treated by psychiatry for a period of 6 months and provide the psychiatrist with the "previous Psychiatrists evaluations conducted by state Psychiatrists and Evaluators.”   I had gone to several psychiatrists and after three to five treatment sessions, my treatment was terminated due to the fact they found NO mental illness in me.

In late November 2013 my ex-husband, Keith John Yonos, submitted a motion to request modification of matrimonial divorce decree -- since Judge Frances A. McGrogan granted my ex-husband sole custody in March 26th, 2013 –on the papers not during the hearing.

Letter to Attorney General was shown to the judge and Deputy attorney Monique D’Errico and GAL Caryn Stalter denied having knowledge of any of my attempts contacting DCP&P myself and being ignored. I was punished again and prevented from seeing my son and having access to my son's academic information and medical information but to pay child support or face incarceration.    The judge entered a child support obligation when my son was removed and I had no employment based on employment history of earnings.   She said I used to make over six figures and she was going to be generous and make it as if I was making 75,000.00 per year when I had NO employment. She said I need to come up with the child support regardless. I was heartbroken without my son even as I was forced to pay child support as if I was still making money I was not making. My home for sale again.  I had paid Yonos his share two years prior that but he refused to sign the deed.  I was punished to pay Ira Kaplan tremendous attorney’s fees, they were putting me homeless. I argued before the judge – crying - and she was angry telling my attorney to tell me to control myself, that those were New Jersey rules. Then she pass the child support mater to Judge Wilcox who entertained child support separately from Judge McGrogan , to the point I was unjustly jailed.  Another ex parte was entered on January 17th, 2014 by Judge Frances  McGrogan regarding the judgment of Mr. Kaplan's attorney fees without providing a bill and without me being notified that there was another motion entered.

March 25th, 2014, we lost our hearing and the judge did not grant me visitations. The judge said the court order was not followed properly. Ms. Adams had the court order and has read it and she knew that I was unable to obtain the "second state Psychiatry evaluation that diagnosed me "delusional" because I had gone physically to Newark trying to obtain it and I was told the case was closed and they were not providing me with any documents. Michelle Adams told me over the phone on May 2, 2104 that the only way I was going to see my son again was if I admitted that I was delusional and I made false allegations against my ex-husband regarding my son's disclosing to the nanny, myself, the police, the trauma therapist, Audrey Hepburn Children's House evaluators, the pediatrician, as well as DCF (former DFYS) Case Workers that his father had molested him. I informed Ms. Adams I was not pleading guilty to something I did not do. Ms. Adams told me I would never see my son again if I did not do what she said. She also mentioned to me after court on April 25th, 2014 that I should ask the doctor to medicate me and diagnose me with something she did not care what, but that the judge needed to hear and read a report stating that "I was sorry for making false allegations", else he (the judge) would not grant me visitations.
I filed three motions on June 20th, 2014 
1- vacate/quash those two ex parte orders from Judge Peter Melchionne and Judge Frances McGrogan regarding that judgment of $30K and also requesting Mr. Ira Kaplan be dismissed from this case for conflict of interest and professional unethical behaviors throughout the time he has been representing his client, Mr. Keith Yonos. This motion it is still pending and Judge Peter Melchionne said he was not hearing it and he re-scheduled it for July 11th 2014 - but without hearing it, entered and ordered denying vacating those two ex parte orders and it is not correct. He never heard the motion and Mr. Kaplan dismissal was not even argued. How could he order something when he rescheduled that motion and it is still pending and no judges want to hear it in Bergen County right now?

On or about July 7th or 8th, 2014 I called Judge Peter Melchionne's chamber to confirm the time of the hearing dated on July 11th, 2014. I spoke with Theresa (Terry) and she was told there was no hearing because Judge Peter Melchionne was on vacation. I asked when that motion was going to be heard. Theresa (Terry) said July 25th, 2014. Judge Perter J. Melchionne recused himself from my case.

On August 27th, 2014 hearing when I appeared before Judge Frances McGrogan to request for visitation with my appeal attorney Mario Blanch, at that time, Ira Kaplan asked Judge  McGrogan to reinforce the judgment and to hear that motion pending of June 27th, 2014 and she denied to hear it and sent it back to Judge Peter Melchionne.  To my understanding Judge Peter Melchionne does not want to hear any of my motions and he is in the process of retiring.
CASE UPDATE: 
Ira Kaplan asked Judge Frances MCGROGAN to deny WEBER's request to adjourn the hearing since it was scheduled last week and she was misled again. Judge Frances McGrogan said she has court tomorrow. The hearing is at 1:30 PM. WEBER's appeal lawyer will be arguing visitation rights with her son. Two hearings will be happening. 

1- with Mario Blanch, Esq. appeal atty requesting for WEBER to see her son

2- WEBER will be a Pro se litigant arguing 30K and detailed bill. Arguing Mark P    MCAULIFFE abandoning the case at the last minute and forcing her to take a public defender because they GAGGED her when she found out what CPS was all about.
3- Mario Blanch, Esq thinks that since Judge Peter Melchionne recused himself and transferred the case back to Judge Frances  MCGROGAN who covered up abuse, is demanding MONEY AGAIN, she will be tough.
4- The state attorney is Ann Avram Huber, Esq. is opposing that WEBER sees her son and had given Mario Blanch a hard time recently.
----------------------------------------------------------------------------------------------------
Judge  MCGROGAN is demanding $30,000 and continues to deny WEBER's motions requesting 
1- the bill 
2- detailed bill 
3- why and what for.

      163.   Judge France MCGROGAN transferred this case to Judge Peter Melchionne who entered an  ex parte hearing/order on December 20th, 2013. He was not legally correct in doing this because WEBER recorded her phone conversation with his clerk Ms. Marcelle Nicole lying that court was adjourned to January 17th, 2014.   WEBER has it on record and by transcripts on June 27th, 2014 that Judge Peter Melchionne was covering Judge Frances MCGROGAN.  Judge Peter Melchionne stepped off the case suddenly and transferred the case back to Judge Frances MCGROGAN--playing ping-pong with her case since 2009.   Judge Frances MCGROGAN was trying to enter another ex parte order, his clerk David told  WEBER over the phone court was July 24th, 2014.
               164.  The forgoing violations of Plaintiff Federal constitutional rights by Defendants, 

together with their co-conspirators and accomplices, known and unknown as DOES, 

 directly, substantially, proximately, and foreseeably caused Plaintiff custody case to be 

protracted for over five years that alienated them from each and caused them other

injuries and damages  as alleged  herein.
        165.  The foregoing violations of Plaintiff rights were taken under color of State law and within the scope of Defendants' employment and Defendants committed the 
     violations knowingly, intentionally, willfully, recklessly, negligently, and/or with 

    deliberate indifference to Plaintiff constitutional rights or to the effect of such 

     misconduct upon Plaintiff constitutional rights.
        166.  For over five years and continuing, Defendants infringed on Plaintiff WEBER’s 

     liberty interest in maintaining the integrity of her family and to be with her child and the 

      child’s rights to associate with his mother which is so shocking, arbitrary, and egregious 

     that the Due Process clause would not countenance it even were it accompanied by full 

      procedural protection.  Defendants STATE and MCGROGAN interrupted and impaired the  

      familial rights of Plaintiff by removing  KEITH ALEXANDER from his mother’s custody  

     on April 11, 2011 and continued therefrom to impair their relationship with ex parte and 

      other baseless orders to the point of completely denying access between the Plaintiff.
         167.  In doing the things alleged herein above and the Court’s failure to protect her and her child from domestic violence at the hands of Interested party YONOS, Defendants caused Plaintiff WEBER to develop Post-Traumatic Stress Disorder (PTSD) as a result.  Defendants assisted Interested party YONOS in a cyclical and ongoing tort to inflict emotional stress and further abuse her and her child.  Defendants committed tortious acts and are therefore responsible  for personal injury to Plaintiff and liable for damages.
S.C. §1983 – Monell Claims
                                           (Defendant STATE and DOES)
                  168.  The averments of the above stated paragraphs are alleged as if fully set forth    

      herein.
           169.  The foregoing violations of Plaintiff WEBER and the Minor KEITH         ALEXANDER Federalnconstitutional rights and injuries were further directly,   foreseeably, proximately, and 
     substantially caused by conduct, chargeable to Defendant STATE and DOES,    

     amounting to deliberate indifference to the constitutional rights of persons as litigants 
      in the Bergen County Family Court, including Plaintiff.
          170.   Prior to Plaintiff WEBER custody case, policymaking officials at Defendant STATE and DOES, with deliberate indifference to the constitutional rights of individual litigants in Bergen County Family Court and to the risk of violating their due process rights and causing irreparable harm to familial association rights and freedom of religion by protracting custody cases beyond the 180 day statutory mandate, and to the right of all litigants to due process and a fair trial, implemented plainly inadequate policies, procedures, regulations, practices, customs, training, supervision, and discipline concerning: 
· ignoring heavy case loads of attorneys and encouraging such overload;
· refusing to control court calendars for custody cases to move expeditiously to trial on a continuous basis;

· failing to insure litigants a full and fair opportunity to be heard without multiple adjournments that financially and emotionally burden litigants and cause them to ultimately concede or withdraw to losing their right to a fair trial;

· encouraging litigants and court- appointed personnel such as forensics and attorneys to use trickery, duress, fabrication and/or false testimony and/or evidence, and failing to disclose exculpatory evidence, in preparing and presenting reports and court documents to the Court;

· ignoring the meaning  and definition of "imminent" and the application of factual circumstances to the determination of whether or not "imminent" harm exists to a sufficient degree as would obviate  the need for a full hearing before the court changes custody of the child or children  from his/her/their parents or guardians as it did in this case as of February 1, 2011 and continued to do so in every subsequent order denying  Plaintiff  access to each other;

· ignoring the meaning  and definition of  “temporary” and the application of factual circumstances to the determination of whether or not an order changing custody is “temporary”;

· ignoring the irreparable emotional trauma and resulting symptoms for children removed and/or separated from their parents and/or primary caregivers and the likelihood of life-long emotional  harm and, likewise, the emotional trauma  and resulting symptoms for the parent and/or primary  caregiver  whose child is removed  from their care and the likelihood  of life-long emotional harm;

· ignoring whether a litigant can afford to pay third parties before ordering them with the threat of contempt to pay thousands of dollars to court appointed persons;

· ignoring the rights of parents to be free from malicious prosecution or false without a full plenary hearing;

· by acting with deliberate indifference to implement a policy of inadequate training, and/or by failing to train its officers, agents, employees and STATE actors providing the constitutional protections guaranteed to individuals, including those under the Fourteenth Amendment, when performing actions related to child custody proceedings; and

· by acting with deliberate indifference in implementing a policy of inadequate supervision., and/or by failing to adequately supervise its officers, agents, employees and STATE actors, in providing the constitutional protections guaranteed to individuals, including those under the Fourteenth Amendment, when performing actions related to child custody proceedings;

          171.  The aforesaid deliberate or de facto policies, procedures,  regulations,  practices, and/or customs (including the failure to properly  instruct, train, supervise  and/or discipline employees with regard thereto) were implemented or tolerated by policymaking officials for the Defendant STATE and DOES, including but not limited to Defendants  who knew (or should have known): 

· to a moral certainty that such policies, procedures, regulations, practices and/or customs concern issues that regularly arise in custody proceedings;
· that such issues either present Family Court judges with difficult  choices of the sort that instruction, training and/or supervision will make less difficult or that the need for further instruction, training, supervision and/or discipline was demonstrated by a history of the Family Court mishandling such situations as well as the incentives that judges  have to make the wrong choice, such as forcing the case to close without  due process  for the incentive to clear the court’s calendar; 
· and that the wrong choice by such employees concerning such issues will frequently cause the deprivation of the constitutional rights of family court litigants  and their children  at issue and cause them constitutional injury.
          172.  The aforementioned policymaking officials had the knowledge and notice of their policies creating unconstitutional interference with litigants’ rights as the violations were so egregious that the public has decried the family court as alleged in paragraphs hereinabove, and alleged hereinabove that Plaintiff WEBER complained many times to the supervising  judges named herein as Defendants in and out of court so they have actual notice.

         173.  Despite this knowledge, the supervisory and policymaking officers and officials of Defendants STATE and DOES perpetuated, or failed to take preventative or remedial 

 measures to terminate said policies, procedures, regulations, practices and/or customs, did     not effectively instruct, train and/or supervise  their personnel with regard to the prope    constitutional and statutory requirements in the exercise  of their authority, had no   employee  handbook or other published practices, policies or procedures for investigating 
and disciplining prosecutors who had appointed  in constitutional and other violations, and  did not discipline or otherwise properly  supervise  the individual personnel who engage  in such practices,  but instead sanctioned or tolerated the policies, procedures, regulations, practices and/or customs,  described above, with deliberate indifference to the effect of  said policies, procedures, regulations, practices and/or customs upon the constitutional rights of residents and citizens  of the STATE of New Jersey.
                  174.   By reason of their lack of training and supervision, Defendants MCGROGAN, 

  MELCHIONNE, SLOMIENSKI, MIZDOL, DOYNE, and DCP&P f/k/a DYFS continue for over five years to this date to collude and conspire to unlawfully remove KEITH ALEXANDER from his mother Plaintiff WEBER and excessively interfere with their access to each other, knowing there was never a fair hearing or a basis to do so, yet they consistently rely on false orders as a basis to do so.
           175.  The aforesaid deliberate or de facto policies, procedures, regulations, practices and/or customs including the failure to properly instruct, train, supervise and/or discipline employees with regard thereto) were implemented or tolerated by policymaking officials for Defendant STATE and DOES.
          176. By virtue of the foregoing, Defendant STATE and DOES are liable to Plaintiff because of their intentional, deliberately indifferent, careless, reckless, and/or negligent failure to adequately hire, train, supervise, and discipline its agents, servants and/or employees with regard to their aforementioned duties.
                 177.  By virtue of the foregoing, Defendant STATE and DOES are liable for having  

substantially caused the foregoing violations of Plaintiff constitutional rights and their 

Constitutional injuries.
COUNT TWO: 1st AMENDMENT VIOLATIONS –
Freedom of Religion
          178. The averments of the above stated paragraphs are alleged as if fully set forth herein.
          179.  Pursuant to the First Amendment, Plaintiff are guaranteed the right to pursue their religious beliefs without interference from the State actors.
          180.  Plaintiff WEBER as the parent and mother of KEITH ALEXANDER has the right to teach her child her religious beliefs and exercise religion with her child.

          181.   KEITH ALEXANDER has the right to freedom of religion, to choose his religion and exercise their religious beliefs with his mother.
         182. Those rights were deliberately and maliciously interfered with by Defendants supporting and promoting the father’s religious beliefs on and control of  the Minor KEITH ALEXANDER to the exclusion of the Minor KEITH ALEXANDER wishes, deliberately ignoring the mother’s rights and joint legal custody set forth in the parents’ Property Settlement Agreement.
         183.  Defendants as STATE actors and the other Defendants abused their powers and positions in the court to ignore Plaintiff WEBER and the Minor KEITH ALEXANDER Constitutional rights to promote Defendants’ self-interests and unwarranted and unlawful beliefs, including religious, schooling and even therapeutic, upon Plaintiff without a basis and using fictional, false and fabricated reports in collusion with each other to create a false case to support their unlawful objectives.
         184.  Defendants deliberately and maliciously interfered with Plaintiff WEBER and the Minor KEITH ALEXANDER rights by alienating the Minor KEITH ALEXANDER from the heritage of his mother. 
          185.  Those rights were deliberately and maliciously interfered with by Defendants bias taking preference to the father’s Irish/White heritage and family by giving him abundant rights to raise the Minor KEITH ALEXANDER to the exclusion of his mother.
         186.  Because of Defendants’ constitutional violations, Plaintiff lost their right to religious freedom and heritage.
                      COUNT THREE: THERAPIST MALPRACTICE AND FRAUD 

                          psychological abuse, intentional infliction of emotional distress,

                                 negligence, vendor misfeasance and malfeasance

                               Matters concerning Defendant Samiris Sostre

         187.  The averments of the above stated paragraphs are alleged as if fully set forth herein.

          188.  Defendant SOSTRE has committed malpractice 

          189.  Defendant SOSTRE psychologically abused the Minor KEITH ALEXANDER   

Defendant SOSTRE appointed in vendor misfeasance and malfeasance and breached the fiduciary duty she had to the Minor KEITH ALEXANDER, to perform prudent services. She subverted child abuse and domestic violence. She profited from intentionally harming a child who has suffered emotional, physical, and economic injuries as a result of her actions. She has intentionally and criminally endangered the welfare of the minor here and the other Defendants have supported her fraudulent actions. 

          190.  A psychotherapist, by law, owes a duty to use reasonable care in his or her treatment of a patient or client. When the psychotherapist violates that duty by either acting negligently toward the patient, intentionally harming the patient, abusing the patient or defrauding the patient, it is considered a breach of the duty of care and the psychotherapist is liable to the patient for all allowable damages that the psychotherapist causes.

         191.  Defendant SOSTRE has a strong corruptive influence on and presence in Defendant BERGEN COUNTY FAMILY COURT, who refers business to her, and also with DCP&P f/k/a DYFS. 
         192.  Defendant SOSTRE colluded with Defendants numerous times, constituting a pattern of fraud pursuant to 18 U.S.C. §1346 and wrongful conduct, which are charged to her and are indictable offenses. 

         193.   Defendant SOSTRE has harmed both Plaintiff and assisted Interested party YONOS in slandering his former wife, and tortious interference and intentional infliction of emotional stress upon Plaintiff, WEBER which is charged to her.
         194. Plaintiff WEBER, as parent and legal guardian to her child KEITH ALEXANDER, has valid malpractice and personal injury claims against Defendant SOSTRE for the benefit of her child as his natural guardian and herself, corroborated by the facts as alleged herein.
           195. Any claim to quasi-immunity fails as by Defendant SOSTRE’s willful misconduct she stepped out of boundaries of such immunity by deliberately engaging in a “campaign of lies” and denigration of Plaintiff WEBER to her child, KEITH ALEXANDER, as alleged herein above and engaging in collusion, conspiracy, misfeasance, malfeasance and nonfeasance as alleged herein above which any reasonable mental health practitioner or citizen can understand no mental health practitioner should conduct themselves as SOSTRE has.

           196. Defendant Dr. Samsiri Sostre (SOSTRE) diagnosed Plaintiff WEBER as delusional in an interview that she testified about during the fact-finding trial.  She claimed a 30-minute mental evaluation but had no notes.   
           197. Defendant Dr. Samsiri Sostre (SOSTRE)  never interviewed WEBER as she was waiting for Defendant DCP&P f/k/a DYFS’s case worker to fax her the case documents.  WEBER was waiting in the waiting area then she took WEBER into her office at DCP&P f/k/a DYFS.   She did not ask WEBER any questions.  SOSTRE said all she needed was the case documents.   Then she told WEBER to wait in the lobby again, and finally SOSTRE said she was getting the fax.  
           198.  The case “wirer” was Defendant Victoria Summers (SUMMERS).  WEBER called her (SUMMERS) from Dr. Samsiri Sostre's (SOSTRE) office and also called Mark P.  McAuliffe and told him about the ongoing “circus of an evaluation” from Dr. Samsiri Sostre’s (SOSTRE) office.  WEBER documented everything then and SOSTRE told WEBER, “You can go.  I got the papers.”  WEBER asked SOSTRE “Are you going to ask me questions?”  SOSTRE said, “No, I got everything I need.”  WEBER timed it at 17 minutes all together she interacted with her.                              
Matters concerning Defendant Donna Lobiondo

         199. The averments of the above stated paragraphs are alleged as if fully set forth herein.

            200. Defendant Donna Lobiondo (LOBIONDO) has committed malpractice.
         201.  Defendant LOBIONDO psychologically abused the Minor KEITH ALEXANDER Defendant LOBIONDO appointed in vendor misfeasance and malfeasance and breached the fiduciary duty she had to child KEITH ALEXANDER, to perform prudent services. She subverted child abuse and domestic violence. She profited from intentionally harming a child who has suffered emotional, physical, and economic injuries as a result of her actions. She has intentionally and criminally endangered the welfare of the minor here and the other Defendants have supported her fraudulent actions. 

        202.  A psychotherapist, by law, owes a duty to use reasonable care in his or her treatment of a patient or client. When the psychotherapist violates that duty by either acting negligently toward the patient, intentionally harming the patient, abusing the patient or defrauding the patient, it is considered a breach of the duty of care and the psychotherapist is liable to the patient for all allowable damages that the psychotherapist causes.

        203.   Defendant LOBIONDO has a strong corruptive influence on and presence in Defendant BERGEN COUNTY FAMILY COURT, who refers business to her, and also with DCP&P f/k/a DYFS. 
         204.  Defendant LOBIONDO colluded with Defendants numerous times, constituting a pattern of fraud pursuant to 18 U.S.C. §1346 and wrongful conduct, which are charged to her and are indictable offenses. 

         205.  Defendant LOBIONDO has harmed both Plaintiff WEBER and the Minor KEITH ALEXANDER and assisted Interested party YONOS in slandering his former wife, and tortious interference and intentional infliction of emotional stress upon Plaintiff WEBER, which is charged to her. 
Defendants influenced and supported Defendant LOBIONDO’s fraudulent actions and continue to do so, constituting a pattern to intentionally deprive Plaintiff WEBER and the Minor KEITH ALEXANDER of their rights, which are charged to her and are indictable offenses.
         206. Plaintiff WEBER, as parent and legal guardian to her child KEITH ALEXANDER, has valid malpractice and personal injury claims against Defendant LOBIONDO for the benefit of her child as his natural guardian and herself, corroborated by the facts as alleged herein.
          207.  Any claim to quasi-immunity fails as by Defendant LOBIONDO’s willful misconduct she stepped out of boundaries of such immunity by deliberately engaging in a “campaign of lies” and denigration of Plaintiff WEBER to her child, KEITH ALEXANDER., as alleged herein above and engaging in collusion, conspiracy, misfeasance, malfeasance and nonfeasance as alleged herein above which any reasonable mental health practitioner or citizen can understand no mental health practitioner should conduct themselves as LOBIONDO has.  

           208.  After LOBIONDO had suspended plaintiff WEBER’s visitation with the Minor KEITH ALEXANDER and DFYS and Judge Frances MCGROGAN agreed to disbar WEBER’s visitation with KEITH ALEXANDER based on LOBIONDO’s false report. 
  209. Plaintiff WEBER attributes this because she said she was going to the press to expose her case.
          210.  Plaintiff WEBER for discovering the DCP&P f/k/a DYFS caseworker that drove her minor son KEITH ALEXANDER to one of her last visitations with him that her son was unattended in the parking lot office.  She reported this to her lawyer, to the DCP&P f/k/a DYFS case worker’s supervisor Nicole Miller (MILLER) as well as to her therapist, Sarah Perkins.  The Minor KEITH ALEXANDER ran to his mother, Plaintiff WEBER asking her to take him home and clinging to the handle of the back door of her car, with the excuse he was giving her some stickers.   
         211.  Donna Lobiondo (LOBIONDO) suspended visits with the Minor KEITH ALEXANDER saying he had told the attending case worker that drove him to the visit that his mother had told him "You don't love me anymore".  This is not true.  
         212.  Judge Frances MCGROGAN forbid Plaintiff WEBER from seeing her son since November 2012 and she court ordered WEBER to see Psychologist Dr. Harold Goldstein (GOLDSTEIN) and Psychiatrist Robert Latimer (LATIMER) in the month of March 2013 four months after WEBER was forbidden from visiting her son, the Minor KEITH ALEXANDER
         213.  Plaintiff WEBER told her then-attorney since Dr. Sostre (SOSTRE) had made a vague and non-credible 17-minute evaluation on WEBER and falsely diagnosed her delusional when in fact Plaintiff WEBER had a State psychiatrist from DFY prior to her evaluation Dr. Michel Gentile who diagnosed WEBER with PTSD and not delusional.

         214.  Plaintiff WEBER believes the judge and DCP&P f/k/a DYFS wanted an excuse to suspend her visitations for even further time.   Plaintiff WEBER went to those evaluations with those doctors Latimer and Goldstein, continuing to do what she was ordered to do, in order to be able to see her son, the Minor KEITH ALEXANDER
          215.     From the get-go, these evaluators were defending the fact that if her son was staying with his father for two years at this time.   However, every time the Minor KEITH ALEXANDER saw Plaintiff WEBER during visits, the child continued to make allegations.

          216.   The two doctors Defendants (LATIMER and GOLDSTEIN) shared similar information with WEBER; each kindly told WEBER that they knew that the best thing was for KEITH ALEXANDER to be with his father because every time he saw WEBER, then he would speak against his father and all those allegations were continued to be “not substantiated” by Audrey Hepburn Children's House (AHCH).  WEBER was at those doctor’s separate offices but hearing the same message from them.   Their fraudulent and malicious evaluations were made in order to alienate WEBER from her son.  She also felt the evaluations were for the court to obtain proper documentation for the court to rule that WEBER needed to attend a meaningful psychiatrist and psychological testament for a period of six months in order to reinstate supervised visitation with the Minor KEITH ALEXANDER
         217.  This has taken two years because the Defendants were not cooperating in responding to WEBER’s calls and letters to send the psychiatrist evaluation and psychological evaluation from Defendant DCP&P f/k/a DYFS.
         218.  Defendant Judge Peter Melchionne (MELCHIONNE) denied Plaintiff WEBER’s request when she presented her completed court order requirement stating those psychiatrist and therapist did not receive the evaluations from DCP&P f/k/a DYFS directly but instead from WEBER’s appeal attorney and WEBER. 

     219.  Defendant Judge  MCGROGAN also denied the recent motion requested for WEBER to continue for visitation and ordered that WEBER had to compile the six months of meaningful therapies and psychiatrist treatment which WEBER is indeed complying with.
Matters concerning Defendant Robert Latimer

         220.  The averments of the above stated paragraphs are alleged as if fully set forth herein.

          221.  Defendant LATIMER has committed therapist malpractice. 

          222.  Defendant LATIMER psychologically abused Plaintiff WEBER and KEITH ALEXANDER
          223.   Defendant LATIMER appointed in vendor nonfeasance, misfeasance and malfeasance and breached the fiduciary duty he had to child, the Minor KEITH ALEXANDER, to perform prudent services and report abuse. He subverted child abuse and domestic violence. He profited from intentionally harming the child who have suffered emotional, physical, and economic injuries as a result of his actions and inactions. He has intentionally and criminally endangered the welfare of the minor here and the other Defendants have supported his fraudulent actions. 

          224.   A psychotherapist, by law, owes a duty to use reasonable care in his or her treatment of a patient or client. When the psychotherapist violates that duty by either acting negligently toward the patient, intentionally harming the patient, abusing the patient or defrauding the patient, it is considered a breach of the duty of care and the psychotherapist is liable to the patient for all allowable damages that the psychotherapist causes.

          225.   Defendant LATIMER colluded with Defendants numerous times, constituting a pattern of fraud pursuant to 18 U.S.C. §1346 and wrongful conduct, which are charged to her and are indictable offenses. 

          226.  Defendant LATIMER have harmed both Plaintiff and assisted Interested party YONOS in slandering his former wife, and tortious interference and intentional infliction of emotional stress upon Plaintiff, which is charged to them.
          227.   Plaintiff WEBER, as parent and legal guardian to her child KEITH ALEXANDER, has valid malpractice and personal injury claims against Defendant LATIMER for the benefit of her child as his natural guardian and herself, corroborated by the facts as alleged herein.
     228.   Any claim to quasi-immunity fails as by Defendant LATIMER’s willful misconduct he stepped out of boundaries of such immunity by deliberately engaging in a “campaign of lies” and denigration of Plaintiff WEBER to her child, KEITH ALEXANDER, as alleged herein above and engaging in collusion, conspiracy, misfeasance, malfeasance and nonfeasance as alleged herein above which any reasonable mental health practitioner or citizen can understand no mental health practitioner should conduct himself as Defendant LATIMER had.                     
Matters concerning Defendant Harold Goldberg

 229.  The averments of the above stated paragraphs are alleged as if fully set forth herein.
   230.  Defendant GOLDSTEIN has committed therapist malpractice.
   231.  Defendant GOLDSTEIN psychologically abused Plaintiff WEBER and the Minor KEITH ALEXANDER
   232.  Defendant GOLDSTEIN appointed in vendor nonfeasance, misfeasance and malfeasance and breached the fiduciary duty he had to child KEITH ALEXANDER, to perform prudent services and report abuse. He subverted child abuse and domestic violence. He profited from intentionally harming the child who have suffered emotional, physical, and economic injuries as a result of his actions and inactions. He has intentionally and criminally endangered the welfare of the minor here and the other Defendants have supported his fraudulent actions. 

   233.  A psychotherapist, by law, owes a duty to use reasonable care in his or her treatment of a patient or client. When the psychotherapist violates that duty by either acting negligently toward the patient, intentionally harming the patient, abusing the patient or defrauding the patient, it is considered a breach of the duty of care and the psychotherapist is liable to the patient for all allowable damages that the psychotherapist causes.

 234.  Defendant GOLDSTEIN colluded with Defendants numerous times, constituting a pattern of fraud pursuant to 18 U.S.C. §1346 and wrongful conduct, which are charged to him and are indictable offenses. 

   235.  Defendant GOLDSTEIN have harmed both Plaintiff and assisted Interested party YONOS in slandering his former wife, and tortious interference and intentional infliction of emotional stress upon Plaintiff, which is charged to him. 
   236.  Plaintiff WEBER, as parent and legal guardian to her child KEITH ALEXANDER, has valid malpractice and personal injury claims against Defendant GOLDSTEIN for the benefit of her child as his natural guardian and herself, corroborated by the facts as alleged herein.
   237.  Any claim to quasi-immunity fails as by Defendant GOLDSTEIN’s willful misconduct they stepped out of boundaries of such immunity by deliberately engaging in a “campaign of lies” and denigration of Plaintiff weber to her child, KEITH ALEXANDER, as alleged herein above and engaging in collusion, conspiracy, misfeasance, malfeasance and nonfeasance as alleged herein above which any reasonable mental health practitioner or citizen can understand no mental health practitioner should conduct himself as Defendant GOLDSTEIN has.         
Matters concerning Audrey Hepburn Children’s House and its staff,

   238.   The averments of the above stated paragraphs are alleged as if fully set forth herein.
   239.  Defendant D’URSO have committed therapist malpractice. 

   240.  Defendant D’URSO psychologically abused Plaintiff WEBER and KEITH ALEXANDER Y.
   241.  Defendant D’URSO appointed in vendor nonfeasance, misfeasance and malfeasance and breached the fiduciary duty he had to child  KEITH ALEXANDER, to perform prudent services and report abuse. He subverted child abuse and domestic violence. He profited from intentionally harming the child who have suffered emotional, physical, and economic injuries as a result of his actions and inactions. He has intentionally and criminally endangered the welfare of the minor here and the other Defendants have supported his fraudulent actions. 
   242.  A psychotherapist, by law, owes a duty to use reasonable care in his or her treatment of a patient or client. When the psychotherapist violates that duty by either acting negligently toward the patient, intentionally harming the patient, abusing the patient or defrauding the patient, it is considered a breach of the duty of care and the psychotherapist is liable to the patient for all allowable damages that the psychotherapist causes.

   243.  Defendant D’URSO colluded with Defendants numerous times, constituting a pattern of fraud pursuant to 18 U.S.C. §1346 and wrongful conduct, which are charged to him and are indictable offenses. 

   244.  Defendant D’URSO have harmed both Plaintiff and assisted Interested party YONOS in slandering his former wife, and tortious interference and intentional infliction of emotional stress upon Plaintiff, which is charged to him. 
   245.  Plaintiff WEBER, as parent and legal guardian to her child KEITH ALEXANDER, has valid malpractice and personal injury claims against Defendant D’URSO for the benefit of her child as his natural guardian and herself, corroborated by the facts as alleged herein.
Any claim to quasi-immunity fails as by Defendant ’s willful misconduct they stepped out of boundaries of such immunity by deliberately engaging in a “campaign of lies” and denigration of Plaintiff weber to her child, KEITH ALEXANDER.Y., as alleged herein above and engaging in collusion, conspiracy, misfeasance, malfeasance and nonfeasance as alleged herein above which any reasonable mental health practitioner or citizen can understand no mental health practitioner should conduct himself as Defendant D’URSO has.

   246.   Dr. Anthony D'Urso (D’URSO) is the Psychologist Director of a team of psychologists at Audrey Hepburn children's House (AHCH).  Dr. D'urso (D’URSO) was never involved in the matter of Weber-Yonos case of their minor son, KEITH ALEXANDER’s, sexual allegations against his father Mr. Keith J Yonos (YONOS) since the beginning of the case in July 2009 and the family were to be psychologically evaluated at that private agency by their team of psychologists and LSCW evaluators.

    247.  Defendant D’URSO became involved in WEBER’s case when she personally called him up requesting an appointment to meet with him after  KEITH ALEXANDER had been removed from her home at Audrey Hepburn Children’s House (AHCH), the private agency that he is Director of Psychologists.  Dr. Anthony D'Urso (D’URSO) never responded to any of WEBER’s phone calls.

      248.  Defendant D’URSO wrote a letter without then-attorney Judith Ball and after Families First meeting explaining their observation at DCP&P f/k/a DFYS meeting where AHCH therapist (except D'URSO) was present and every DCP&P case workers and investigators and head supervisors managers total 21 people present had said that the safety of KEITH ALEXANDER was at WEBER's home and their recommendation was that AHCH were to conduct "family sessions with WEBER, YONOS and KEITH ALEXANDER PRESENT while YONOS remained supervised.”  AHCH failed in conducting those family sessions but allowed a DOD removal of the Minor KEITH ALEXANDER despite Families Firsts observations and recommendation about two weeks later.
     249.  On or about February 2012, when the Minor KEITH ALEXANDER  made substantial allegations during supervised visits with WEBER in the presence of two social workers of Children Aids and Family Services (CAFS) Patricia Kryger and Maria Mathanis LCSW -- visitation was held at the offices of Defendant DCP&P f/k/a DYFS located in Hackensack NJ.  

      250.  The Minor KEITH ALEXANDER pulled his pants down and asked the CAFS clinicians to put their mouths on his penis and he opened his pants and asked them to stick their fingers in there.   

    251.  Those two clinicians were very concerned about  KEITH ALEXANDER allegations and they called DCP&P f/k/a DYFS supervisor Nicolle Miller (MILLER) who made the decision to allow KEITH ALEXANDER to go with his father, Interested party YONOS, indicating that they will have the KEITH ALEXANDER evaluated again by AHCH psychologists to find out why he was still making sexual allegation against YONOS when he had not lived with WEBER for over one year at that time and was allowed to communicate with  his mother only under supervised visitations with clinicians present.
     252.  Defendant Audrey Hepburn Children's House (AHCH) never called WEBER, nor did DCP&P f/k/a DYFS case worker or the two clinicians from CAFS: Ms. Kryger (KRYGER) and Ms. Mathani (MAHTANI).   

     253.  Plaintiff WEBER called Joan Glaeser (GLAESER) who was her assigned therapist at Audrey Hepburn Children’s House (AHCH) the following day to know what was going on with her son and where exactly was he after the allegations he had made regarding his father, Interested party YONOS regarding sexual and physical abuse. GLAESER said they were going to have a meeting with Dr. Anthony D'Urso and they were going to call WEBER and give her more information.

  254.  Plaintiff WEBER called CAFS clinicians and who were resistant to speak to her over the phone. They told WEBER to call AHCH as they (AHCH) were handling the matter going forward. The case worker disappeared and so did Nicolle Miller (MILLER) DFYS supervisor and Haydee Zamora-Dalto (ZAMORA-DALTO), who was her supervisor. The only person that was handling this matter at this point was Dr. Anthony D'Urso (D’URSO).
      255.  One week went by and Dr. Anthony D'Urso (D’URSO) had not called WEBER nor was there any meeting scheduled as WEBER had been informed that she would be also attending.

       256.  Two weeks went by and Joan Glaeser (GLAESER) told WEBER that she was no longer WEBER’s therapist.  She disappeared and left the case hanging.   WEBER repeatedly asked GLAESER where was Dr. Anthony D'Urso (D’URSO) and where was KEITH ALEXANDER No one would give WEBER a response.  

      257.  Plaintiff WEBER personally went to AHCH to see Dr. Anthony D'Urso (D’URSO) to find out details because no one was answering – or returning -- phone calls at DFY and CAFS and AHCH.

      258.  Plaintiff WEBER was told by the receptionist that Joan Glaeser (GLAESER) was no longer her therapist and that Dr. Anthony D'Urso (D’URSO) was not available.  WEBER had gone to her supervised visit the week before and CAFS therapist Patricia Kryger and Maria Mathanis had not showed up nor did her son, KEITH ALEXANDER  The averments of the above stated paragraphs are alleged as if fully set forth herein.

Matters concerning Defendant Richard Coco
          259.  The averments of the above stated paragraphs are alleged as if fully set forth herein.

          260.   Defendant COCO has committed therapist malpractice.

           261.   Defendant COCO psychologically abused Plaintiff WEBER and the Minor KEITH ALEXANDER
         262.   Defendant COCO appointed in vendor nonfeasance, misfeasance and malfeasance and breached the fiduciary duty he had to child  KEITH ALEXANDER., to perform prudent services and report abuse. He subverted child abuse and domestic violence. He profited from intentionally harming the child who have suffered emotional, physical, and economic injuries as a result of his actions and inactions. He has intentionally and criminally endangered the welfare of the minor here and the other Defendants have supported his fraudulent actions. 

      263.  A psychotherapist, by law, owes a duty to use reasonable care in his or her treatment of a patient or client. When the psychotherapist violates that duty by either acting negligently toward the patient, intentionally harming the patient, abusing the patient or defrauding the patient, it is considered a breach of the duty of care and the psychotherapist is liable to the patient for all allowable damages that the psychotherapist causes.

          264.  Defendant COCO have harmed both Plaintiff and assisted Interested party YONOS in slandering his former wife, and tortious interference and intentional infliction of emotional stress upon Plaintiff, which is charged to them. 
          265.   Plaintiff WEBER, as parent and legal guardian to her child the Minor KEITH ALEXANDERY, has valid malpractice and personal injury claims against Defendant COCO for the benefit of her child as his natural guardian and herself, corroborated by the facts as alleged herein.
Any claim to quasi-immunity fails as by Defendant COCO’s willful misconduct he stepped out of boundaries of such immunity by deliberately engaging in a “campaign of lies” and denigration of Plaintiff WEBER to her child, the Minor KEITH ALEXANDER, as alleged herein above and engaging in collusion, conspiracy, misfeasance, malfeasance and nonfeasance as alleged herein above which any reasonable mental health practitioner or citizen can understand no mental health practitioner should conduct himself as Defendant COCO had.

          266.  Defendant Dr. Richard Coco (COCO) is a psychologist from Audrey Hepburn Children's House (AHCH), who evaluated Plaintiff WEBER and Interested party YONOS when they were appointed by DCP&P f/k/a DYFS and per court order by Judge Slomienski (SLOMIENSKI) in July 2010. 

       267.   Defendant COCO first told WEBER that he was fluent in Spanish because he had lived in Chile. He said he preferred to conduct her psychological evaluation in Spanish. When he started asking her questions and or try to speak to her in Spanish, she noticed he was not really that fluent and he was not making sense.  She told him that she would rather do the evaluation in English. Dr. COCO did not seem too happy since he could not conduct it his way.   She told him it was taking too long for him to ask her questions and he was having trouble finding words in Spanish.  Dr. D'Urso to testify on Dr. Coco's behalf during the fact-finding trial as Dr. D'Urso was not present when Dr. COCO evaluated and interviewed WEBER in 2009 and in 2010. 
      268.  Defendant Dr. COCO told me that he was aware that Dr. Nina Agrawal (AGRAWAL) had evaluated Plaintiff KEITH ALEXANDER as a pediatrician and that she believed that he was sexually abused by his father and how did she feel about that.  WEBER cried when he asked that and told him she was hoping that it was not true and she was devastated.  Dr. COCO used that against her in his report that she was too emotional and crying.  

         269.  Defendant Dr. COCO told WEBER that he had interviewed Interested party YONOS and he appeared to COCO that he was very calm during his interview, but suddenly had started sobbing and that was a red flag to him regarding personality disorder. He asked WEBER if when she was married to YONOS, had she seen that trait.  WEBER told him that yes, Mr. YONOS went from very violent and aggressive to her and the nanny, Margarita, and then he would start to cry, sobbing, asking for forgiveness, to the point that one time when she was leaving Mr. YONOS when they lived in New York after they had been married, a month later she wanted to annul the marriage because Mr. Yonos was physically violent with her and Mr. YONOS went to the bathroom and took all the non-prescription over the counter medications such as Tylenol, Advil and he emptied the bathroom cabinet and said he was going to kill himself, he took it all, got his car keys and proceeded to leave the apartment.  WEBER had her hand bag and her car keys and had packed a bag.  She was leaving when he surprised her with  then she got scared and struggled with him, taking all those pills away and his car keys to avoid he would commit suicide.  WEBER told Mr. COCO that Mr. YONOS proceeded to sob and plead for forgiveness. Then she stayed, as she was afraid he would kill himself. 

          270.  In 2006, KEITH ALEXANDER. was one years old when he suffered a burn at the hands of his father.  Interested party YONOS had arrived home from a week away on a business trip.  It was about 7 PM.  The baby was sleeping in his crib. When YONOS got home, WEBER told him she was to attend a church prayer meeting, and he said yes.  The live-in nanny was ready to go to her bedroom - done for the day.  When WEBER was on the way to the prayer meeting, she received a phone call from YONOS, who said, “Where are you?” WEBER replied, “Driving to the prayer meeting.”   He said turn around please.  WEBER asked why?  YONOS said the baby had an accident.   WEBER asked “What kind of accident?”  He said, “Just come home.”   When WEBER got home, the live-in nanny was crying, and YONOS told WEBER “Let’s go to the hospital”.   The baby was in pajamas all covered up and crying.  WEBER asked again what happened to the live-in nanny who replied that she didn't understand what he referring to.  She said YONOS went to the baby’s bedroom and got him out of his crib the baby was still sleeping.   

         271.  When WEBER got in the car, she asked YONOS could he tell her what had happened.   YONOS said he had really missed KEITH ALEXANDER and even though he was sleeping, he took him out of his crib to hug him.  But he had water boiling on the stove as he was going to prepare himself some pasta.   He went to pour the pasta into the pan and the baby bent down and touched the handle and the pan tilted and the hot water burned the baby's leg.   WEBER cried at the ER when she saw her son’s injury but YONOS was very calm and he held the baby while the physicians were attending him, as was crying unstoppable.  She was with a nurse in another room. When they got home, the live-in nanny was waiting, wide-awake and was very upset.   She said “How did this happen if the pan was not on the floor.  I found it on the kitchen sink?!!”   WEBER confronted YONOS immediately, demanding an explanation. She asked him “Why aren't you burned? Why are your legs not burned?”  The baby had on very thick winter pajamas and had third degree burns and had to be treated with skin transplant.  YONOS had on light business suit pants. He said he didn't know. He started to sob and cry and say if she thought he could do that to his own blood, to his only son?  He started shifting the arguments and sobbing, getting on his knees, begging her to forgive him and that it was an accident.  He threatened to kill himself again.

          272.   In another domestic violence incident, WEBER was seeking for a final restraining order (about two weeks after that incident).   She went before a judge (that is retired now) and told all of this to the judge.  YONOS cried in court and begged for counseling and not a divorce and not a TRO because of his job employment. He was crying uncontrollably in court. The judge said he believed YONOS was innocent and he did not burn KEITH ALEXANDER leg on purpose. He repeatedly said "it was an accident."   The Judge said "I believed his tears, that he is innocent."

          273.   WEBER told CPS about this and especially told Luis Padierna case investigator. Because another incident occurred that  KEITH ALEXANDER came home from supervised visit with his father (with Rose Vega as the supervisor) and he told WEBER his father has used a "candle and burned his pee pee”.   His private parts were reddish, also his hand had a blister and his face and neck had red marks.  WEBER called his therapist (Carol Los Calzos) and she told WEBER to take him to Hackensack Medical Center where he disclosed abuse to Dr. Woo.   Audrey Hepburn Children's House was involved again.   They closed the investigation.      

         274.   WEBER got the name of the doctor that interviewed her son and she talked to WEBER in private with other people from AHCH.  She told the Bergen County prosecutors that she called in because Mr. Yonos’s house needed to be explored as the child had provided her with detailed descriptions of a gun that his father put on his head if he continued to talk.  That it was in a wood box sealed and that something was wrong with Mr. Yonos visitations and that Rose Vega needed to be investigated. In 2010, Rose Vega was allowed to become a foster mother illegally but DFYS -DCP&P FORALLY KNOWN AS DYFS and CAFS and AHCH knew about this but not WEBER and her attorney. 

         275.   Then the Minor KEITH ALEXANDER was removed, and the name of those individuals involved in the case that said that he was definitely in an environment where there was sex involved but they were going to let Carol Los Calzos determine it since she was a known child sex abuse expert for children under 5 years old.   The Minor KEITH ALEXANDER was to remain with Ms. Los Calzos but then YONOS and Danielle Gonzalez (GONZALEZ)  entered a motion to remove Carol Los Calzos and force everyone to be under AHCH. Judge Peter Melchionne removed Ms. Los Calzos even though WEBER and her attorney argued that the Bergen County Prosecutors said clearly for the Minor KEITH ALEXANDER was to remain with Ms. Los Calzos.  Judge Melchionne forced his mental care to go under AHCH with YONOS.  WEBER was not mandatory attendance.  WEBER remained with therapist Sarah Perkins but then she received a phone call form Joan Glaeser (GLAESER) from AHCH, telling her that she wanted her to put my private therapist on hold and see just her.  WEBER told her that she was not on mandatory therapy but she called excessively, saying WEBER needed to comply and Danielle Gonzalez came to WEBER’s house harassing her and telling her that she must comply attending AHCH, even if the judge did not court order it.   GONZALEZ bullied WEBER until she put her personal therapist, Sarah Perkins, on hold and started attending AHCH.  
         276.  Dr. Richard Coco (COCO) evaluated WEBER and YONOS again summer 2010 when Luis Padierna (PADIERNA) was the case investigator regarding the Minor KEITH ALEXANDER.’s allegations of his father making small lines in his body with a knife and that he had hit him on his face several times, when he had come home from his father and had intensive nose bleeding.   Defendant WEBER had taken the Minor KEITH ALEXANDER  to Hackensack Medical Emergency room because her son had come home about 7 pm from visit with his father and had a tremendous amount of nose bleeding.  Her son had said he had been bleeding at his father too because he had punched him on his face but his father had cleaned his nose and bathed him and had washed his clothes and dried them before he came back home.
                                           Matters concerning Joan Glaeser

277.  The averments of the above stated paragraphs are alleged as if fully set forth herein
          278.    Defendant GLAESER has committed malpractice 

          279.  Defendant GLAESER psychologically abused Plaintiff WEBER. Defendant GLAESER appointed in vendor misfeasance and malfeasance and breached the fiduciary duty she had to child Plaintiff WEBER and KEITH ALEXANDER, to perform prudent services. She subverted child abuse and domestic violence. She profited from intentionally harming a child who has suffered emotional, physical, and economic injuries as a result of her actions. She has intentionally and criminally endangered the welfare of the minor here and the other Defendants have supported her fraudulent actions. 

         280.  A psychotherapist, by law, owes a duty to use reasonable care in his or her treatment of a patient or client. When the psychotherapist violates that duty by either acting negligently toward the patient, intentionally harming the patient, abusing the patient or defrauding the patient, it is considered a breach of the duty of care and the psychotherapist is liable to the patient for all allowable damages that the psychotherapist causes.

            281.  Defendant GLAESER has a strong corruptive influence on and presence in 

  Defendant BERGEN COUNTY FAMILY COURT, who refers business to her, and also with 
  DCP&P f/k/a DYFS.  
         282.   Defendant GLAESER has harmed both Plaintiff and assisted Interested party YONOS in slandering his former wife, and tortious interference and intentional infliction of emotional stress upon Plaintiff, which is charged to her. 
         283.  Defendants influenced and supported Defendant GLAESER’s fraudulent actions and continue to do so, constituting a pattern to intentionally deprive Plaintiff of their rights, which are charged to her and are indictable offenses.
        284.  Plaintiff WEBER, as parent and legal guardian to her child KEITH ALEXANDER has valid malpractice and personal injury claims against Defendant GLAESER for the benefit of her child as his natural guardian and herself, corroborated by the facts as alleged herein.
          285.   Any claim to quasi-immunity fails as by Defendant GLASER’s willful misconduct she stepped out of boundaries of such immunity by deliberately engaging in a “campaign of lies” and denigration of Plaintiff WEBER to her child, the Minor KEITH ALEXANDER, as alleged herein above and engaging in collusion, conspiracy, misfeasance, malfeasance and nonfeasance as alleged herein above which any reasonable mental health practitioner or citizen can understand no mental health practitioner should conduct themselves as GLAESER has.  

          286.   Case worker Joan Takacas (TAKACS) told WEBER that CAFS was acting irresponsible and that she should have had a visit.  TAKACS said she had no idea where Interested party YONOS was with  the Minor KEITH ALEXANDER and that she was finding out about it as she would be calling AHCH to find out. 
         287.  Plaintiff  WEBER also saw Mary Zec (ZEC) the Deputy Attorney for Bergen County that was handling the fact-finding trial in the hallway listening to the conversation.  WEBER attempted to ask her what was going on with the case but she immediately left.  
         288.   Everything was to be on Dr. Anthony D'Urso’s (D’URSO) shoulders and he would not be providing any information or talking to WEBER or her case worker and Nicolle Miller (MILLER). They all said they were waiting to speak with him.   
       289.  Plaintiff  WEBER spoke with CAFS social worker Patricia Kryger (KRYGER) over the phone and she clearly stated that they were withdrawing from the supervised visits because they were not experts in sexual child abuse and the Minor KEITH ALEXANDER  had made clear allegations against Interested party YONOS.  
      290.   Plaintiff WEBER asked who was going to be supervising the visits and when was she going to see her son, KRYGER said Dr. Anthony D'Urso (D’URSO) was to be making that decision.
  291.  Plaintiff WEBER had no therapist From Audrey Hepburn Children’s House (AHCH) after Joan Glaeser (GLAESER) had left and CAFS clinicians had left the case and DFYS was not giving her any answers.
    292.  Plaintiff WEBER informed Patricia Kryger (KRYGER), DFYS supervisors, case workers and AHCH that if something happen to her son, she was going to sue them all.   She told them that her son cried during the last visit and said his father was going kill him for reporting the sexual allegations and his father had a real gun and had put it on his head.  KEITH ALEXANDER  had said he wanted to die; that he did not want to go with his father; and that he was going to be published badly.
     293.  Plaintiff WEBER’s attorney would not respond to any of her phone calls and did not do anything about this matter. 
     294.  Plaintiff WEBER wanted Dr. D'Urso (D’URSO) to tell her who was going to be her therapist since the court had appointed AHCH.  Joan Glaeser (GLAESER) was one of his therapists that he supervised.  He simply never responded...... until WEBER saw him in court testifying. 
      295.  Two months went by and WEBER still had no visitation and no one was giving her an answer. Finally her case worker told her that her son was fine and his father had taken him to a trip to Florida and they were doing fine.  
      296.  Plaintiff WEBER called Dr. Anthony D'Urso (D’URSO) to find out if he had the meeting and his conclusion had been for the Minor KEITH ALEXANDER to go on a trip out of the state with his father but for WEBER not to know anything and to have her visits suspended and CFAS social workers to leave the case and his agency therapist to drop her as well.
      297.  Plaintiff WEBER received a phone call from Patricia Sermabaikian (SEMARBEKIAN) instead and she told WEBER that she was seeing her son instead of his usual therapist, Kyongok Kim (KIM) and that Dr. D'Urso (D’URSO) was very busy but that she was able to answer any of WEBER’s questions.
     298.   Plaintiff WEBER arranged a meeting with Patricia Sermabaikian in her office and the results were nothing.  She said her son was missing her and he always asked about her and he would play with sand and be burying toys in the sand and said he liked doing art work with her (WEBER). 
     299.  Plaintiff WEBER asked her about the visitation and Plaintiff KEITH ALEXANDER’s allegations.  She replied that they were still looking into that matter, but that her son was safe with his father at that point. 
     300.   Plaintiff WEBER repeated what Plaintiff KEITH ALEXANDER had told her about not wanting to go with his father and the gun situation and that he feared his father was going to kill him. She said my son didn’t seem fearful of his father and everything seemed normal to her.  
   301.   Plaintiff  WEBER asked for Dr. D'Urso (D’URSO) and she said he would give her a call. He never did.
       302.   Plaintiff WEBER presented an OSC a month and half later after she had an argument with her then-trial attorney and he seemed to ask permission to Mary Zec (ZEC) over the phone to even do the OSC - as WEBER was present when he called her over the phone. 
       303.  No visitations were being reinstated with DFYS case worker in the meantime, who said they would find another "expert clinician to supervised the visits"  This was about two months later and WEBER still had not seen her son after his sexual allegations in the presence of KRYGER and MAHTANI from CAFS.   WEBER was told by caseworker Joan Takcas (TAKACS) that Dr. D'Urso was not going to be able to meet with her or them either because Dr. Patricia Sermabikian (SEMARBIKIAN) had concluded that  KEITH ALEXANDER had a dream of being sexually assaulted and it was not a reality.   WEBER could not believe that a child would be having dreams of being sexually abused so she called Dr. Anthony D'Urso’s (D’URSO) office and he would never call her back nor did Dr. Patricia Sermabikian (SEMARNIKIAN) to explain to her that theory.  
      304.  Another incident happened during WEBER’s visit with  KEITH ALEXANDER  He appeared very afraid and told his mother and Joan Takcas (TAKACS)  that he had been to the cemetery and seen a grave.   He had been told he was going to go under like that very soon. KEITH ALEXANDER  clung to his mother and told her that he did not want to die; to please help him. Joan Takcas (TAKACS) the supervisor asked him questions.  KEITH ALEXANDER was tremendously fearful, hanging onto WEBER’s neck asking her to take him home with her.   He said his father, Interested party YONOS had taken him to a cemetery in Schenectady NY and he saw a grave that said “Gus Yonos” and that his  father introduced him to his dead grandfather in the cemetery. Plaintiff KEITH ALEXANDER told WEBER and TAKACS to please tell his father not to take him there again or to any cemetery.  KEITH ALEXANDER said YONOS said he was going to put him, KEITH ALEXANDER, under the soil like his grandfather.

          305.  Joan Glaeser (GLAESER) said she was going to speak to AHCG about this matter 

because she was very concern about KEITH ALEXANDER 's safety.  She said she was driving here after the visit.   WEBER begged her to please not give her son to his father.  The child was very nervous and fearful and clinging onto her mother. Joan Glaeser (GLAESER) went to have a meeting with her supervisor Nicole Miller (MILLER) and she instructed her to hand over the child, 
the Minor KEITH ALEXANDER, to his father.  Again it was stated that Dr. D'Urso (D’URSO) would be resolving this issue.  
         306.  Again, WEBER called her lawyer after the visit and he did nothing in response. This 

  visit were on a Thursday and WEBER would not know anything for an entire week.  WEBER 

  called Dr. D’Urso (D’URSO) and he would not respond to any of her phone calls. 
       307. WEBER saw Dr. D’Urso (D’URSO) during the fact-finding trial when he went to testify.
       308.   Dr. D'Urso had never evaluated WEBER nor met with her, nor to her knowledge, actually evaluated her son nor even met her son. Regarding Interested party YONOS, it is not known if he ever met with D’URSO but according to what he testified in court he said he had not meet with the three family members--nor evaluated any of them.  

         309.   Plaintiff WEBER was called crazy for constantly asking where was her son was while everyone in authority was hiding and she had no visits.  Two long months later, finally to be told her son   was “fine” on a trip with his father in Florida? Out-of-state?  How do you think WEBER slept those nights?  How do you think WEBER coped emotionally as a mother?  KEITH ALEXANDER begged his mother to take him with her.... he was fearful and physically shaking.                      
                          Matters concerning Kyongok C. Kim

           310.  The averments of the above stated paragraphs are alleged as if fully set forth herein
        311.  Defendant KIM has committed malpractice 

        312.  Defendant KIM psychologically abused KEITH ALEXANDER Defendant KIM appointed in vendor misfeasance and malfeasance and breached the fiduciary duty she had to Plaintiff WEBER and KEITH ALEXANDER, to perform prudent services. She subverted child abuse and domestic violence. She profited from intentionally harming a child who has suffered emotional, physical, and economic injuries as a result of her actions. She has intentionally and criminally endangered the welfare of the minor here and the other Defendants have supported her fraudulent actions. 

           313.  A psychotherapist, by law, owes a duty to use reasonable care in his or her treatment of a patient or client. When the psychotherapist violates that duty by either acting negligently toward the patient, intentionally harming the patient, abusing the patient or defrauding the patient, it is considered a breach of the duty of care and the psychotherapist is liable to the patient for all allowable damages that the psychotherapist causes.

           314.  KIM was KEITH ALEXANDER’s therapist at Audrey Hepburn Children’s House. He made allegations to her and Joan Glaeser (GLAESER).  
         315.   It was the second visit with his therapist KIM and WEBER’s therapist (GLAESER).  They had therapies together at the beginning.    KEITH ALEXANDER was playing with some toys  and started pretending that some of the tea cup toys were beer and wine, and he started offering “wine and beer” to us three.  He also was acting as if he was drunk.   He then fell on the floor, acting as if drunk and walking crooked.  He kept saying, "Here, have some more beer, drink, now, do you hear me?  Drink up now.”   He was pretending to force us three to drink beer and then wine.   
        316.    WEBER was in shock at the two therapists KIM and GLAESER who were laughing loudly as if they were in a comedian club.   WEBER was devastated trying to understand what was going on with her son's behavior while they were laughing and saying to her that her son was a great actor to enroll him in acting classes.  

        317.  On another occasion KIM aggressively pulled KEITH ALEXANDER away from his mother’s hands at the waiting area at AHCH and told him "Come with me.  You never behave bad. Only with your crazy mother.”  
          318.   Cynthia McWhite (prosecutor’s office) told WEBER that even after serious investigations of sexual abuse allegations and Interested party YONOS owing a gun and putting it on his head – originally, she was very concerned but her concern was lifted and she changed her mind and told WEBER that she was closing the case.   She told WEBER she had been wrong in escalating it.  She told WEBER that her son was a very cute little boy and very funny and a great actor. 
         319.  WEBER talked to the prosecutors and they told her that they were concerned but to let Audrey Hepburn Children's House (ACHCH) to decide on the matter.
          320.   WEBER was diagnosed the state psychiatrist Dr. Michel Gentile in 2010 with PTSD due to trauma of domestic violence during her marriage with ex-husband Keith Yonos (YONOS).   Her therapist Sarah Perkins also diagnosed her with PTSD due to the domestic violence and legal abuse and parental alienation and frustration of her son’s continual allegations and no improvement when he was in the hands of his father (supervised by Rose Vega and his 83 year old mother and his daughter Kelly Bundy, who now lives in the state of Colorado. Who would even consider her as a supervisor someone that lived out of the state?).

          321.   WEBER’s current psychologist Mary Mandies and her psychiatrist, Dr. Ramon Ravelo have diagnosed her with chronic PTSD since the level of anxiety of not seeing her son for over two years now.  The DFYS has not responded to being provided with evaluations be her therapists while she was complying with court orders in order to reinstate visitation and reunification with her son.  The additional pressure of the level of retaliation by Ira Kaplan and the unjust financial judgment entered by two ex parte order by Judge Frances  MCGROGAN and Judge Peter Melchionne (MELCHIONNE)   She has had to ask days off work to be involved with police investigations of multiple incidents of vandalism, as well as sleepless nights knowing that her life is in danger and not knowing about the existence of her son this are irreparable harms.   Lack of sleep, concentration and anxiety, are being treated intensive therapies with current psychologist Mary Mandies and WEBER in order to be able to maintain a level of healthy mental state and to be able to work since she has child support obligations, having faced jail time in the past when she had no job employment.  

                    Matters Particularly Concerning Defendant CHRISTIE
         322.  Defendant Governor CHRISTIE has influenced and implemented an agenda of false imprisonment in the State of New Jersey through the following: a) The George Washington Bridge scandal in Fort Lee, NJ concocted and put into effect by his administration; b) His cancellation of the ARC Tunnel Project (a deceptive paradox to defraud the public considering all the transit villages he’s building); and c) Plaintiffs’ detainment and false imprisonment in State of New Jersey by Defendant STATE. 

         323.  Defendants colluded and conspired to deprive WEBER and KEITH ALEXANDER of their rights. Moreover, there is a common denominator in all three situations stated above – all are instances where individuals were trying to leave the State of New Jersey and were detained either directly or indirectly, through force, obstruction, coercion, or threats. 

         324.  Defendant CHRISTIE routinely appoints corrupt judiciaries or otherwise fails to remove them. He fails to remedy the family court crisis in the State of New Jersey. Organizations such as the Nurtured Parent and the NJ Coalition for Family Court Reform have implored him to take action through newspaper ads, social media, phone calls, letters, court protests, etc. 

         325.  Defendant CHRISTIE is well aware of the Judge Escandon scandal where a large group of women are petitioning to have Escandon impeached, which corroborates Plaintiffs’ case. The Judge Escandon scandal was broadcast by Sarah Wallace of Channel 7 News last year. The women she interviewed have and continue to be punished by Defendant STATE and its courts for speaking up. Moreover, CHRISTIE and STATE manipulate the media to keep the family court crisis out of the news and obstruct public knowledge of it, which constitutes as fraud.

          326.  CHRISTIE consistently misleads his constituents and gives them false hope. Individuals have stood up at town hall meetings stating their grievances to him. He claims he will act, then doesn’t. He’s been dubbed The Governor of Divorcegate.

          327.  On Jan 16, 2014, Plaintiff WEBER sent this letter to Defendants CHRISTIE, MENENDEZ, SACCO and it was ignored. 

Dear Governor Christopher Christie:
My name is Amy Weber, homeowner in Fairview, New Jersey with case ID number #10148267 with the Division of Youth and Family Services.  This letter is to inform you of a serious situation regarding the injustice and ill works perpetrated at the court justice system of Bergen County, the Division of Youth and Family Services [DCP&P f/k/a DYFS ], the Agency of Children’s Aid and Family Services, Care Plus NJ Inc. “Family Services”, and Audrey Hepburn Children’s House [AHCH].  

My case opened July 9th, 2009 after I reported the following case to DCP&P f/k/a DYFS: my son, KEITH ALEXANDER. claimed that his father, Keith John Yonos, was sexually and physically abusing him. These allegations were brought to my attention by Antonia Pena, my son’s nanny, who had heard this directly from my son. My ex-husband and I divorced on May 27th, 2008 after which I was granted joint custody with primary residency of my child.  After the report, the Hudson County Deputy’s Office commenced an investigation wherein my ex-husband was to take a poly-graph test. To this day, 2 years later, has not been taken by Mr. Yonos. We were all referred to Audrey Hepburn Children’s House [AHCH]. My son was seen by a pediatric child abuse medical doctor, Nina Agrawal [1]. On July 27th, 2009, Dr. Agrawal recommended my son not have any contact with his father. She informed me that there was a 95% chance he was being abused and she firmly believed that his father, Mr. Yonos, was the perpetrator.

The Division of Youth and Family Services [DFYS] case manager, Yllini Torres, and her supervisor, Ruth Bazzano, concluded that the allegations against my ex-husband were unsubstantiated even after the strong conclusion of Dr. Agrawal that my son was being abused by his father. DCP&P f/k/a DYFS  disregarded the recommendations made by the medical staff of Audrey Hepburn Children’s House [AHCH] did not attempt to consult the poly-graph test results expected to be provided to the Hudson County Deputy’s Office. On August, 11th 2009, DCP&P f/k/a DYFS transferred the case to another case worker by the name of Danielle Gonzales, at first under the supervision Kaesha Lowen-Tyson, and later under Nicole Miller. 

After Dr. Agrawal recommended that my son have NO contact with Mr. Yonos, and before the Hudson County Deputy’s Office produced results of the polygraph test, we were brought to appear in court after my ex-husbands attorney placed a motion for supervised visitation rights. The case was presented before Judge Kenneth Slomienski, a matrimonial judge [2] on July 17th, 2009. Mr. Yonos’ request for supervised visitations with his nanny Margarita Lopez, was granted by the judge. Judge Slomienski ruled in favor of Mr. Yonos’ request even though he was aware that Mr. Yonos’ was accused of sexually abusing his son, KEITH ALEXANDER.

On October 28th 2009, Judge Kenneth Slomienski also ruled that Rose Vega and Mr. Yonos’ daughter Kaley Bundy were to supervise Mr. Yonos’ regular visitations. It was recently uncovered that Rose Vega was actually the girlfriend of Mr. Yonos, even though he had explicitly DENIED having any romantic relationship with the woman.  Mr. Yonos’ daughter Kaley Bundy was not even in the area at the time of the supposed visitations and had a sparse relationship with her father, only seeing him a few times a year.

On Sept 13, 2010, we appeared before Judge Peter Melchionne with the Division of Family and Youth Service.  My ex-husband was to continue to have supervised visitations and DCP&P f/k/a DYFS was to continue an active investigation in the sexual abuse allegations.  The case was moved to another Judge, Frances A.  MCGROGAN, our current judge on the case, who on June 27th, 2011, ordered that my son, KEITH ALEXANDER., not be allowed to speak Spanish, his native language with his mother, or anyone related to him during my visits or phone conversations that were to be recorded, at the request of my ex-husband’s attorney [3].  Against my approval, my ex-husband would continue to be supervised by his 83-year-old mother, as Mr. Yonos’ girlfriend, Rose Vega, had become a foster parent to a very young child and was deemed ineligible.  Knowing that my attorney and I opposed his mother as a supervisor, she was still granted the supervisory role.  Mr. Yonos has told me, his siblings, and others that incestual relations plagued his family, and his mother, Eleanor Yonos was a silent witness. Eleanor Yonos has a record of alcoholism addiction. She has even admitted to being under the influence of alcohol while supervising some of Mr. Yonos’ visitations. Despite all these red flags, she was still allowed supervisor.

On February 3rd, 2011, an order was made by Frances  MCGROGAN that my ex-husband Keith Yonos application for unsupervised parenting time was denied without prejudice and that the contact with the child should remain supervised at all times by his mother.  Suddenly, on April 11th, 2011, my son was removed from my custody by the Division of Youth and Family Services. This occurred only two short months from being denied unsupervised visits by Judge  MCGROGAN and after an agency, Families First, completed a program on March 22nd, 2011 and stated that the safety of my son was in my home. Case worker, Danielle Gonzales removed my son from my custody, stating that her supervisor ordered an immediate removal “DOD” of my son because AHCH had falsely and without medical backing diagnosed me with ‘Histrionic Personality Traits and Paranoid Thoughts.’ Please note that I had been under the evaluation of a NJ Licensed State Psychologist, Dr. Michael Gentile and independent psychiatrist, Dr. Michael Milano, I have NEVER been diagnosed with any mental disorder [see attachment].

On April 9th, 2011 my ex-husband went from limited supervised visitation to UNSUPERVISED residential custody of my child, despite ongoing charges of sexual abuse.  Currently I am in a fact finding discovery trial. Facts have been found such as, clinician Rachel Polan from Children’s Aids and Family Services, [CAFS] to be inclined toward Mr. Yonos. Also, my ex-husband, Mr. Yonos had a DUI in 1998 and sexual abuse and arrest charges of a female in 1983. I am represented by an attorney who doesn’t know that I am reaching out to you, senators, and possibly the media, if my case is not reviewed promptly and with the hand of the law. I am a successful account executive in the pharmaceutical industry, and have never encountered such disgraceful and incompetent government and agency workers, in a position of service to citizens in need. It is an utter disgrace that the system has failed both me and my son, KEITH ALEXANDER. I am looking forward to your prompt response to this urgent matter and for the said members to be brought to court to account for their actions.
Sincerely, Amy Weber

FOOTNOTES:

1) Nina Agrawal Recently it was discovered that Dr. Nina Agrawal is not certified as a child abuse doctor, but continues to practice under this role.  

2) Kenneth Slomienski, was a real estate judge and became a matrimonial judge and was moved from matrimonial back to real estate.

3) Judge Frances A.  MCGROGAN’s decree to not allow KEITH ALEXANDER to speak Spanish is both unconstitutional and never seen in any court system in the United States. 

ATTACHMENTS:

1) All Court orders mentioned in this letter.

2) All agency recommendations.
Dear Senator Robert Menendez:

Please read the letter written to Governor Chris Christie and attachments. I have reached out to your office regarding my current DFYS case ID #10148267 an ongoing case for the past three years.  

The judges that have handled this case have been irresponsible and incompetent.  Mr. Menendez, I am outraged that Judge Frances  MCGROGAN entered an order on June 27th 2011 that my son and I am forbidden our native tongue SPANISH.

This not only infringes on my rights to free speech but also is blatantly and abusively discriminatory to my race and culture.  As a senator with Latin decent it would be a huge mistake to not retaliate on this ridiculous order.  Judge  MCGROGAN needs to be removed and tried for her obvious infringement of not only my rights but also other cases where she has used her power to abuse others. 

THIS MUST be investigated by your department and if steps are not taken to rectify this issue, the Supreme Court and other federal agents WILL take this up with the help of my lawyers and staff.  Please find attached court order. 

I am expecting a prompt response and action upon receipt of this letter. 
Thank you.

Sincerely,   Amy Weber 

Dear Senator Nicholas Sacco:

Please read the letter written to Governor Chris Christie, Robert Menendez, and attachments.  As your constituent I urge you to take action regarding my New Jersey DCP&P f/k/a DYFS case number #10148267.

Please respond to this immediately.

Sincerely,   Amy Weber    
CONCLUSION

           328.  The Bergen Family Court is a court of limited jurisdiction and will not recognize or address its own constitutional violations.  The Supremacy Clause provision in Article Six, Clause 2 of the United States Constitution establishes the United States Constitution, federal statutes, and treaties as "the supreme law of the land". It provides that these are the highest form of law in the United States legal system, and mandates that all state judges must follow federal law when a conflict arises between federal law and either a state constitution or state law of any state. Human Rights Treaties - the Universal Declaration of Human Rights and the International Covenant on Civil and Political Rights are both rendered Supreme Law by virtue of the Supremacy Clause.   States are prohibited to nullify federal law pursuant to Article III of the U.S. Constitution.        
           329.  Plaintiff WEBER, and the Minor KEITH ALEXANDER are mother and child who for more than 5 years and to this moment endure the abuse and cruel punishment by the state government actors and individuals named as Defendants herein who deliberately separated them from each other without a basis. The Family Court operates oftentimes to predetermine the “winner” without due process, which happened here.   The Family Court operates on a “pay to play” level, promoting “conflict for cash” and engaging in emotional blackmail. As a pro se litigant, Plaintiff WEBER was and continues to be treated with contempt by the Bergen County Family Court, afforded no relief in enforcing her rights as a litigant because she wasn’t and isn’t paying money into a corrupt system in the Bergen County Family Court. Defendants colluded, conspired, schemed and falsified facts and law to benefit themselves financially, harass and oppress Plaintiffs, put children in crisis, inflict emotional distress upon Plaintiffs, and engage in Schadenfreude. Defendants used retaliation, threats, and coercive control against Plaintiffs. Defendants deliberately acted obtuse to family violence, ignoring and minimizing it to subvert and circumvent established principles, codes, and laws on child abuse and domestic violence. 

          330.  Defendants provoked family violence and labeled it “high conflict” in order to subject Plaintiff to ongoing crisis and re-victimization where they would require Defendants’ “intervention,” which translated into profit for them. Defendants deliberately discourage prevention because is not profitable for them. 

          331.  Defendants perpetuated a cycle of psychological conditioning, eugenics, and social engineering here. All Defendants who are mental health professionals and social workers are well-aware of the outcome of their intentional tortious actions; Harry Harlow’s experiments on rhesus macaques and reports on his findings of the negative effects of maternal deprivation is standard learning for Psychology and Sociology education. Defendants are knowingly doing damage to individuals and to society as a whole. Their actions cause depression, problems in interpersonal relationships, suicide, homicide, and many other inflictions and adverse outcomes that affect society and global commerce.

           332.  Defendants sought to benefit their agenda by promoting Richard Gardner’s pro-pedophile, misogynistic, and unscientific theories of Parental Alienation Syndrome, which employs a “witch hunt” to pathologize female victims and marginalize protective mothers in order to subvert, enable, and cover up child abuse; and terrorize, oppress, and humiliate women.   In actuality, Parental Alienation is an “end goal” rather than the cause and effect it purports to be. Its purpose is to alienate the mother and completely remove her from her children’s lives, as she is a roadblock to those who seek to abuse her child; and to deprive children of his mother. 

          333.  Furthermore, these family court players are linked to the banking industry and collude with the court system to defraud and cheat the American public out of their homes through predatory lending practices, which in turn affects global commerce. By crushing Women’s Rights, Defendants are aimed at turning back the clock to the days when a woman could not get approved for a mortgage, simply because she was a woman, and using her gender as an excuse to charge her higher interest rates and subject her to predatory lending practices.

          334.   Child protective services such as DCP&P f/k/a DYFS are part of this ENTERPRISE and engage in a pattern of sadistically terrorizing parents, taken their children away without legitimate reason and unconscionably placed children in foster homes where the children were and continue to be sexually, physically, and psychologically abused even as one sits here reading this. They have a financial incentive to do so, given that they receive funding from the government for every child they place.   

          335.  Defendant DCP&P f/k/a DYFS was labeled a systematic failure several years ago and remains as such. Parents dealing with DCP&P often find themselves subject to a Kafkaesque existence where there is no transparency; they don’t even know what they’re being charged with, nor are they provided pertinent and concrete information per the Freedom of Information Act. Defendant DCP&P failed to provide this information and retaliated against Plaintiff WEBER when she requested it. 

           336.   Defendant DCP&P f/k/a DYFS caseworkers are not only corrupt, but also incompetent; the State fails to train them adequately to protect children. Instead they employ threats and manipulation, which happened here. DCP&P f/k/a DYFS discouraged prevention, failed to protect Plaintiff and allowed abuse of Plaintiff to fester, which has had an adverse cumulative effect on Plaintiff WEBER and the Minor KEITH ALEXANDER psyches, health, well-being, and childhood development. By this method, deliberately puts children at risk and subjects them to abuse which manifests in high rates of illegal drug abuse, alcoholism, teen pregnancies, suicide, and depression (ACE Study, Center for Disease Control).  New Jersey Child Advocate Kevin Ryan called DCP&P f/k/a DYFS, a "systematic failure" and "a debilitated agency that was in need of a complete overhaul."    Other states have had similar problems. In 2011, in the State of Georgia, Senator Nancy Schaefer, who had been exposing corruption in CPS, was suspiciously murdered, along with her husband and documentary filmmaker. Recently, in the State of Arizona, Governor Jan Brewer disbanded CPS altogether out of disgust.  The destruction of civil and constitutional rights by the Family Courts is inimical to society as a whole and the Defendants’ actions are anti-American and therefore treason. This destruction negatively impacted Plaintiffs’ rights to acquire property and thrive in their business. Family Courts siphon their victims’ funds and assets and are aligned with the banking industry; their influence and corruption has resulted in countless bankruptcies, foreclosures, loss of retirement savings, nest eggs, college funds, etc., which have attributed to the fall of the American economy. By allowing Family Courts to run amok in a calculated anarchy, the government fails to act in the best interest of their constituents, administering to them the proverbial stab-in-the-back.

          337.  Defendants deliberately protracted this custody case for over five (5) years despite the NJ law mandating that the case end within 6 months after the last responsive pleading, which was over 3 years ago or 1,080 days ago. Children grow fast; when trial courts do not act expeditiously as they are required and appellate courts are even slower, it presents a quagmire, a Catch-22. When courts fail to act with integrity, it is foremost burdensome to the child and inimical to their development, health, and well-being. It is nothing short of child abuse, which happened here.

338.  Relief from this Court is the last resort as relief in the State courts has proven futile. Those courts support Defendants’ misconduct by providing false excuses in inconsistent and irrational decisions to protect Defendants in a court system known to be unjust rather than enforce basic civil rights. State Appellate and Supreme Courts are duplicitous, as they essentially “rubber-stamp” the corruption in the lower courts. This occurs at the phenomenal and irreparable emotional, financial, and constitutional expense and damage of Plaintiff who lost over five (5) years of their mother-child relationship and phenomenal quality-of-life expense that can never be regained. 

339.  A custody battle is a form of domestic violence and Interested party YONOS started said litigation with malice to further abuse his former wife Plaintiff WEBER and their one child, the Minor KEITH ALEXANDER, as ripping a child away from a mother who is their primary attachment figure is a form of child abuse as scientifically demonstrated and cautioned by the American Psychological Association, the Center for Disease Control, and the U.S. Dept. of Justice.  

 340.   It is imperative that a jury of the people hears this case. It is imperative that the people of the United States be made aware of the corruption and moral turpitude running rampant in Family Court. The interests of children should be of paramount importance, but have given way to an abomination of a cottage industry exploiting children for profit and bankrupting the American public. It affects all of us because our civil and constitutional rights as a whole are being destroyed. It is happening in family courts across America, the implications of which are pivotal to the future of this country. 
DECLARATORY RELIEF & INJUNCTIVE RELIEF

          341.  The averments of the above stated paragraphs are alleged as if fully set forth herein.

          342.  The damage to Plaintiff WEBER and the Minor KEITH ALEXANDER includes the irreparable injury of anxiety and emotional distress of being separated for over three years due to false state court proceedings violating their every constitutional and due process rights that can never be regained unless this court stays the unlawful proceedings.
INJURIES/DAMAGES AS TO ALL COUNTS

          343.  Defendants have endangered the welfare of the minor child, the Minor KEITH ALEXANDER,  pursuant to NJ Rule 2C:24-4 by their acts as alleged herein. Discovery will serve to further illustrate the damage they have done to the Plaintiffs, reveal how far those acts reach to other victims who may be named as Plaintiff after Discovery reveals their identities.

          344.   As a result of Defendants’ actions and their deliberate indifference to Plaintiff WEBER and the Minor KEITH ALEXANDER constitutional rights, Plaintiff WEBER suffered the loss of custody and access to her child, lost wages, incurred medical and legal fees and other expenses, the Minor KEITH ALEXANDER suffered the constitutional violations as alleged herein and loss of liberty and of the care and guidance of their parent and mother and all Plaintiff suffered extreme humiliation, pain and suffering, terror and mental anguish, which resulted in WEBER developing Post Traumatic Stress Disorder (PTSD), of which are irreparable damages continuing to date and beyond, and other damages as Defendants continue their violations of Plaintiffs’ rights alleged herein.

          345.  Plaintiff WEBER  and the Minor KEITH ALEXANDER demand a preliminary and permanent injunction against all Defendants, disgorgement of fees ordered against Defendants declaratory relief and damages to wit.

WHEREFORE, Plaintiffs pray for following relief, jointly and severally, against Defendants:

a.
That the aforesaid conduct of Defendants be adjudged and declared to have been in violation of Plaintiff WEBER and the Minor KEITH ALEXANDER’s constitutional rights;

b.
That the aforesaid conduct of Defendants be adjudged and declared to have been in violation of the common law and statutes of The United States of America;

c.
That the aforesaid conduct of Defendants be adjudged and declared to have been in violation of the common law and statutes of the State of New Jersey;

d.
That the aforesaid conduct of Defendants as alleged against each of them herein be adjudged and declared to have been conspiracy and corruption;

e.
That the proceedings before the Bergen County Family Court as of February 1, 2011 are adjudged and declared to have been void ab initio for lack of subject matter jurisdiction;

f.
That the aforesaid conduct of Defendants as alleged against each of them herein be adjudged and declared to have been tortious in inflicting intentional, prolonged, and irreparable emotional distress upon Plaintiffs;

g.
Granting an order to bring the Minor KEITH ALEXANDER before this court to be heard;

h.
Granting an order for the Minor KEITH ALEXANDER and Interested party YONOS to undergo a domestic violence evaluation by Plaintiff WEBER’s chosen expert;
i.
Granting an order that Interested party YONOS advance Plaintiff WEBER the sum of 20,000 U.S. DOLLARS for the evaluation;

j.
Granting an order that the Defendants advance Plaintiffs the sum of 200,000 U.S. DOLLARS to secure legal representation;

k.
Granting an injunction against Defendants from continuing their unconstitutional conduct;

l.
Granting an injunction against Defendants STATE, BERGEN FAMILY COURT,  MCGROGAN, MELCHIONNE, SLOMIENSKI, MIZDOL, DOYNE and DCP&P f/k/a DYFS   from any further involvement and/or influence in Plaintiffs’ family case;

m.
Granting an injunction against Defendant STATE that it provides free full case file and transcripts to Plaintiff WEBER of all proceedings involving the case of Weber (Yonos) v. Weber, Docket number FM- 02-1100-08 /  FN- 02-267-11 Case Number #10148267
n.
Granting an injunction against Defendants to temporarily seize all Defendants’ assets and prevent the transfer of potentially forfeitable property;

o.
Granting an injunction against Defendants requiring them to put up a performance bond of 200 MILLION U.S. DOLLARS;

p.
That DCP&P f/k/a DYFS   must provide all reports and information regarding the Plaintiff WEBER and the Minor  KEITH ALEXANDER, and Interested party YONOS to Plaintiff WEBER;

q.
That Defendants are adjudged and declared to have subverted domestic violence and child abuse;

r.
Awarding Plaintiffs compensatory damage of not less than 200 MILLION U.S. DOLLARS;

s.
Awarding Plaintiffs punitive damages of not less than 200 MILLION U.S. DOLLARS to punish Defendants and deter them from future misconduct;

t.
Awarding Plaintiffs interest on all causes of action from the date Interested party YONOS filed his petition for custody in the Bergen County Family Court because since that date Plaintiff WEBER has never received a fair hearing and was abused in the process for over five years;

u.
Awarding attorney's fees, costs and disbursements accrued in pursuit of this action under 42 U.S.C. §1988 and CPLR Article 86;

v.
A declaratory judgment that a court cannot interfere with a parents and child’s freedom of religion and parent’s right to raise and educate their child to a certain religion by ignoring a litigant’s complaints that the court’s orders are denying her rights to raise her child in her religion;

w.
A declaratory judgment that the STATE Defendant and Defendants named in their official capacity herein have a constitutional and statutory obligation to ensure that custody cases are completed expeditiously in 180 days from the date of filing;

x.
A declaratory judgment that Defendant STATE's failure to oversee the Bergen County Family Court has created a severe and unacceptably high rate of custody cases protracted beyond the statutory 180 days which deprives litigants of due process and harms them and their children by the irreparable effects of being separated and without a decision for an undue length of time;

y.
A declaratory judgment that the STATE Defendant and Defendants herein have a constitutional and statutory obligation to ensure that custody cases are completed expeditiously in the Appellate Division within 180 days from the date of filing the Notice of Appeal;

z.
A declaratory judgment that the STATE provide free full transcripts to any and all-family court litigants upon application where child custody is an issue;

aa.
A declaratory judgment that a special federal court division is created for interstate custody disputes;

bb.
A declaratory judgment that STATE family court judges, attorneys, child custody evaluators, guardians ad litem, and parenting coordinators are mandated to complete a domestic violence training program no less than 80 hours with a continuing education requirement of 40 hours every two years;

cc.
A declaratory judgment that STATE family court judges are mandated to undergo psychological evaluations by a domestic violence expert prior to performing any judicial acts in any family and/or juvenile court;

dd.
A declaratory judgment that STATE family court judges, attorneys, child custody evaluators, guardians ad litem, and parenting coordinators are mandated to report attendance and/or involvement in any and all business and/or other interests, activities, and events where they consort with one another and that the transparency of this information is to be made freely available to the public;

ee.
A declaratory judgment that STATE Legal Aid and legal representation in family court must be provided on a reasonable sliding scale by all attorneys practicing in the STATE and that flat fees are imposed on any and all family court litigation, including legal fees, evaluators, guardians ad litem, and parenting coordinators; and full upfront disclosure of what family court litigation will cost to litigants - financially, emotionally, and privately; and if violated, attorneys face disbarment via a one-strike-you’re-out policy. No waiver and/or release for such shall be lawful nor new “creations” of titles and occupations to circumvent this rule;

ff.
A declaratory judgment that an extensive family court overhaul commences though an agency by the people, for the people to assess and implement new family law rules in the STATE;

gg.
A declaratory judgment that a domestic violence expert analysis is done and is the first factor considered before any custody litigation proceeds, especially if parental alienation is claimed;

hh.
A declaratory judgment that the absence of a Final Restraining Order does not negate the existence of domestic violence; and that parties must be aware of what constitutes domestic violence

ii.
A declaratory judgment that reporting to child protective services (DCP&P) regardless of the outcome cannot be used against the reporting party;

jj.
A declaratory judgment that full explanations are required by STATE courts on all decisions;

kk.
A declaratory judgment that an attorney for the child must be appointed automatically whenever custody and/or child support is of issue;

ll.
That DCP&P f/k/a DYFS   is adjudged and declared to have been in violation of parents’ and children’s rights and is hereby disbanded and replaced with a new agency to actually protect children; 

mm.
Granting Plaintiffs all legal fees and costs; and

nn.
Such other, further and different relief as the Court may deem just and proper.   
I, Amy Weber, certify that the foregoing statements made by me are true.  I am aware that if of the foregoing statements made by me are willfully false, I am subject to punishment. 
_______________



_____________________________


Date
                                                            AMY WEBER for herself and as the parent,  

                                                                        natural guardian and next friend on behalf 

                                                                        of her child, the Minor  KEITH  ALEXANDER                           
CERTIFATE OF FILING AND SERVICE
            I, Amy Weber, certify that the original of this Motion has been filed with the Clerk of the 

           Federal Court, New Jersey and a copy served upon all parties in accordance of Rules of Court

           by mailing copies of this motion by certified mail or delivering them in person.  This service 

           was preformed by ___________________________________, as signed below, and is over  

           18 years of age and is a citizen of these United States    
 Signed ________________________________                                  Date_________

Amy Weber, Pro se Plaintiff

Signed by server__________________________                               Date_________ 
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